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Pintér Tamás polgármester: 
 

Jó reggelt kívánok mindenkinek. Tisztelettel köszöntöm képviselő-
társaimat, országgyűlési képviselő urat, a hivatal munkatársait, meghívott 
vendégeinket és mindenkit, aki figyelemmel követi a mai napi munkánkat. 
 
Tisztelt Közgyűlés! Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 2022. november 17-ei nyílt ülését 9 óra 2 perckor 
megnyitom. Megállapítom, hogy a megválasztott 15 képviselő közül 12-en 
jelen vannak. Megállapítom, hogy a testület határozatképes. 
 
Tisztelt Közgyűlés! A meghívóban foglaltakkal ellentétben a "Szociális 
Munkáért - Dunaújváros" díj ünnepélyes átadására mai ülésünkön nem 
kerül sor, tekintettel arra, hogy a díjat november 9-én, az Útkeresés Segítő 
Szolgálat alapításának 35. születésnapján már átadtuk a díjazott, Joó-
Rujder Judit részére. A magam is a közgyűlés nevében még egyszer 
gratulálok a díjazottnak. 
 
Tisztelt Közgyűlés! A közgyűlési meghívó tartalmazza a nyílt ülés javasolt 
napirendi pontjait, amelyek sorrendben a következők: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
 
3.  Javaslat a távhőszolgáltatásról, a lakossági távhőszolgáltatás 

díjalkalmazásának feltételeiről szóló 24/2021. (VI.28.) önkormányzati rendelet 
módosítására 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról 
szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelete módosítására 

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

olimpiai részvételi jogot szerzett dunaújvárosi sportolók jutalmazásáról szóló 
28/2017. (IX.22.) önkormányzati rendelete módosítására 

 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati rendeletének 
módosítására 

 
7.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendelete módosítására 

 
8.  Javaslat közétkeztetési szolgáltatói áremelés elfogadására, valamint a 

köznevelés intézményekben biztosított intézményi gyermekétkeztetés térítési 
díjairól szóló 12/2021. (V.6.) önkormányzati rendelet módosítására 

 



3 

 

9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. (II.16.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
10.  Javaslat a DVG Zrt. által ellátott egyes település-üzemeltetési helyi 

önkormányzati feladatok Dunaújvárosi GESZ részére történő átadására, 
koncepcionális döntés meghozatalára 

 
11.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. I-IX. havi 

pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 
 
13.  Javaslat az önkormányzat fenntartásában lévő intézményekben 

foglalkoztatottak 2023. évi béren kívüli juttatása fedezetének biztosítására 
 
14.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári 

nyitvatartási rendjének meghatározására 
 
15.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézménynél bölcsődeorvos 

alkalmazása 
 
16.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó 

munkatervének jóváhagyására 
 
17.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési előirányzatának módosítására 
 
18.  Javaslat a Jószolgálati Otthon Közalapítvány Alapító Okiratának módosítására 
 
19.  Javaslat a Pentele Baráti Kör támogatására 
 
20.  Javaslat a Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközséggel templomi koncertek 

tartásáról kötött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatára, új 
megállapodás megkötésére 

 
21.  Javaslat a Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet Dunaújváros intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosítására 
 
22.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány alapító 

okiratának módosítására 
 
23.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal kötött 

támogatási szerződés felülvizsgálatára, új szerződés megkötésére 
 
24.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére tárgyi eszközök 

adományozásáról 
 
25.  Javaslat a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal körzeti megbízotti irodák 

használatára kötött szerződések megszüntetésére 
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26.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére gumiabroncsok 
adományozására 

 
27.  Javaslat a „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesület” támogatására 
 
28. Javaslat az „Adventi Forgatag” megrendezésére 
 
29.  Javaslat a „Városrészi Advent” megrendezésére 
 
30.  Javaslat a CSÁO2022-Egy lépéssel közelebb projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok létrehozására 
 
31.  Javaslat műszaki üzemeltetési szerződés 9. számú módosítására az Október 

23. téren lévő játszótér és sportpálya vonatkozásában 
 
32.  Javaslat forrásmegelőlegezésre a TOP-6.1.5-16-DU1-2018-00003 A Ruhagyári 

út és Rév út közlekedésfejlesztése projekt kivitelezés végszámla pénzügyi 
teljesítéséhez 

 
33.  Javaslat a LIFE LOGOS 4 WATERS – LIFE20 CCA/HU/001604 azonosító 

számú projekt keretében megelőlegezett forrás visszavezetésére 
 
34.  Javaslat a Dunanett Nonprofit Kft.-vel megkötött Szolgáltatási keretszerződés 1. 

számú módosítására 
 
35.  Javaslat közterületi hulladékgyűjtő edények és kosarak ürítésére vonatkozó 

vállalkozási keretszerződés megkötésére 2023. évre 
 
36.  Javaslat a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel kötendő vállalkozási keretszerződés 

elfogadására, a vállalkozó által Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási 
területén 2023. évben elvégzendő lomtalanítási feladatokhoz szükséges 
többletforrás biztosítására 
 

37.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátásához 
szükséges konténerek és zsákok biztosítására vonatkozó keretszerződés 
megkötésére a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel 2023. évre 

 
38.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés – 2023. január-március hónap – 
megkötésére  

 
39.  Javaslat a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal történő megállapodásra a 

dunaújvárosi magas part védelmi rendszerének 2023. évi támogatás nyújtása 
kapcsán 

 
40.  Javaslat a Dunaújvárosi Vízi Társulattal kötött üzemeltetési szerződés közös 

megegyezéssel történő megszüntetésére 
 
41.  Javaslat gazdasági szereplő kiválasztására a dunaújvárosi közcélú 

vízgazdálkodási feladatok ellátására 
 
42.  Javaslat a Kultik Mozi üzemeltetési rendjének módosítására 
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43.  Javaslat a Volánbusz Zrt.-vel a helyi menetrend szerint közlekedő autóbusszal 

végzett személyszállítással kapcsolatosan megkötött, Közszolgáltatási 
szerződés 2023. december 31-ig történő meghosszabbítására 

 
44.  Javaslat a Városvédők Újtelepért Egyesület részére, a dunaújvárosi 1189/1/A/2 

hrsz.-ú iskola megnevezésű ingatlan ingyenes használatba adására 
 
45.  Javaslat a Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány által kezdeményezett 

bérleti szerződés módosításra 
 
46.  Javaslat a Waldorf Gimnáziumnak és a Városvédők Újtelepért Egyesületnek 

hely adó, Jókai u. 19. szám alatti épület-együttes áram ellátásának 
megosztására 

 
47.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 

kiválasztására 
 

48.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálatnak önkormányzati tulajdonú 
szakemberlakás bérlőkijelölési jog biztosítására 

 
49.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

közbeszerzési tervének 2. számú módosítására 
 
50.  Javaslat a „Dunaújváros közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, 

karbantartás” tárgyú közbeszerzési eljárás dokumentumainak elfogadására, az 
eljárás megindítására 

 
51.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

446/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
 
52.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

447/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
 
53. Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2023. évi éves belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyására 
 
 
Tájékoztatom a tisztelt képviselő-társaimat, hogy az SZMSZ 14. § (6) 
bekezdése szerint az írásban ki nem küldött, előkészítés  alatt álló 
napirendi pontokat a meghívóban külön megjegyzéssel kell szerepeltetni. 
Az ilyen napirendi pontokat a döntési javaslattal együtt a közgyűlési tagok 
számának megfelelő példányban és ezen felül kettő példányban 
papíralapon az ülést megelőző nap 13,00 óráig le kell adni a polgármesteri 
hivatal közgyűlés üléseinek előkészítését végző szervezeti egysége 
részére. A napirendi pontok a közgyűlés megkezdése előtt a képviselők 
részére történő kiosztásáról e szervezeti egység gondoskodik. 
 
A közgyűlési meghívóban egy olyan napirendi pont szerepel, a 41., amely 
a meghívó kiküldésekor előkészítés alatt állt, amelyet a meghívó jelzett. 
Az ülésünk elején pedig kézhez kapták az előterjesztést is. A közgyűlés 
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előkészítése az SZMSZ-nek megfelelően történt, ezért e napirendi pont is 
tárgyalható a mai ülésünkön. 
 
Indítványozom, hogy a közgyűlés további egyeztetés céljából vegyen egy 
napirendi pontot a nyílt ülés napirendjei közül, a 22. napirendi pontot, 
amely "Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért 
Közalapítvány alapító okiratának módosítására". A napirendi pont 
levételéről külön határozatban kell döntenünk. 
 
Aki a 22. napirendi pont levételét elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a nyílt ülés meghívója szerinti 22. napirendi pont 
levételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

492/2022. (XI.17.) határozata 
a nyílt ülés meghívója szerinti 22. napirendi pont levételéről 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2022. november 17-
ei nyílt ülésének meghívója szerinti 22. napirendi pontját, mely „Javaslat a 
Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány alapító okiratának 
módosítására” levette napirendjéről. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A közgyűlési meghívó postázását követően derült ki, hogy további öt, a 
nyílt ülést érintő halaszthatatlan döntést igénylő indítvány kell tárgyalnunk 
a mai napi ülésünkön. Javaslom tehát, hogy a kiküldött napirendi pontok 
megtárgyalását azzal a kiegészítéssel, hogy az ülés elején képviselő-
társaimnak kiosztott sürgősségi indítványokat, amely 
- "Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 
15/2015. (V.22.) önkormányzati rendelete módosítására" című 
előterjesztést 53. napirendi pontként, 
- a " Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzat 
Közgyűlésének a helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. (XI.18.) 
önkormányzati rendelete módosításáról" című előterjesztést az 54. 
napirendi pontként, 
- a "Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 
94/2022. (XI.10.) sz. igazgatósági határozatának jóváhagyására" című 
előterjesztést az 55. napirendi pontként, 
- a "Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 
igazgatási szünet elrendelésére" című előterjesztést az 56. napirendi 
pontként, valamint 
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- a "Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására a PATRONUS-
MEDICAL Kft.-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. számú 
módosítására" című előterjesztést az 57. napirendi pontként tárgyalja a 
közgyűlés. 
 
A sürgősségi indítványt kizárólag abban az esetben veheti fel a közgyűlés 
napirendjére, amennyiben a hozzájuk kapcsolódó előterjesztést a 
bizottságok előzetesen véleményezték. Épp ezért kérdezem az ügyrendi, 
igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Az előterjesztéseket a 
bizottság tárgyalta, és közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
anyagot, és a határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság elnökhelyettesét, Motyovszki Mátyást, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen a bizottsági elnök és elnökhelyettes urak 
tájékoztatását. 
 
Aki az 53. napirendi pont felvételét elfogadja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 
15/2015. (V.22.) önkormányzati rendelete módosítására” című előterjesztés 
sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
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Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. 
Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

493/2022. (XI.17.) határozata 
a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 
önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. (V.22.) önkormányzati 
rendelete módosítására” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő 

tárgyalásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2022. november 17-ei 
nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 
15/2015. (V.22.) önkormányzati rendelete módosítására” című előterjesztést a 
közgyűlés nyílt ülés 53. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Aki az 54. napirendi pont felvételét elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzat Közgyűlésének a helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. (XI.18.) 
önkormányzati rendelete módosításáról” című előterjesztés sürgősségi indítványként 
történő tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta 
Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó 
Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

494/2022. (XI.17.) határozata 
a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének a 

helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. (XI.18.) önkormányzati rendelete 
módosításáról” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő 

tárgyalásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2022. november 17-ei 
nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzat Közgyűlésének a helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. (XI.18.) 
önkormányzati rendelete módosításáról” című előterjesztést a közgyűlés nyílt ülés 
54. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Aki az 55. napirendi pont felvételét elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 

igazgatósága 94/2022. (XI.10.) sz. igazgatósági határozatának jóváhagyására” című 
előterjesztés sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Raduka Zsuzsanna), 
távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
(A szavazás után Raduka Zsuzsanna képviselő jelezte, hogy igennel kívánt 
szavazni, így kialakult a szavazás eredményeként: 12 igen szavazat, távol lévő 3 fő.) 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

495/2022. (XI.17.) határozata 

a „Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. 

(XI.10.) sz. igazgatósági határozatának jóváhagyására” című előterjesztés 
sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2022. november 17-ei 

nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő 

Zrt. igazgatósága 94/2022. (XI.10.) sz. igazgatósági határozatának jóváhagyására” 
című előterjesztést a közgyűlés nyílt ülés 55. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki pedig az 57. napirendi pont felvételét elfogadja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet 
ellátására a PATRONUS-MEDICAL Kft.-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. 
számú módosítására” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő 
tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, 
Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

496/2022. (XI.17.) határozata 
a „Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására a PATRONUS-

MEDICAL Kft.-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. számú módosítására” 
című előterjesztés sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2022. november 17-ei 
nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet 
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ellátására a PATRONUS-MEDICAL Kft.-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. 
számú módosítására” című előterjesztést a közgyűlés nyílt ülés 57. napirendjeként 
felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki, akkor elnézést, aki az 56. napirendi pont felvételét elfogadja, az 
kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet elrendelésére” című előterjesztés 
sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. 
Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

497/2022. (XI.17.) határozata 
a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 

igazgatási szünet elrendelésére” című előterjesztés sürgősségi indítványként 
történő tárgyalásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2022. november 17-ei 
nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet elrendelésére” című előterjesztést a 
közgyűlés nyílt ülés 56. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig döntenünk szükséges a nyílt ülés így kialakított napirendi 
pontjairól. 
 
Aki a napirendi pontokkal egyetért, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
498/2022. (XI.17.) határozata 

a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2022. november 17-
ei nyílt ülés napirendjét elfogadta az alábbiak szerint: 
 
1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 

végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
 
3.  Javaslat a távhőszolgáltatásról, a lakossági távhőszolgáltatás 

díjalkalmazásának feltételeiről szóló 24/2021. (VI.28.) önkormányzati rendelet 
módosítására 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról 
szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelete módosítására 

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

olimpiai részvételi jogot szerzett dunaújvárosi sportolók jutalmazásáról szóló 
28/2017. (IX.22.) önkormányzati rendelete módosítására 

 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati rendeletének 
módosítására 

 
7.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendelete módosítására 

 
8.  Javaslat közétkeztetési szolgáltatói áremelés elfogadására, valamint a 

köznevelés intézményekben biztosított intézményi gyermekétkeztetés térítési 
díjairól szóló 12/2021. (V.6.) önkormányzati rendelet módosítására 

 
9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. (II.16.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
10.  Javaslat a DVG Zrt. által ellátott egyes település-üzemeltetési helyi 

önkormányzati feladatok Dunaújvárosi GESZ részére történő átadására, 
koncepcionális döntés meghozatalára 

 
11.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. I-IX. havi 

pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 
 
13.  Javaslat az önkormányzat fenntartásában lévő intézményekben 

foglalkoztatottak 2023. évi béren kívüli juttatása fedezetének biztosítására 
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14.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári 

nyitvatartási rendjének meghatározására 
 
15.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézménynél bölcsődeorvos 

alkalmazása 
 
16.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó 

munkatervének jóváhagyására 
 
17.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési előirányzatának módosítására 
 
18.  Javaslat a Jószolgálati Otthon Közalapítvány Alapító Okiratának módosítására 
 
19.  Javaslat a Pentele Baráti Kör támogatására 
 
20.  Javaslat a Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközséggel templomi koncertek 

tartásáról kötött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatára, új 
megállapodás megkötésére 

 
21.  Javaslat a Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet Dunaújváros intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosítására 
 
22.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal kötött 

támogatási szerződés felülvizsgálatára, új szerződés megkötésére 
 
23.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére tárgyi eszközök 

adományozásáról 
 
24.  Javaslat a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal körzeti megbízotti irodák 

használatára kötött szerződések megszüntetésére 
 
25.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére gumiabroncsok 

adományozására 
26.  Javaslat a „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesület” támogatására 
 
27. Javaslat az „Adventi Forgatag” megrendezésére 
 
28.  Javaslat a „Városrészi Advent” megrendezésére 
 
29.  Javaslat a CSÁO2022-Egy lépéssel közelebb projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok létrehozására 
 
30.  Javaslat műszaki üzemeltetési szerződés 9. számú módosítására az Október 

23. téren lévő játszótér és sportpálya vonatkozásában 
 
31.  Javaslat forrásmegelőlegezésre a TOP-6.1.5-16-DU1-2018-00003 A Ruhagyári 

út és Rév út közlekedésfejlesztése projekt kivitelezés végszámla pénzügyi 
teljesítéséhez 

 
32.  Javaslat a LIFE LOGOS 4 WATERS – LIFE20 CCA/HU/001604 azonosító 

számú projekt keretében megelőlegezett forrás visszavezetésére 
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33.  Javaslat a Dunanett Nonprofit Kft.-vel megkötött Szolgáltatási keretszerződés 1. 

számú módosítására 
 
34.  Javaslat közterületi hulladékgyűjtő edények és kosarak ürítésére vonatkozó 

vállalkozási keretszerződés megkötésére 2023. évre 
 
35.  Javaslat a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel kötendő vállalkozási keretszerződés 

elfogadására, a vállalkozó által Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási 
területén 2023. évben elvégzendő lomtalanítási feladatokhoz szükséges 
többletforrás biztosítására 
 

36.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátásához 
szükséges konténerek és zsákok biztosítására vonatkozó keretszerződés 
megkötésére a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel 2023. évre 

 
37.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés – 2023. január-március hónap – 
megkötésére  

 
38.  Javaslat a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal történő megállapodásra a 

dunaújvárosi magas part védelmi rendszerének 2023. évi támogatás nyújtása 
kapcsán 

 
39.  Javaslat a Dunaújvárosi Vízi Társulattal kötött üzemeltetési szerződés közös 

megegyezéssel történő megszüntetésére 
 
40.  Javaslat gazdasági szereplő kiválasztására a dunaújvárosi közcélú 

vízgazdálkodási feladatok ellátására 
 
41.  Javaslat a Kultik Mozi üzemeltetési rendjének módosítására 
 
42.  Javaslat a Volánbusz Zrt.-vel a helyi menetrend szerint közlekedő autóbusszal 

végzett személyszállítással kapcsolatosan megkötött, Közszolgáltatási 
szerződés 2023. december 31-ig történő meghosszabbítására 

 
43.  Javaslat a Városvédők Újtelepért Egyesület részére, a dunaújvárosi 1189/1/A/2 

hrsz.-ú iskola megnevezésű ingatlan ingyenes használatba adására 
 
44.  Javaslat a Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány által kezdeményezett 

bérleti szerződés módosításra 
 
45.  Javaslat a Waldorf Gimnáziumnak és a Városvédők Újtelepért Egyesületnek 

hely adó, Jókai u. 19. szám alatti épület-együttes áram ellátásának 
megosztására 

 
46.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 

kiválasztására 
 

47.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálatnak önkormányzati tulajdonú 
szakemberlakás bérlőkijelölési jog biztosítására 
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48.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítására 

 
49.  Javaslat a „Dunaújváros közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, 

karbantartás” tárgyú közbeszerzési eljárás dokumentumainak elfogadására, az 
eljárás megindítására 

 
50.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

446/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
 
51.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

447/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
 
52. Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2023. évi éves belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyására 
 
53. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. (V.22.) önkormányzati 
rendelete módosítására 

 
54. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének a helyi 

iparűzési adóról szóló 30/2016. (XI.18.) önkormányzati rendelete módosításáról 
 

55. Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. (XI.10.) 

sz. igazgatósági határozatának jóváhagyására 
 
56. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási 

szünet elrendelésére 
 
57. Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására a PATRONUS-

MEDICAL Kft.-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. számú módosítására 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig szavazást rendelek el  a meghívott személyek részére 
tanácskozási jog biztosításáról. 
 
Aki ezt meg kívánja adni számukra, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt 
ülésén című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
499/2022. (XI.17.) határozata 

a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt ülésén 

 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2022. november 17-
ei nyílt ülésére meghívott személyeknek tanácskozási jogot biztosít. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

Elfogadott napirendi pontok: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
 
3.  Javaslat a távhőszolgáltatásról, a lakossági távhőszolgáltatás 

díjalkalmazásának feltételeiről szóló 24/2021. (VI.28.) önkormányzati rendelet 
módosítására 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról 
szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelete módosítására 

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

olimpiai részvételi jogot szerzett dunaújvárosi sportolók jutalmazásáról szóló 
28/2017. (IX.22.) önkormányzati rendelete módosítására 

 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati rendeletének 
módosítására 

 
7.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendelete módosítására 

 
8.  Javaslat közétkeztetési szolgáltatói áremelés elfogadására, valamint a 

köznevelés intézményekben biztosított intézményi gyermekétkeztetés térítési 
díjairól szóló 12/2021. (V.6.) önkormányzati rendelet módosítására 

 
9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. (II.16.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
10.  Javaslat a DVG Zrt. által ellátott egyes település-üzemeltetési helyi 

önkormányzati feladatok Dunaújvárosi GESZ részére történő átadására, 
koncepcionális döntés meghozatalára 

 
11.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
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12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. I-IX. havi 
pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 

 
13.  Javaslat az önkormányzat fenntartásában lévő intézményekben 

foglalkoztatottak 2023. évi béren kívüli juttatása fedezetének biztosítására 
 
14.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári 

nyitvatartási rendjének meghatározására 
 
15.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézménynél bölcsődeorvos 

alkalmazása 
 
16.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó 

munkatervének jóváhagyására 
 
17.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési előirányzatának módosítására 
 
18.  Javaslat a Jószolgálati Otthon Közalapítvány Alapító Okiratának módosítására 
 
19.  Javaslat a Pentele Baráti Kör támogatására 
 
20.  Javaslat a Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközséggel templomi koncertek 

tartásáról kötött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatára, új 
megállapodás megkötésére 

 
21.  Javaslat a Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet Dunaújváros intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosítására 
 
22.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal kötött 

támogatási szerződés felülvizsgálatára, új szerződés megkötésére 
 
23.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére tárgyi eszközök 

adományozásáról 
 
24.  Javaslat a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal körzeti megbízotti irodák 

használatára kötött szerződések megszüntetésére 
 
25.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére gumiabroncsok 

adományozására 
 
26.  Javaslat a „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesület” támogatására 
 
27. Javaslat az „Adventi Forgatag” megrendezésére 
 
28.  Javaslat a „Városrészi Advent” megrendezésére 
 
29.  Javaslat a CSÁO2022-Egy lépéssel közelebb projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok létrehozására 
 
30.  Javaslat műszaki üzemeltetési szerződés 9. számú módosítására az Október 

23. téren lévő játszótér és sportpálya vonatkozásában 
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31.  Javaslat forrásmegelőlegezésre a TOP-6.1.5-16-DU1-2018-00003 A Ruhagyári 
út és Rév út közlekedésfejlesztése projekt kivitelezés végszámla pénzügyi 
teljesítéséhez 

 
32.  Javaslat a LIFE LOGOS 4 WATERS – LIFE20 CCA/HU/001604 azonosító 

számú projekt keretében megelőlegezett forrás visszavezetésére 
 
33.  Javaslat a Dunanett Nonprofit Kft.-vel megkötött Szolgáltatási keretszerződés 1. 

számú módosítására 
 
34.  Javaslat közterületi hulladékgyűjtő edények és kosarak ürítésére vonatkozó 

vállalkozási keretszerződés megkötésére 2023. évre 
 
35.  Javaslat a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel kötendő vállalkozási keretszerződés 

elfogadására, a vállalkozó által Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási 
területén 2023. évben elvégzendő lomtalanítási feladatokhoz szükséges 
többletforrás biztosítására 
 

36.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátásához 
szükséges konténerek és zsákok biztosítására vonatkozó keretszerződés 
megkötésére a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel 2023. évre 

 
37.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés – 2023. január-március hónap – 
megkötésére  

 
38.  Javaslat a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal történő megállapodásra a 

dunaújvárosi magas part védelmi rendszerének 2023. évi támogatás nyújtása 
kapcsán 

 
39.  Javaslat a Dunaújvárosi Vízi Társulattal kötött üzemeltetési szerződés közös 

megegyezéssel történő megszüntetésére 
 
40.  Javaslat gazdasági szereplő kiválasztására a dunaújvárosi közcélú 

vízgazdálkodási feladatok ellátására 
 
41.  Javaslat a Kultik Mozi üzemeltetési rendjének módosítására 
 
42.  Javaslat a Volánbusz Zrt.-vel a helyi menetrend szerint közlekedő autóbusszal 

végzett személyszállítással kapcsolatosan megkötött, Közszolgáltatási 
szerződés 2023. december 31-ig történő meghosszabbítására 

 
43.  Javaslat a Városvédők Újtelepért Egyesület részére, a dunaújvárosi 1189/1/A/2 

hrsz.-ú iskola megnevezésű ingatlan ingyenes használatba adására 
 
44.  Javaslat a Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány által kezdeményezett 

bérleti szerződés módosításra 
 
45.  Javaslat a Waldorf Gimnáziumnak és a Városvédők Újtelepért Egyesületnek 

hely adó, Jókai u. 19. szám alatti épület-együttes áram ellátásának 
megosztására 
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46.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 
kiválasztására 

 
47.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálatnak önkormányzati tulajdonú 

szakemberlakás bérlőkijelölési jog biztosítására 
 
48.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

közbeszerzési tervének 2. számú módosítására 
 
49.  Javaslat a „Dunaújváros közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, 

karbantartás” tárgyú közbeszerzési eljárás dokumentumainak elfogadására, az 
eljárás megindítására 

 
50.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

446/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
 
51.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

447/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
 
52. Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2023. évi éves belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyására 
 
53. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. (V.22.) önkormányzati 
rendelete módosítására 

 
54. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének a helyi 

iparűzési adóról szóló 30/2016. (XI.18.) önkormányzati rendelete módosításáról 
 

55. Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. (XI.10.) 

sz. igazgatósági határozatának jóváhagyására 
 
56. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási 

szünet elrendelésére 
 
57. Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására a PATRONUS-

MEDICAL Kft.-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. számú módosítására 
 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A napirendek elfogadása után megkezdjük a tárgysorozat vitáját. 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése 
óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
Előadó:  a polgármester 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Az 1. napirendi pont, amely Tájékoztató polgármesteri hivatalnak a 
Közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett munkájáról és meghozott 
polgármesteri döntésekről. 
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Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a tájékoztatóval 
kapcsolatban van-e. Jó. Amennyiben nincs, márpedig jelentkezőt nem 
látok, nagy tisztelettel köszöntöm még egyszer országgyűlési képviselő 
urat, és szeretném megkérdezni őt arról, hogy az elmúlt időszakban több 
hír megjelent a médiában közösségi oldalakon a Vasművel kapcsolatosan. 
Tisztelettel szeretném kérdezni képviselő urat, hogy mit sikerült elérni az 
elmúlt időszakban, hogyha megtenné, hogy pár szóval beszámol arról, 
hogy a Vasmű megmentése érdekében mit sikerült intéznie. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 

Köszönöm a kérdést. Azt gondolom, hogy időszerű erről beszélni. Láttam 
az önök tegnapi sajtótájékoztatóját a Karmelita kolostor előtt, és arról 
mindenképpen biztosíthatok mindenkit és a nyilvánosságot is, hogy az 
utóbbi hónapokban elég rendszeres kapcsolatban vagyok a Vasmű 
menedzsmentjével, és minden esetben meghallgatom az ő álláspontjukat, 
az ő meglátásaikat, és ezeket tolmácsolom a kormány megfelelő 
szintjeire. Ez ügyben korábban tárgyaltam miniszterelnök úrral is, 
Palkovics miniszter úrral is, aki sajnálatos módon most már lemondott, de 
a kormány más tisztviselőivel is folyamatos kapcsolatban vagyok. Tudom, 
hogy nem szeretik ezt hallani, de el kell mondanom, hogy Vasmű 
problémája 2004-ig megy vissza vagy egy kicsit korábbra is talán, de 
2004-ben történt meg a Vasmű privatizációja. Akkor ezt a privatizációs 
szerződést Gyurcsány Ferenc írta alá, és az előző Medgyessy kormány 
készítette elő. Lehet azt mondani, hogy ez a 2002-ig regnáló Fideszes 
Kormány idején is már voltak elképzelések a Vasmű privatizációjáról, de 
azt tudni kell, hogy privatizáció és privatizáció között nagy különbségek 
lehetnek, tehát önmagában a privatizáció egy eszköz. Egy eszköz, amit 
lehet jól is használni meg rosszul is használni. Önmagában nem ördögtől 
való, tehát az, hogy önök mindig azt mondják  erre, hogy a Fidesz-
kormány készítette elő a privatizációt, ez nem igaz, felmerült a lehetősége, 
és mint eszköz ez lehetett volna egy jó eszköz is, tehát lehetett volna 
találni akár egy olyan tulajdonost, aki kellőképpen visszaforgatja azt a 
megtermelt profitot, amit a Vasmű azért elég hosszú időn keresztül 
kedvezőbb piaci körülmények között, elég nagy mennyiségű profitot 
termelt. Ezt a profitot legalább részben olyan szinten vissza kellett volna 
forgatni, hogy a működés ne kerüljön veszélybe. Ugye nem kellett ahhoz   
energia árrobbanás meg háború, hogy a Vasmű megrogyjon, mert az 
elmúlt évben még nem volt háború, még nem volt energia árrobbanás, de 
akkor is volt egy olyan időszak, amikor kénytelenek voltak két részletben 
fizetni a dolgozók javadalmazását, úgyhogy nem beszélve arról a 
nagymértékű környezetszennyezésről, aminek mindannyian tanúi 
vagyunk. Tehát egy egy észszerű vállalati menedzsmenttel el lehetett 
volna azt érni, hogy a Vasmű olyan technológiai szintre jusson el az elmúlt 
időszakban, ami biztosítja a profitábilis termelést, és amellett abba is 
kellett volna kellő eszközöket fektetni vagy kifejleszteni, hogy a 
dunaújvárosi lakosokat ne tegyék ki egy ekkora környezetszennyezésnek, 
aminek tanúi vagyunk az utóbbi időben. Ennek ellenére amit én a kormány 
felé tolmácsolok, és a kormánytól való visszajelzések mind azt mondják, 
hogy a kormánynak a lehetőségei eléggé szűkösek ebben a helyzetben, 
és az elsődleges szempont az a dolgozóknak az életfeltételeinek a 
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biztosítása. Tehát azt azért mindenképpen el kéne kerülni, hogy itt 
tömeges munkanélküliség legyen, itt jövedelem nélkül maradjanak 
ezerszámra az emberek, és ennek a lehetőségét vizsgálja most is a 
kormány, tehát a kormánynak nehéz a feladata, hiszen egy magáncégről 
van szó, tudom azt is, hogy mindig elmondják, és tudom azt, hogy erre mi 
a válasz, hogy az a válasz, hogy a kormány segíthet magáncégeket, 
persze, felvásárolhat például profitábilis és fontos, nemzetgazdaságilag és 
stratégiailag fontos cégeket, amiket az önök szövetségeseinek az elődje 
elherdált, és garantált profit mellett privatizált külföldi cégeknek olyan 
nemzetgazdaságilag és stratégiailag fontos cégeket, amelyeket most 
kénytelen volt a kormány visszavásárolni vagy olyan profitábilis cégeket, 
amire érdemes költeni, hiszen például a távközlési szolgáltatás biztosítása 
egy stratégiai kérdés, és egy profitábilis tevékenység. Tehát én azt 
gondolom, hogy ez egy jó üzleti befektetés valószínűleg. Én nem vagyok 
teljesen tisztában a részletekkel, de úgy látom, hogy a kormány kezében 
ezek a befektetések, ezek a pénzköltések nagyon is az ország érdekeit 
szolgálják. Nem biztos, hogy egy olyan cég, amelyik ugyan kiszedte a 
maga profitját folyamatosan, és amikor jól ment, akkor sem kellően 
fordította ezt vissza a cégének az életben tartására, ugye ennek a 
megsegítése közvetlenül feladata lenne a kormánynak. Lehet, hogy igen, 
de a jelen körülmények között ez nem biztos, hogy ez egy helyes döntés 
lenne, és én nem akarok a kormány nevében nyilatkozni, de én magam is 
azt mondom, hogy nekem, mint országgyűlési képviselőnek és a 
kormánynak is nem ez a fontos, hanem az a fontos, hogy az itt élő 
emberek ne kerüljenek nehéz helyzetbe, és ezt mindenképpen szem előtt 
tartja a kormány is meg én is, és minden energiámat ebbe a folyamatba 
fordítom, hogy ezt megakadályozzuk. Még gondolkozom, hogy mit lehetne 
elmondani, mert vannak még fontos kérdések, igen, az, hogy a Vasmű 
mint egy magáncég, hogy tudja folytatni a munkáját, ebben megmondom 
őszintén, én nagyon drukkolok a mostani menedzsmentnek, hogy találják 
meg azokat az utakat, amiket nekik meg kell lenne tudni találni, vagy meg 
kell találni. Ebben lehet őket segíteni, hiszen találhatnak ők is egy olyan 
bérmunkát adó céget, amelyik ad alapanyagot, ad vasércet, ad szenet, és 
aztán a végterméket értékesíti, tehát ilyen lehetőségei most is vannak a 
cégnek, és ehhez nem kell állami beavatkozás. Aztán találhat például 
olyan befektetőt is, hát üzletrészt eladhat a Vasmű, ez magáncég, 
nyugodtan eladhat olyan üzletrészt, amit egy tőkeerős cég lát benne 
fantáziát, megvásárolja és működteti a gyárat, tehát ilyen lehetőségek 
most is fennállnak. Az önkormányzat nagyon dicséretes, hogy az ipari 
iparűzési adót, mintegy kétmilliárd Ft-ot átütemezett, és ez biztos, hogy 
nagy segítség a Vasműnek. Az állam is nyújt hasonló vagy 
nagyságrenddel nagyobb segítséget azzal, hogy a Vasműnek tudjuk, hogy 
az állam felé is elég jelentős tartozásai vannak, és az állam is nagy 
türelmet tanúsít ezeknek az adósságoknak a visszafizetését illetően. 
Tehát azt gondolom, hogy ahogy az önkormányzat úgy az állam is a saját 
részét beleteszi ebbe a dologba, de van ennek egy határa, és ami a 
legfontosabb, hogy hála Istennek még, én napi kapcsolatban vagyok a 
járási hivatal vezetőjével, nem érkezett olyan megkeresés, hogy itt 
csoportos létszámleépítés lenne akár folyamatban vagy akár elképzelések 
szintjén, és nyilván, hogyha ilyen előfordulna, ne adja Isten, akkor meg 
kell találni azokat a módszereket, amivel ezeken az embereken  lehet 
segíteni, de remélem, hogy nem jut el idáig a folyamat, de azt mondom, 
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hogy nem kell elébe szaladni a dolgoknak, hagyjuk, hogy a Vasmű 
próbálja megoldani a saját problémáját, és hogyha az emberek bajba 
kerülnek, akkor kell majd segíteni, de a hídon  akkor kell majd átmenni, 
amikor odaérünk, és nem most. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Esetleg, hogyha még a szankciós csomaggal 
kapcsolatosan, mert láttam, hogy nyilatkozott az ügyben, hogy kíván 
mondani valamit. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
A szankciós csomaggal kapcsolatban azt tudom mondani, hogy 
fenntartom azt, amit eddig mondtam, tehát az én információim szerint 
akkor az volt az információm, hogy a szankciós csomag közvetlenül érinti 
a Vasműt, azóta hála Istennek úgy alakultak a dolgok, hogy ezt nem 
tudom, mert nem látok rá, a Vasmű az egy magáncég, nem látok bele a 
folyamataiba, de láthatóan pénzforgalmat tud bonyolítani, hogy ezt milyen 
módon érik el, ebben én nem akarok nyilatkozni, de az biztos, hogy az 
orosz tulajdoni részt azt valamilyen módon érinti a szankciós csomag 
tudomásom szerint, én ezt a tájékoztatást kaptam. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Jó. Köszönöm szépen, képviselő úr. Bár egy picit talán félreértettük 
egymást, mert én arra lettem volna kíváncsi, hogy mit sikerült elérni a 
Vasmű megmentése érdekében az elmúlt időszakban. Nyilván ön az 
elmúlt percekben ismertette a múltját a Vasműnek és a Dunaferrnek, amit 
én azt gondolom, hogy egyébként lehet, hogy fontos lenne beszélgetni 
majd egy megfelelő fórumon, amikor a múltat tárjuk fel , majd a 
történelemkönyveket megírjuk, nyilván ez is fontos, hogy ismertessük az 
emberekkel, hogy az ön elődje, Dorkota Lajos a privatizáció mellett teljes 
mellszélességgel kiállva nyilatkozott az akkori tévéadásokban. Ez biztos 
fontos, de nem ez érdekli most azt gondolom az embereket, hanem az, 
hogy mit sikerült az ígéreteiből megvalósítani, amit az országgyűlési 
képviselői választásokon tett, a melyben mondta, hogy ön segíti a Vasműt. 
Nyilván egyébként sok minden lehet, amit azt gondolom, hogy nem értünk 
egyet, többek között egyébként én azt gondolom, hogy ahogy önnek is 
ugye elhangzott szájából az, hogy a Vodafone-nal kapcsolatosan említette 
meg, telekommunikációs céget mondott, a felvásárlásáról, és hát ugye mi 
nyilván ezt hallottuk, tehát volt olyan kormányzati szereplő, aki elmondta a 
Vasművel kapcsolatosan, hogy ott segítenek, ahol haszon van. Én amit 
egyébként már akkor is elítéltem, és nem gondoltam azt, hogy ez 
egyébként felelős politikai erőnek ilyen elhagyhatja a száját, én nem 
gondoltam volna, hogy ön is ezt ilyen módon meg fogja említeni, de talán 
abban azért egyetérthetünk, hogyha már itt összekeveri a dolgokat, az SK 
Innovation-nek nyújtott kormányzati támogatással kapcsolatosan, 
egyébként nyilván nem fordulhat elő az, vagy nem is fordulhatott elő az, 
amit mondott bármilyen múltbeli privatizálással kapcsolatosan. De fontos 
lenne. Bízom benne, hogy képviselő úr majd egyébként fog majd akkor 
reagálni, mert azon túl, hogy ön drukkol a Vasmű menedzsmentjének, 
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illetve az, hogy tájékoztatott a miniszterelnök urat, illetve minisztereket, 
azon túlmenően sajnálatos módon az elmúlt időben nem történt semmi 
kormányzati oldalról, amelyet a Vasműnek a megmentése érdekében tett 
volna a kormány. Én nagyon bízom benne egyébként, és én azt 
gondolom, hogy pártpolitikai nézetektől függetlenül mindannyiunknak az 
az érdeke, hogy az acélgyártás Magyarországon megmaradjon, illetve itt, 
Dunaújvárosban is tudjon a következő időszakban működni. Szabó Zsolt 
alpolgármester úr szerintem kiegészíti pár mondattal. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Amikor hallgattam képviselő urat, akkor nekem az a vicc jutott eszembe, 
amit biztos ismernek, hogy a nagypapa és az unoka mennek egy kocsival, 
és kérdezgeti azoknak hogy messze van-e a főváros, és mindig mondja a 
nagypapa, hogy nincsen, majd amikor utoljára megkérdezi, akkor azt 
mondja, hogy hát most már messze van. És én egy ilyen kicsit ezt érzem 
így képviselő felszólalása kapcsán is, hogy azok a kifogások, amelyekre 
most hivatkozik képviselő úr, ezek az országgyűlési választás előtt is 
ismertek voltak, a privatizáció jóval régebben zajlott le, sőt egyébként a 
Dunaferr cégcsoportjának a központjában az orosz-ukrán határon 2014 
óta vannak háborús hadműveletek, tehát azt hiszem, hogy semmi olyan 
körülmény nem változott a gyökeresen, amit ne ismert volna képviselő úr 
a választási kampány előtt, a választási kampányában mégis arról beszélt, 
hogy segíteni és támogatni fogja a Dunaferrt, majd nem történt semmi. És 
nem történik semmi. Azt én azért szeretném tisztázni, hogy újra két 
részletben kapják a Vasműs dolgozók a béreket, és azt hiszem, hogy ők 
joggal várják el azt, hogy a képviselő úr most cselekedjen. Most nem az 
ígéreteknek van itt az ideje, hanem a cselekvésnek. Lehet tovább várni, és 
szurkolni a Dunaferr menedzsmentjének, csak azzal a hozzáállással 
képviselő úr, hogy majd akkor menjünk át a hídon amikor baj van, azzal 
visszafordíthatatlan károk történhetnek a gyárban, hiszen ismert 
technológiai okokból, hogyha a meleg üzemben leállításra kerülnek 
technológiai egységek, akkor azokat nem lehet, vagy csak nagyon drágán 
lehet visszaállítani, ezért azt gondolom, hogy itt lenne az ideje, hogy 
képviselő úr szembenézzen a választási ígéreteivel, és elkezdje azokat 
megvalósítani, és még egy dolgot szeretnék elmondani, ahogyan azt 
Mezei Zsolt barátom, alpolgármester társam megfogalmazta nekünk, 
dunaújvárosiaknak a Dunaferr az nem egy gyár, hanem az életet jelenti. 
És pont ezért nem hiszem, hogy a dunaújvárosiak szempontjából egy jó 
érvelés úgy nézni, hogy mi hoz hasznot és mi nem hoz hasznot, hiszen 
ismerik ezt a mondást, hogyha él a gyár, akkor él a város, és én azt 
szeretném kérni, hogy képviselő úr is ezt ebből a szempontból nézze, és 
mindent azért tegyen meg, hogy élhessen a gyár, és élhessen a város. 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Ennek fényében egyébként én bízom benne, hogy az 
ön, illetve a kormányzatnak a kommunikációja megváltozik, és majd azzal 
ellentétben, amit ön mondott, feladatának fogja tekinteni, hogy a Vasműt 
megmentse. Megadom önnek a szót. Parancsoljon, Képviselő Úr! 
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Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 

 
Köszönöm szépen. Hangsúlyoztam az előző megszólalásom elején, hogy 
a privatizációt muszáj mindig megemlíteni, hogy 2004-es privatizációt, 
hiszen az lehetett volna akár jó is, de rosszul csinálták. Gyurcsány Ferenc 
aláírásával egy rossz szerződés került aláírásra, ami nem biztosította 
hosszútávon a Vasmű működését. Olyan tulajdonoshoz került, ami nem 
nézett mást, nekünk szívügyünk a gyár, ezzel abszolút egyetértek, hiszen 
én magam is dunaújvárosi vagyok, én itt születtem, és nagyon is jól 
ismerem az embereknek azt a lelkületét, ahogy a gyárhoz viszonyulnak, 
de az lehet, hogy az új tulajdonos, aki akkor birtokba vette a gyárat, nem 
így látta, ő a profitot látta, amit szépen vitt ki, és ő nem látott mást, és ide 
szennyezett az mi orrunk alá, ide pöfögte a Vasmű a port, a mi kárunkra 
termelte meg azt a profitot, a mi munkaerőnket használta ki, és ide nem 
forgatta vissza azt a kellő mennyiségű tőkét, ami ahhoz kellett volna, hogy 
a gyár akár túléljen egy ilyen válságot, vagy akár ne a dunaújvárosiak 
egészségét kockáztassa az ő profitérdekei miatt. A választási 
ígéretemben én nem azt mondtam, hogy megmentem a Vasműt, én ilyet 
nem mondtam, mivel ehhez se eszközöm, se lehetőségem nincs, egy 
országgyűlési képviselő lehetőségei abban merülnek ki, hogy közvetíti 
azokat a problémákat, amik a területén felmerülnek, közvetíti a kormány 
felé, és úgy gondolom, hogy hatékonyabban közvetítem a kormány felé az 
itteni problémákat, mint önök a karmelita kolostor kordonjai előtt, hiszen 
én bejutok az épületekbe, én tudok a megfelelő döntéshozókkal beszélni, 
és tudom tolmácsolni azokat az érdekeket, amik itt felmerülnek, tehát a 
választási ígéretem erről szólt. Ott segít a kormány, ahol haszon van. Én 
ilyet nem mondtam. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Nem ön mondta. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
A kormány közpénzzel gazdálkodik, ha befektet, oda fektet be, ahol az jó 
befektetés. Hát az lenne a baj, az lenne a baj, hogyha a mi pénzünket 
elherdálná, egy olyan feneketlen kútba dobálnák bele, amiből semmi olyan 
országos érdek nem szól, nem nem szolgálna olyan országos érdeket, 
amire érdemes pénzt befektetni, akkor lenne felelőtlen a gazdálkodás, de 
ez nem vonatkozik az emberekre, tehát az emberek érdekeit viszont 
képviselni kell, mert azok nem juthatnak bajba, na de nem egy olyan 
cégnek az érdekeit, aki ugye egy profitérdekelt cég, és láttuk azt, hogy 
sajnos a gazdálkodása olyan, hogy nem tudta a hosszú távú működését 
fenntartani. Hát most ezt a közpénzből kell támogatni? Az embereket kell 
támogatni. Az, hogy az SK Innovation, ez egy bevett szokás, és ez a 
világon mindenhol így van, hogy egy olyan befektető, aki idehozza egy 
profitábilis üzemet, az infrastruktúrát az adott ország biztosítja, és ebbe 
pénzt tesz bele. Tehát az SK Innovation beruházásába is az állam nem 
úgy tesz be pénzt, hogy magát az SK Innovation felépítését támogatja, 
hanem a körülötte lévő infrastruktúrát, a víz, az áram, a szennyvíz 
elvezetés stb. Lehet ezen mosolyogni, de ez így van, ez tény. És én se 
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mosolygok, amikor ön mond valamit, hát megkérem, hogy ön se 
mosolyogjon, mert vagyunk szerintem annyira komoly emberek, hogy nem 
így kommunikálunk. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Elnézést kérek. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Ennyit arról, hogy összekeverem a dolgokat, és valóban az acélgyártás 
egy stratégiai kérdés, és nagyon sajnálatos, hogy így alakult, hogy a 
Vasmű ekkora bajban van, de azon kívül, hogy én tolmácsolom a 
problémákat a kormány felé, a kormány pedig maximálisan keresi azokat 
a lehetőséget, hol tud segíteni, és ez a folyamat még nem zárult le, tehát 
még nem kell rajtam meg a kormányon konkrét eredményeket számon 
kérni, erre mondtam, hogy akkor megyünk át a hídon amikor ott leszünk. 
Ezt értse mindenki úgy, ahogy akarja. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Akkor picikét, hogyha megengedi, akkor visszafelé haladnék az ön 
gondolataira való reagálásban. Ugye volt egy facebookos 
kommunikációja, amit az előbb ahogy elmondott, továbbra is fenntart, a 8. 
szankciós csomaggal kapcsolatosan írta le, hogy ennek léte miatt 
egyébként a kormány nem tud segíteni a Vasműnek, és ebben a 
Facebook posztjában is, hát akkor elnézést akkor hogyha megengedi 
akkor felolvasom a Facebook posztját, közben miközben itt beszélgetünk, 
akkor ezt mindjárt kollégáim megkeresik, és akkor majd ezzel 
kapcsolatosan fogunk akkor majd még pár szót mondani. A szankciós 
csomaggal kapcsolatosan ugye azt akkor leírta, hogy a kormány  akkor 
már inkább abban készül fel, hogy a felszámolás során milyen segítséget 
tud nyújtani. Én egyébként ugye ezt hallhatták már tőlem több alkalommal 
sajtótájékoztatókon, nyilatkozatok alkalmával, hogy bár szerintem, hogyha 
ön olyan sokszor tárgyal a Vasmű menedzsmentjével, akkor nyilván önnek 
is elmondták, hogy ez egy nem egy igazán helyes kommunikáció akkor, 
amikor ilyen létbizonytalanság van, hogy a felszámolással kapcsolatosan 
emleget bizonyos gondolatokat. Én azt gondolom, hogy egyrészt ugye azt 
kell figyelembe venni, hogy Orbán Viktor által is megszavazott szankciós 
csomagok, amelyeket az elmúlt időszakban kommunikál a Kormány, 
milyen nagy kárral vannak Magyarországra, tehát azok a károk, amelyeket 
a Fidesz is okozott az országunknak az elmúlt időszakban a szankciós 
csomagoknak a megszavazásával, jelenleg a Dunaferrnek a 
menedzsmentjének az állítása szerint nincsen hatással a Vasműnek a 
működésére. Ezt ön is, ahogy mondta, hogy azóta már ez az ön 
információ is teljessé váltak, és most már nem feltétlenül van ez így, nem 
így gondolja. Én biztatnám egyébként képviselő urat, hogy akkor ezt majd 
egy újabb Facebook posztban fogalmazza meg, hogy tévedett, és nem 
feltétlenül van hatással a szankciós csomag a Vasműnek a működésére, 
merthogy egyébként egy ilyen felszámolásnak is a belengetése, illetve 
ezeknek a szankciós csomagoknak az emlegetése nagyfokú 
bizalmatlanságot indított el az elmúlt időszakban a felvásárlók részéről, 
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illetve beszállítók részéről, akik egyébként a gazdasági helyzetét, a 
stabilitását ily módon megkérdőjelezve az elmúlt időszakban is jelezték a 
Vasmű számára, hogy nem kívánnak fizetni, illetve anyagot szállítani. Ez 
az ön, illetve a kormány részéről egy eléggé felelőtlen állítás volt. Én 
biztatnám arra, hogy fogalmazza meg ezt a következő időszakban a teljes 
információnak a birtokában, és megnyugtatóan a Vasmű helyzetét illetően, 
hogy legalább így a befektetők, illetve Vasműben dolgozó munkások is ne 
azt érezzék, hogy bizonytalanságban van ily módon is a Vasmű, elég 
nekünk ugye az az energiaválság, ami sújtja egyébként a gyárat. Bízom 
benne, hogy tud majd ilyen megfelelő megnyugtató üzeneteket nyújtani. 
Én természetesen még továbbra is meghallgatom nagyon szívesen az ön 
beszámolóját az elmúlt évtizedeknek az ön által gerjesztett információiról, 
de egyébként ugye azt azért nagyon fontos lenne önnek is nagyon 
megfontolni, amikor ilyent megfogalmaz itt a közgyűlésen, éppen ebben a 
teremben volt az a szituáció, amikor az önkormányzati részvényeknek az 
eladásáról döntöttek a Fidesz akkori képviselőinek a támogatásával. Én 
azt gondolom, hogy ezt azért érdemes lenne mindig elmondani is, hogy 
bár egy rosszul előkészített, az ön elmondása szerint egyébként egy 
rosszul előkészített privatizációs szerződést írt alá az akkori 
miniszterelnök úr, ugye azt amit tudjuk, hogy és hát ugye ön sem cáfolta 
ezt, hogy a Fidesz készített elő, de nyilván egyébként lehet itt bárkire 
mutogatni, szerintem még mindig nem ez a lényeg, tehát, hogy de jól van, 
mindjárt elmondhatja még egyszer a múlt idézését, de hogy egyébként 
nem erről van szó, nem ez a fontos szerintem azt gondolom a Dunaferres 
dolgozók számára. Az ő számukra az, hogy igenis a Kormány az segíteni 
fog, azok az ígéretek, amelyeket ön tett az elmúlt években azok meg 
beváltásra kerülnek, és igenis segíteni fogja a Vasműnek a megmentését. 
Én ezt nagyon fontosnak tartanám, mert az ott dolgozókat ez érdekli 
leginkább, nem az érdekli egyébként, hogy ki segít, hanem az, hogy végre 
segít valaki a működésben. És hát nyilván vannak olyan dolgok, amikbe 
így bele tudnánk kapni, SK Innovation-nel kapcsolatosan, és említette, 
hogy a Kormány támogatta Mészáros Lőrincnek a cégét, hogy a 
környékén, bocsánat nem mondta ki, hogy Mészáros Lőrincnek a cégét, 
de ugye nyilván erről van szó, hogy az SK Innovation környékén azokat a 
beruházásokat azokat a kiépítéseket ők tették meg, tehát hogy támogatja 
a kormány ily módon is az országunk egyik legnagyobb vállalkozóját, de 
nyilván egyébként mi részünkről nem ez a fontos, minekünk az lenne a 
fontos, hogy itt a Vasmű, illetve Dunaújváros is életbe maradjon. Barta 
Endre alpolgármester úrnak megadom a szót. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Tisztelt Képviselő Úr! Én úgy szeretném kifejezni a csalódottságomat, 
hogy egy kicsit közben dicsérném is önt. Amikor hallgattam az első 
hozzászólását itt polgármester úr kérésére, akkor meg kellett azt 
állapítanom, hogyan ön zseniálisat fejlődött a kommunikáció terén. 
Teljesen olyan testbeszéddel, olyan hitelesen adta elő a mondanivalóját, 
hogy én néztem, és mindenféle tartalomtól függően szívesen hallgattam, 
akár már majdnem bólintottam is ezekre a dolgokra. Hogyha nem lett 
volna az elmúlt egy évtizednek, mondjuk nézzük csak a mindenki által 
emlegetett M1-nek a dolgait, nem láttam volna Fideszes politikusokat arról 
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beszélni, hogy hogyan számoltatják el a bankokat, miközben százezreket, 
sok százezreket raknak ki az utcára, miközben nem láttam volna Fideszes 
politikusokat arról beszélni, hogy hogyan hozzák haza a fiatalokat, 
miközben sokkal többen hagyják el az országot most, mint korábban, 
akkor bizony tényleg még elégedett is lettem volna az ön válaszával. És 
annak a néhány igazság morzsának, amit ön beleszőtt a beszédébe ezzel 
a hiteles előadásával, ez most itt kevés, tisztelt képviselő úr. 2010-es 
Fideszes kommunikáció, amikor tízezrek megélhetéséről beszélünk, 
amikor egy térségnek a jövőjéről beszélünk, akkor az nem elég. Nem elég 
bebújni e mögé. Én nem így ismerem önt, képviselő úr. Én arra szeretném 
önt kérni, hogy a későbbiekben ugyanígy Dunaújvárosért, a térségért 
azokat a fajta cselekvéseket helyezzük előtérbe, és ne azt a fajta 
kommunikációt, amellyel lehet, hogy választást lehet nyerni, de amikor az 
emberek az utcára fognak kerülni, az kevés lesz. Én erre szeretném önt 
kérni, hogy inkább a cselekvés irányába menjünk el, de tény, hogy a 
kommunikáció az rengeteget fejlődött és ehhez gratulálni is szeretnék. A 
másik pedig, én azért figyelem azt is, amit ön mond, hiszen részt vettünk 
közösen ezen a héten egy rendezvényen, mégpedig  ahol a megelőzésről 
volt szó, utána én is olvastam a Facebook posztját, ahol elmondta, hogy 
mennyire fontos a megelőzés, hogy amikor már ott a baj, minél előbb 
észleljük, mert lesz egy idő, amikor már késő és hiába akarunk akkor már 
cselekedni, akkor már nem fogunk tudni. Na most ez egy kicsit ellentmond 
azzal, hogy akkor cselekedjünk, amikor a hídon vagyunk. Tehát hogyha 
most önök azt érzik, hogy baj van, akkor igenis mindent meg kell tenni 
annak érdekében, hogy ne sodródjunk teljesen a hídnak a túloldalára, és 
nincs az, hogy most az egyik erről van szó, a másik arról, az egyik ilyenkor 
hangzik jól vagy nem, akkor döntsük el, hogy önnek képviselő úr mikor kell 
cselekednie, mielőtt a hídon vagyunk vagy mielőtt mér megállíthatatlan a 
baj. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen alpolgármester úrnak. Engedje meg, hogy akkor a 
Facebook posztjából fölolvassak egy pár mondatot: Bár még rövid ideig 
lélegeztetőgépen el tudott volna vegetálni a gyár, de az unió 8. szankciós 
csomagja a főtulajdonos orosz bankot is érinti, így teljesen ellehetetlenül 
bármiféle állami beavatkozás. Ezzel Brüsszel megadta a kegyelemdöfést 
a már amúgy is térdre ereszkedett Dunaferrnek. A várható pénzügyi 
összeomlás a cég felszámolásához vezethet a közeljövőben. Nos 
képviselő úrnak szeretném azért akkor, hogyha látom, hogy nyomott 
gombot és felkérni, hogy akkor cáfolja majd legyen kedves azt, hogy akkor 
az állam akkor nem lehetetlenül el teljesen bármiféle beavatkozástól, 
szeretném akkor azt kérni, hogy akkor egészítsük ki azt a mondatot, hogy 
Brüsszel ezzel megadta a kegyelemdöfést az amúgy is már térdre 
ereszkedő Dunaferrnek azzal, hogy a magyar kormány amelyet szankciós 
csomagot, amelyet szintén ő is megszavazott, szintén megadta a 
kegyelemdöfést a Dunaferrnek, illetve a várható pénzügyi összeomlás a 
cég felszámolásához vezethet a közeljövőben, ettől pedig szeretném, 
hogyha elhatárolódnak, legalábbis az ott dolgozó embereknek a 
megnyugtatása érdekében és a beszállítók, illetve felvásárló cégeknek a 
megnyugtatásaképpen. Mezei Zsolt alpolgármesternek előbb megadom a 
szót, mert ő jelentkezett előbb, parancsoljon. 
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Mezei Zsolt alpolgármester: 

 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt 
Képviselő Úr! Nagyon sok minden elhangzott itt most a Dunaferr kapcsán 
amiről tudnék beszélni meg szeretnék is beszélni, hiszen tényleg talán én 
vagyok a teremben az, aki a Dunaferrben, talán még egy valaki van, aki a 
Dunaferrben dolgozott, illetve dolgozott és ismerjük talán a gyárnak a 
helyzetét, az akkor itt is és a a mostanit nagyjából, és ismerjük a belső 
melós munkás embereknek a gondolatvilágát. A privatizáció mindig följön, 
és én ezt már egy nagyon picit unom, nekem teljesen mindegy, hogy most 
ki követte el a privatizációs problémákat tényleg, tényleg teljesen mindegy, 
ez 2010-en, igen, látom a mosolygást, 2004-ben történt a privatizáció, és 
nem akarok abba belemenni, nehogy félreértsük, nem fogom az időt 
húzni, hogy most ki kezdte el, ki írta alá, ki volt akkor a miniszterelnök, ki 
nem tette még le az esküt, nem is tudta volna aláírni, nincs értelme ennek. 
Egy pár dolgot azért hadd, a gondolataimat hadd mondjam el, a 
privatizációs szerződés ugye mindenki azt mondja, hogy elkótyavetyélték 
a Vasműt. A privatizációs szerződés azt jelentette akkor, a Dunaferrnek a 
komplett adósságállományát kifizetik, 5 évig nem bocsátanak el dolgozót, 
befektet 72 milliárd Ft-ot a cégbe, 3 milliárdot fordítanak a 
munkakörülmények javítására, és 1,3 milliárd Ft-ért egy kistérségi 
társulatot hoznak létre. Ez volt az akkori privatizációs szerződés egy olyan 
Dunaferr helyzetében, én akkor már ott voltam, már akkor ott voltam 
majdnem 15 éve, és láttuk, hogy az Acél 21 Kft. hogy adta át ezt a gyárat. 
Emlékszünk rá, akik ott dolgoztunk, hogy a kokszolónak az egyik feléből 
ömlött a víz, használhatatlan volt, az OTP papírok kint voltak a vasércen, 
a szénen, az acélon, hogy hozzányúlni tilos, mert az OTP tulajdona, tehát 
akkor is éppen működésképtelen volt a gyár. Ebből azt akartam csak 
kihozni, hogy a helyzet az most is hasonló, a most még egyszer akár 
reprivatizációra kerül a sor vagy bármire amire valamilyen megoldást ugye 
meg kell találni, akkor utána 18 év múlva majd azon fogunk vitatkozni 
legközelebb 18 év múlva, hogy most 2022-ben, hogy ki reprivatizálta a 
Dunaferrt. Ennek nincs értelme, ezt akartam csak elmondani  ebből az 
egészből. Akkor nem tudjuk, hogy hogy kellett volna dönteni, hiszen nem 
voltunk döntéshozó helyzetben, nem tudtuk a pontos adatokat egyikünk 
se, hogy mi volt akkor, mi volt 2004-ben, de hogy mi lesz most, ez a 
legnagyobb kérdés most, és ezért értek én mindent, de szeretném azt, 
hogy tényleg mindenki azon dolgozzon ebben a közgyűlésben, a gyárban, 
a képviselőkben mindenki azért lobbizzon, hogy mentsük meg valamilyen 
módon a Dunaferrt, merthogy ugye nem jó befektetés. Egy havi 
bérkifizetés a gyárban most 2 milliárd Ft, az itt költjük el a városban, azt itt 
vásárolunk, ha ez a 2 milliárd kiesik a város kereskedelméből, hány boltot 
kell majd bezárni, mi lesz ezzel a várossal, a mi lesz a környékkel. Mindig 
csak Dunaújvárosról beszélünk, és sose felejtsük el, hogy vannak olyan 
települések a környékünkön, és ezt tudom biztosan, hogy a munkaképes 
felnőtt férfi lakosságnak a 30%-a Dunaferrben dolgozik, tehát ez összetett 
probléma annál, hogy ki tudjuk mondani, és ezért mondtam azt, hogy 
nekünk a Dunaferr ez nemcsak egy gyár, az maga az életünk, és nagyon 
szeretném, hogyha ezt így vinnénk tovább, és így juttatnánk el valahogy a 
a döntéshozók számára, hogy ez nem egy szatócsbolt, nem egy kis cég, 
amit bezárunk, és lesz ahogy lesz. Meg kell valamilyen módon menteni. 
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Azt, hogy hogyan azt a megoldását nyilván én nem tudhatom, ötleteim 
vannak, de nem vagyok abban a helyzetben, hogy ezt el tudjam juttatni a 
döntéshozókhoz, és erre kérem képviselő urat, hogy teljes mértékben 
segítse evvel a várost és a környékét. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Mészáros képviselő úrnak megadom a szót. Parancsoljon! 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Köszönöm szépen. Polgármester úr szavaiból kiderült, hogy vélhetően ön 
is tárgyalt a Dunaferr menedzsmentjével, hiszen ugyanazokat a 
gondolatokat adta itt elő, amit nekem is előadott a Dunaferr 
menedzsmentje, és köszönöm, hogy ön is tett lépéseket, és nem tudom, 
megerősíti-e hogy tárgyalt a Dunaferr menedzsmentjével, de nincs is talán 
jelentősége. Néhány, csak egy pár fontos kérdésre szeretnék visszatérni, 
nem akarom húzni az időt, felszámolás, ugye azt tudni kell, hogy az állam 
felé is elég jelentős tartozása van a Dunaferrnek, tehát tulajdonképpen 
elvileg az állam is indíthatna egy felszámolást, de nem teszi meg, tehát 
éppen ez a lényeg, hogy az állam szeretné elkerülni a felszámolást. Most 
arra, hogy egy magáncég, aki felé tartozása van a Dunaferrnek, elindít 
egy felszámolást, erre viszont befolyásunk nincs, tehát a megelőzés, fel 
kell készülnünk minden eshetőségre, arra is fel kell készülni olyan 
folyamatokra is, amire nincs befolyásunk, hogy egy magáncég, aki már 
megelégeli azt, hogy x ideje hitelez x Ft-ot vagy eurót, egyszer csak 
elindítja a felszámolást, és ezt nem nem szeretnénk, és a Dunaferr 
menedzsmentje is ezt igyekszik elkerülni, és erre mondtam azt, hogy 
vannak eszközei a Dunaferr menedzsmentjének arra, hogy bevonjon más 
szereplőket a működtetésébe akár bérmunkában, akár befektetői szinten, 
de ez nem állami feladat. Ebben mi valóban drukkolunk nekik, hogy 
sikerüljön, és nem indít az állam felszámolási eljárást a Dunaferr ellen, ez 
ugyanúgy ahogy türelmet tanúsít az egyéb, a szén-dioxid kvóták, a 
környezetszennyezési bírságok stb. tekintetében, tehát mi ugyanúgy 
támogatjuk, és ez a választási ígéretemben is szó szerint így hangzott, 
hogy támogatom a Dunaferr működését, és támogatja az az erő is, 
amelyik mögöttem van, ahogy önök is támogatják azzal, hogy eltekintenek 
a 2 milliárd Ft-os helyi iparűzési adó azonnali beszedésétől, hanem adnak 
ebben haladékot. A szankciós csomaggal kapcsolatban annyit szeretnék 
válaszolni, hogy a brüsszeli tárgyalások során a miniszterelnök mindig azt 
az álláspontot képviseli, hogy megpróbálja úgy enyhíteni a szankciós 
csomagot, hogy az Magyarországot, a magyar embereket lehetőleg ne 
érintse, és amikor ezt eléri, eddig sikerült is elérni, tehát mindig tettek 
olyan kivételeket,  ami minket megóvott attól, hogy itt egy energiaválságba 
kerüljön az ország. És amikor ezt eléri Brüsszelben, akkor a maradék 
csomagot nyilván megszavazza, tehát mindig az a vád, hogy 
megszavazza a szankciós csomagot, megszavazza, mert mi is az Európai 
Unió tagjai vagyunk, és nekünk is együtt kell működni a közös 
döntésekben, de küzdeni kell azokért a saját magyar érdekekért, amiket 
ott érvényesíteni lehet, és ezt meg is teszi. És amikor ezt megtette és 
elérte, akkor a maradékot megszavazza, ebben nincs semmi kivetnivaló. 
A megelőzéssel kapcsolatban meg fenntartom azt, hogy hogy nincs arról 
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szó, hogy hogy bárki itt szemet huny a mostani több hónapja vagy akár 
régebb óta zajló folyamatok felett, tehát azon a fórumon is az volt, hogy a 
megfelelő vizsgálatokat el kell végezni, tudni kell, hogy merre mennek a 
folyamatok, stratégiai tervet kell készíteni, hogyha ez történik, akkor itt 
avatkozunk be, hogyha az történik, akkor ott avatkozunk be, milyen 
lehetőségeink vannak a beavatkozásra, de a cselekvést akkor kell 
elvégezni, amikor aktuális. Nem tudom ezt jobban elmondani, de örülök, 
ha megértik. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Akkor szeretném csak jelezni, hogy érdemes lenne akkor tárgyalnia a 
Vasmű menedzsmentjével, akkor most ezen a pár napban, mert most 
nagyon aktuális. Jó? Tehát sosem volt még ennyire aktuális, vagy 
rendkívül aktuális, vagy már égetően aktuális. Nem tudom, hogy melyik 
kifejezés, ami ön számára is megfelel, de ennél nem lesz aktuálisabb. 
Maradjunk ennyiben. Én azt gondolom egyébként képviselő úr, hogy 
nyilván nézetkülönbségeink lehetnek, mondjuk nekem van egy olyan rossz 
tulajdonságom, hogyha nyilvánosság előtt ilyen módú, hát nem is tudom, 
csúsztatásnak, mert ez egy szép kifejezés arra, amit most nem mondtam 
ki ahelyett, hallok, akkor azért szeretném, hogyha egy picit helyre tennénk, 
tehát hogy azt, hogy amikor ön szó szerint ugyanazt mondja, hogy nincs 
semmilyen kivetnivaló abban, hogy Orbán Viktor is megszavazza a 
szankciós csomagokat, akkor én azért amikor a Fideszes médiában 
elhangzik az, hogy a szankciók tönkretesznek minket, és egy bombával 
ábrázolják, akkor azért ezt egyeztessék ezt a kommunikációt, mert az, 
hogy ön nem lát abban semmilyen kivetnivalót, hogy a szankciók, amelyek 
az önök állítása szerint tönkretesznek minket, megszavazza a Fidesznek 
az elnöke, akkor ezt így valahogy így helyre kell tenni, és azt gondolom, 
hogy ezen túlmenően egyébként nyilván még lehetne boncolgatni az ön 
által elmondottakat, ami a legfontosabb, hogy vegye végre észre a magyar 
kormány, hogy rendkívül aktuális lenne most a segítségnyújtás. Én erre 
kérem őket. Nemcsak egyébként a Karmelita kolostornál tesszük meg ezt 
a kérésünket, megtettük az elmúlt időszakban rendkívül sok fajta módon, 
bízom benne egyébként, hogy a miniszterelnök úr, amikor a parlamentben 
megígérte, hogy segít, abból lesz valami, ahogy ön az elmúlt években 
tette, hogy segít a Vasműn, úgy meg fogja ezt tenni, és nemcsak drukkol a 
Vasmű menedzsmentjének. Bízom benne, hogy ez célt fog érni, és a 
jövőben a Vasműs dolgozók is fellélegezhetnek, és egy részletben 
kaphatják meg a tisztességes fizetésüket. Köszönöm szépen. 
 
Amennyiben több hozzászólás nem érkezik, a napirendi pontot lezárom, 
és a döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés elfogadja a polgármesteri 
hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett 
munkájáról, a fontosabb eseményekről, továbbra átruházott hatáskörben 
meghozott polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
Aki a tájékoztatót elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó 
rendes ülése óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről című 
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határozati javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), ellene szavazott 3 fő (Cserna Gábor, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), 
tartózkodott 1 fő (Gombos István), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

500/2022. (XI.17.) határozata 
a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett 

munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja a 
polgármesteri hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett 
munkájáról, a fontosabb eseményekről, továbbá átruházott hatáskörben meghozott 
polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót. 

 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
10 perc szünetet rendelek el. 
 

Szünet 
Szünet után: 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megkérem képviselő-társaimat, hogy foglalják el a helyüket. 56 napirendi 
pontunk van még hátra, ami elég soknak ígérkezik, így folytassuk is 
mielőbb. 10 óra 14 perckor folytatjuk a munkánkat. Megállapítom, hogy 
képviselők közül 12 fő továbbra is jelen van, tehát a testület 
határozatképes. 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előadó:  a polgármester 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 2. napirendi pontunkra, amely Jelentés a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatok végrehajtásáról. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! Az előterjesztés egy fejezetből áll. Kérdezem, 
hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-
e. Jelentkezőt nem látok. Szavazást indítok el. 
 
Aki támogatja ezt a napirendi pontot, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette 
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szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. 
Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

501/2022. (XI.17.) határozata 
a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentés 

elfogadásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadta a lejárt 
határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
3.  Javaslat a távhőszolgáltatásról, a lakossági távhőszolgáltatás 

díjalkalmazásának feltételeiről szóló 24/2021. (VI.28.) önkormányzati 
rendelet módosítására 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok: 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 3. napirendi pontunkra, amely Javaslat a távhőszolgáltatásról, a 
lakossági távhőszolgáltatási díjalkalmazásának feltételeiről szóló 24/2021. 
önkormányzati rendelet módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot az 
ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 5 igen szavazattal közgyűlési 
tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési 
bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a rendelettervezetet 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kaptak egy új előterjesztést. Kérem, a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, illetve a döntési javaslatot ismertetem: 
a javaslat újraszabályozza távhőrendelet 15. §-át, és rögzíti, hogy a 
lakossági célú távhőszolgáltatási díj alkalmazandó a lakossági 
felhasználóra a távhővel ellátott lakóépületben és a távhővel ellátott 
vegyes célra használt épületben. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
megalkotta a távhőszolgáltatásról, a lakossági távhőszolgáltatás díjalkalmazásának 
feltételeiről szóló 24/2021. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 28/2022. 
önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a távhőszolgáltatásról, a lakossági 
távhőszolgáltatás díjalkalmazásának feltételeiről szóló 24/2021. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 28/2022. önkormányzati 
rendeletet. 
 

4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális 
ellátásokról szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelete módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 4. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújvárosban Város 
Önkormányzata Közgyűlésének a szociális rászorultságtól függő pénzbeli 
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és természetbeni szociális ellátásokról szóló 26/2021. önkormányzati 
rendelete módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a rendelettervezetet 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság elnökhelyettesét, Motyovszki Mátyás elnökhelyettes 
urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A rendelettervezetet a 
bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy 
ülésünk elején kézhez kaptak egy új rendelettervezetet, majd a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdés, hozzászólás javaslatra 
van lehetőség, de szeretném előtte jelezni, hogy 11 főre csökkent a 
képviselők száma a teremben, de továbbra is határozatképesek vagyunk. 
Elsőként jelentkező Szabó Zsolt alpolgármester úr, parancsoljon, 
megadom önnek a szót. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
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Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én 
nagyon büszke vagyok erre az előterjesztésre, hiszen lehetőségeinkhez 
mérten a lakhatási támogatásban megpróbálunk több segítséget 
többeknek nyújtani, ugye ez egy nagyságrendileg 3000 Ft-os emelés 
mindenkinek havonta, és azzal együtt, hogy jobb kör, tehát hogy az a kör, 
akik ezt igénybe vehetik az is sokkal szélesebb lesz, hiszen a 
jövedelemhatár változott, emelkedett, így magasabb jövedelem mellett is 
igénybe vehető ez a támogatás. Ezt azért tartom nagyon fontosnak 
elmondani, mert az látszik, hogy a mostani helyzetben egyre több 
családnak van szüksége segítségre, és az önkormányzat az anyagi 
lehetőségeihez mérten szeretné a maximális segítséget megadni akár 
akkor, amikor több ember számára magasabb támogatást teszünk 
hozzáférhetővé, akár akkor, amikor a következőkben döntünk arról, hogy 
cafeteria juttatást adunk az intézményi dolgozóknak. Meggyőződésem az, 
hogy ebben a válságos időszakban az önkormányzatok legfontosabb 
feladata az, hogy segítsék a településükön élő polgárokat, és ebben egy 
nagyon fontos döntésnek látom ezt a mostanit. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, alpolgármester úr. Lőrinczi Konrád képviselő úr, 
parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A 
napirenddel kapcsolatban én is egyetértek, hogy valóban fontos, hogy 
ebben az energiaválságban támogatni az embereket, illetve a lakhatást, 
ugyanakkor arra lettem figyelmes, és javítsanak ki, hogyha tévedek, hogy 
a kiosztott anyagban az is benne van, hogy ezzel párhuzamosan hogy 
2000 Ft-tal emelkedik, 6000 Ft-ról 8000 Ft-ra a lakhatási támogatás, ezzel 
párhuzamosan viszont megszűnik négy másik szociális támogatás, 
amelyet én nehezményeznék, ezek közül az egyik a születési támogatás, 
a gondozási támogatás, a kórházi ápolás utáni támogatás, valamint a 
hátralékkezelési támogatás. Csak példaként szeretném mondani, hogy 
például a gondozási támogatás az sok embernek mennyire fontos. Nekem 
annyi lenne a határozati javaslathoz a módosításom, és ezt kérném 
polgármester urat, hogy tegye föl szavazásra, hogy ez a négy támogatás, 
mind a pontosan azért, mert ez nagyon sok embernek fontos támogatást 
jelent, hogy ez a négy támogatás ne szűnjön meg, ez lenne a kérésem, 
illetve módosító javaslatom, egyébként a határozati javaslatot támogatom.  
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szabó Zsolt alpolgármester úr, megadom önnek a 
szót, parancsoljon. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Számszerűleg ki tudjuk azt mutatni képviselő úrnak, hogy valójában ezek 
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a támogatások, amit képviselő úr említ, ezek nem kerültek kihasználásra 
olyan mértékben, hogy a költségvetésen minden évben maradt ebben 
előirányzat. Az látszik, hogy ezt nem vették annyian igénybe. Azért 
szerettük volna olyan módon átalakítani a segélyezést, hogy minél többen 
vehessenek igénybe minél könnyebben támogatást, és azt látjuk a 
leghelyesebbnek, hogyha lakhatási támogatásban adunk szélesebb 
körben lehetőséget arra, hogy az emberek támogatáshoz jussanak, hiszen 
ott ugye sokkal könnyebb feltételek mellett kaphatnak támogatást akár 
azok is, akik gondozzák a hozzátartozóikat, akár azok, akiknek hátralékuk 
van, ugye a hátralékkezelés tekintetében a lakhatási támogatás egyébként 
nyújt lehetőséget arra, hogy az önkormányzat a szolgáltató számára 
fizessen. Én azt gondolom, hogy itt valójában nem megszüntetésről, 
hanem átalakításról van szó, és olyanfajta átalakításról, ahol a 
támogatandók köre valójában egy támogatás esetében sokkal szélesebb 
lesz, mint volt eddig öt támogatás segély esetében. köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Lőrinczi Konrád képviselő úr, megadom önnek a szót, parancsoljon. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Értem, tehát az azt jelenti, hogy nem volt azoknak a 
köre jelentős, akik ezt a szolgáltatást igénybe vették, viszont annak a 
körnek, aki viszont ezt igénybe vette, annál fontosabb volt ez a 
szolgáltatás, akkor az azt is jelenti, hogyha nem olyan sok azoknak a köre, 
akkor őnekik legalább hagyjuk meg ezeket a szolgáltatásokat 
mindamellett, hogy szélesítjük a lakhatási támogatásnak a körét, tehát 
akkor ez a költségvetés nem fogja olyan mértékben terhelni. Én azt 
gondolom, hogy méltányolható, hogy azoknak az embereknek, akik 
gondozási támogatást vesznek igénybe, ez a szolgáltatás, ez a 
támogatás, szociális támogatás ez megmaradjon. Higgyék el, hogy akik 
igénybe veszik, azoknak ez tényleg nagyon-nagyon életbevágó kérdés. 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Szabó Zsolt, alpolgármester úr! 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 

Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én úgy 
érzem, hogy egy kicsit álvitát folytatunk, és én értem képviselő úrnak az 
ellenzéki mivoltából fakadó kardoskodását, én azt szeretném 
megnyugtatni képviselő urat, hogy azoknak, akik az ön által említett 
támogatásokat igénybe vették, van lehetőség igénybe venni a lakhatási 
támogatást is, mivel alapvetően ugye az önök által hozott törvények 
szerint egyébként településenként egy ilyen fajta segítséget lehet igénybe 
venni, ezért én azt gondolom, hogyha egy emeltebb összegben valaki 
megkapja a támogatást, akkor nem fogja hiányolni, hogy egy alacsonyabb 
összeget nem nem vehet igénybe, hiszen úgyis választania kéne, és a 
magasabbat választaná. Köszönöm szépen. 
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Pintér Tamás polgármester: 

 
Én ennek fényében szeretném megkérdezni képviselő urat, hogy 
fenntartja-e a módosító indítványát. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Igen, köszönöm, szeretném fenntartani a javaslatomat. Kérem, hogy 
szavazzunk róla. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tehát akkor képviselő úr annak ellenére fenntartja módosító indítványát, 
hogy Szabó Zsolt alpolgármester úr ahogy elmondta az előbb, ahogy 
vannak ugye a törvényi rendelkezések, egyféle ilyen támogatási formát 
lehet igénybe vennie egy személynek, aki egyébként több pénzt kaphatna 
ezáltal, és nyilván a magasabb összeget választaná, ennek ellenére ugye 
ez a indítvány fenntartásra került, ezért arról szavazást indítok. 
 
Aki támogatja Lőrinczi Konrád képviselő úrnak az indítványát, az kérem, 
igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László), ellene szavazott 6 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Raduka Zsuzsanna, Tóth Kálmán), tartózkodott 2 
fő (Pintér Tamás, Szabó Zsolt), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. 
Székely Károly, Szepesi Attila) – nem fogadta el és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

502/2022. (XI.17.) határozata 
Lőrinczi Konrád képviselő módosító javaslatáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem támogatta 
Lőrinczi Konrád képviselő azon indítványát, mely szerint a szociális rendeletben a 
születési támogatás, a gondozási támogatás, a kórházi ápolás utáni támogatás, 
valamint a hátralékkezelési támogatás ne szűnjön meg. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem, hogy további hozzászólás van-e. Nincsen. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a rendelettervezet 1. §-a módosítja a 
szociális rendelet 1. § (1) bekezdését, mely a pénzben és természetben 
nyújtható szociális ellátások folytak tartalmazza (települési támogatás és 
rendkívüli települési támogatás). 
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A rendelet tervezet 2-es §-a tartalmazza a szociális rendelet 4. § 
módosítását, mely a szociális rendelet 1. § (1) bekezdés módosítása miatt 
vált szükségessé. 
 
A rendelettervezet 3. §-a a szociális rendelet 5. § (2) bekezdés 
pontosítását tartalmazza. 
 
A rendelettervezet 4. §-a a szociális rendelet 10. §-át szabályozza újra a 
helyi lakásfenntartási támogatás pénzbeli és természetbeni támogatásként 
igénybe vehető meghatározásai tekintetében, valamint előírja a helyi 
lakásfenntartási támogatás pénzbeli vagy természetbeni ellátásként 
nyugtató formáit. Továbbá a helyi lakásfenntartási támogatás igénylése 
iránt benyújtott kérelem benyújtásához szükséges feltételeket 
szabályozza. A szociális rendelettel 11. §-ában a jogosultsági feltételként 
szereplő jövedelemhatár emelésével és a jogosultsági feltételek 
bővítésével kiterjeszti a jogosultak körét. 
 
A rendelettervezet 5. §-a a szociális rendelet 16. §-ában szereplő, helyi 
lakhatást, mert a lakásfenntartási támogatás összegét módosítja, havi 
8000 Ft-ra megemeli, valamint a megosztásról rendelkezik, ha a közüzemi 
szolgáltató által kiállított havi közüzemi számla összege nem éri el a 
támogatási összeget meghatározott összeget. 
 
A rendelettervezet 6. §-a tartalmazza a szociális rendeletet 1. 
mellékletében szereplő helyi lakhatás lakásfenntartási támogatás 
igényléséhez szükséges kérelemnyomtatvány pontosítását. 
 
A rendelettervezet 7. §-a a hatályon kívül helyező rendelkezéseket 
tartalmazza. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon!  
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Szántó Péter, 
Szepesi Attila, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, 
Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – megalkotta a szociális 
rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló 26/2021. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 29/2022. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 
természetbeni szociális ellátásokról szóló 26/2021. önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 29/2022. önkormányzati rendeletet. 
 

5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
az olimpiai részvételi jogot szerzett dunaújvárosi sportolók jutalmazásáról 
szóló 28/2017. (IX.22.) önkormányzati rendelete módosítására 
Előadó:  az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság elnöke 
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 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 5. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata Közgyűlésének az olimpiai részvételi jogot szerzett 
dunaújvárosi sportolók jutalmazásáról szóló 28/2017. önkormányzati 
rendelete módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság 
elnökét, Motyovszki Mátyás elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Az ifjúsági, sport és turisztikai 
bizottság a rendeletet 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
A döntési javaslatot ismertetem ezért: a rendelettervezet 1-3. §-a a 
vagyonkezelési osztály helyett az e §-okban rögzített feladatok elvégzése 
a mindenkori sportfeladatokat ellátó szervezeti egység feladataként 
kerülnek rögzítésre. 
 
Aki rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
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Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
megalkotta az olimpiai részvételi jogot szerzett dunaújvárosi sportolók jutalmazásáról 
szóló 28/2017. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 30/2022. önkormányzati 
rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta az olimpiai részvételi jogot szerzett dunaújvárosi 
sportolók jutalmazásáról szóló 28/2017. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 30/2022. önkormányzati rendeletet. 
 

6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
a közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati 
rendeletének módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 6. napirendi pontunkra, amely javaslat Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata Közgyűlésének a közterületek használatáról szóló 
7/2012. önkormányzati rendeletének módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és a rendelettervezetet 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. Viszont 
kiegészültünk 1 fővel, tehát 12-en vagyunk jelen a teremben képviselők. 
Tehát kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponthoz van-e? 
Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a rendelettervezet 1. §-a a hatályos 
rendelet 1. mellékletét cseréli le. Változik a díjszabása a kereskedelmi 
tevékenységeknek, az építési munkaterületeknek, közterületi 
bontásoknak, a cirkuszi és mutatványos, valamint a profitorientált 
rendezvényeknek. Utóbbi eddig nem volt besorolva, de a gyakorlatban 
eddig is mutatványos tevékenységekkel együtt kezeltük. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
megalkotta a közterületek használatáról szóló 7/2012. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 31/2022. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a közterületek használatáról szóló 7/2012. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 31/2022. önkormányzati 
rendeletet. 
 

7.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
a lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendelete módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 7. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata Közgyűlésének lakások és helyiségek bérletéről és 
lakbérekről szóló 25/2017. önkormányzati rendelete módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 



41 

 

Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
rendelettervezetet, és 5 igen szavazat a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a javaslat 1. §-a rögzíti a társasház díj 
fizetésének kötelezettségét a bérlőt érintően, illetve pontosítja külön 
szolgáltatásokat, ezért módosítani szükséges a lakásrendelet 31. §-át. 
 
A javaslat 2. §-a a lakbérek felülvizsgálatának rendszerességét 
szabályozza. 
A javaslat 3. §-a módosítja a lakásrendelet 33. §-át, és rögzíti, hogy a 
rendeletben meghatározott mindenkori lakbér a bérleti szerződés részévé 
válik. A lakbérnek a bérleti szerződés megkötését követően bekövetkező 
változása esetén a megváltozott lakbér az érvényes szerződés részévé 
válik. A bérleti szerződést a lakbér változása miatt módosítani nem 
szükséges. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
megalkotta a lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 32/2022. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről 
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szóló 25/2017. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 32/2022. 
önkormányzati rendeletet. 
 

8.  Javaslat közétkeztetési szolgáltatói áremelés elfogadására, valamint a 
köznevelés intézményekben biztosított intézményi gyermekétkeztetés 
térítési díjairól szóló 12/2021. (V.6.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 8. napirendi pontunkra, amely Javaslat a közétkeztetési 
szolgáltatói áremelés elfogadására, valamint a köznevelés 
intézményekben biztosított intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól 
szóló 12/2021. önkormányzati rendelet módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen és 1 tartózkodás mellett a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot és a 
rendelettervezetet 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek a bizottság. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem az oktatási, kulturális 
és társadalmi kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A  napirendi pontot a 
bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most kérdezem a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökhelyettesét, Motyovszki Mátyást, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot és a rendelettervezetet  6 igen szavazattal elfogadásra javasolja 
a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az előterjesztés egy 
határozati javaslatot és egy rendelettervezetet tartalmaz. Először a 
határozati javaslatról szavazunk. 
 
Aki ezzel egyetért kérem, igennel szavazzon! Ja bocsánat, még a döntési, 
határozati javaslatról, tehát a döntési javaslatot ismertetem ezzel 
kapcsolatosan: a Közgyűlés a köznevelési intézményekben (óvoda, 
általános iskola és középiskola), valamint az Egyesített Szociális 
Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményben a 
2023. január 1-jétől alkalmazandó szolgáltatási díjat (nyersanyagköltség 
és rezsiköltség) a határozati javaslatban foglalt táblázat szerint határozza 
meg. 
 
Most szavazni fogunk. A határozati javaslatot, aki elfogadja, az kérem, 
igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a közétkeztetési szolgáltatói áremelés 
elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 3 fő (Cserna Gábor, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
503/2022. (XI.17.) határozata 

közétkeztetési szolgáltatói áremelés elfogadásáról 
 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a köznevelési 

intézményekben (óvoda, általános iskola és középiskola), valamint az 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
intézményben a 2023.  január 1-jétől alkalmazandó szolgáltatási díjat 
(nyersanyagköltség és rezsiköltséget)  az alábbiak szerint határozza meg: 

 

Intézmény nyersanyagköltség 
Ft/nap/adag 

Rezsi 
Ft/nap/adag 

Vállalkozói díj 
Ft/nap/adag 

Óvoda 
- tízórai 
- ebéd 
- uzsonna 

817 + áfa 
162 + áfa 
492 + áfa 
163  + áfa 

604 + áfa 
121 + áfa 
362 + áfa 
121 + áfa 

1421 + ÁFA 
283 + áfa 
854 + áfa 
284 + áfa 

Általános iskolai 
napközi otthon 
- tízórai 
- ebéd 
- uzsonna 

986 + áfa 
 

159+ áfa 
670 + áfa 
157 + áfa 

597 + áfa 
 

136 + áfa 
325 + áfa 
136 + áfa 

1583 + áfa 
 

295 +áfa 
995 +áfa 
293 +áfa 

Általános iskolai ebéd 654 + áfa 325 + áfa 979 +áfa 

Középiskolai 
kollégium 

1. reggeli 
2. ebéd 
3. vacsora 

1652 + áfa 
379 + áfa 
716 + áfa 
557 + áfa 

 

1047 + áfa 
291 + áfa 
394+ áfa 
362 + áfa 

2699 +áfa 
670 +áfa 

1110 +áfa 
919 +áfa 

Középiskolai ebéd 704 + áfa 394 + áfa 1098 + áfa 

ESZI 1223 + áfa 458 + áfa 1681 +áfa 

 
2.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 

hogy az 1.) pontban foglalt döntést az önkormányzat 2023. évi költségvetési 
rendeletének tervezésekor vegye figyelembe. 

 
Felelős: - a kötelezettségvállalás teljesítéséért: 

  a polgármester 
 - a kötelezettségvállalásban történő közreműködésért: 
   a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 - a költségvetés módosításáért: 

  a jegyző 
 - a költségvetés módosításának előkészítésében való 

  közreműködésért: 
   a gazdasági főosztály vezetője 

  a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő:   2023. évi költségvetési rendelet tervezése 

 
3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a  Dunaújvárosi Óvoda, a Dunaújvárosi Gazdasági 
Ellátó Szervezet, illetve az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent 
Erzsébet Idősek Otthonai intézmények vezetőit tájékoztassa a közgyűlés 
határozatáról. 
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   Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                        a polgármester 

          a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                        a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

 Határidő: 2022. november 17. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Most pedig a rendelettervezetről fogunk szavazni.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a rendelettervezet 1-5. §-ai az új térítési 
díjat határozzák meg. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Gombos 
István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 3 fő (Cserna Gábor, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi 
Attila) – megalkotta a köznevelési intézményekben biztosított intézményi 
gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 33/2022. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a köznevelési intézményekben biztosított 
intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 33/2022. önkormányzati 
rendeletet. 
 

9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. (II.16.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 9. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának 
szabályairól szóló 4/2022. önkormányzati rendelet módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
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Tóth Kálmán képviselő: 

 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással közgyűlési 
tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem szintén önt, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
rendelettervezetet, és 5 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: az általános indoklásban jelzett módosító 
tételek miatt megváltoztak a költségvetési rendelet főbb számadatai. Az 
előterjesztés mellékletének 1-2. §-a tartalmazza, hogy mely rendelkezések 
változnak. 
 
A költségvetési rendeletben bekövetkezett számszaki változások miatt 
megváltoztak a rendelet számadatai, ezért a mellékletek módosulnak. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Gombos 
István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), ellene szavazott 3 fő (Cserna Gábor, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 34/2022. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése 2022. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 34/2022. önkormányzati rendeletet. 
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10.  Javaslat a DVG Zrt. által ellátott egyes település-üzemeltetési helyi 
önkormányzati feladatok Dunaújvárosi GESZ részére történő átadására, 
koncepcionális döntés meghozatalára 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 10. napirendi pontunkra, amely Javaslat a DVGZrt. által ellátott 
egyes település-üzemeltetési helyi önkormányzati feladatok Dunaújvárosi 
GESZ részére történő átadására, koncepcionális döntések 
meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az előterjesztést, és 5 igen, 
1 tartózkodás szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
határozati javaslatot, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslat ismertetésére felkérem jegyző urat. 
 

Dr. Molnár Attila jegyző: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A döntési javaslatot 
ismertetem.  
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A döntési javaslat szerint a Közgyűlés úgy határoz, hogy a DVG 
Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság által 
ellátott erdőfenntartás és erdészeti munkálatok végzése, parkfenntartás és 
közparkok zöldterületeinek fenntartása, közterületi hulladékgyűjtő edények 
karbantartása, közterületi műtárgyak és berendezések karbantartása, 
közterületi játszóeszközök karbantartása, a városi kilátó karbantartása, 
közterületi ünnepi zászlózás, a dr. Molnár László emlékpark fenntartása, 
védmű zöldterületeinek fenntartása és egyéb önkormányzati zöldfelületek 
karbantartása feladatokat 2023. január 1. napjával átadja a Dunaújvárosi 
Gazdasági Ellátó Szervezet költségvetési szerv részére. 
 
A Közgyűlés a végrehajtás megújítása érdekében utasítja a DVG Zrt. 
igazgatóságát, hogy hozza meg a felügyelőbizottság véleményezésével 
határozatát. 
 
A Közgyűlés továbbá utasítja a DVG Zrt-t, hogy teljességi nyilatkozat 
benyújtása mellett készítse elő az átadásra kerülő feladatokkal 
kapcsolatos jogokról és kötelezettségekről szóló tájékoztatást, az átadásra 
kerülő feladatokat érintő szerződéseket és azok nyilvántartását, a 
feladatok ellátását szolgáló eszközök és források (vagyonelemek) 
nyilvántartott érték szerinti leltározását, az átadásra kerülő feladatok 
ellátáshoz szükséges hatósági engedélyeket, az átadásra kerülő feladatok 
ellátásával érintett ingatlanok átadásához szükséges iratokat, valamint az 
átadásra kerülő feladatok miatt a gazdasági társaság alapító okirata és 
egyéb szükséges belső szabályzatai módosítását, és azokat nyújtsa be a 
polgármester részére. 
 
A Közgyűlés továbbá utasítja a Dunaújvárosi GESZ Szervezet vezetőjét, 
hogy a GESZ Szervezeti és Működési Szabályzata módosítását nyújtsa 
be a polgármester részére.A Közgyűlés utasítja továbbá a DVG Zrt.-t és a 
Dunaújvárosi GESZ-t, hogy a feladatellátással érintett munkavállalók 
átadására vonatkozó megállapodást a munka törvénykönyvéről szóló 
2012. évi I. törvényben foglaltak alapján kösse meg, és a megállapodást 
szintén nyújtsa be a polgármester részére. 
 
A Közgyűlés utasítja a DVG Zrt.-t és a GESZ-t, hogy a munkavállalókat 
érintő munkáltatói további intézkedéseket tegye meg. 
 
A Közgyűlés kijelenti, hogy mint a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet költségvetési szervének az alapítója és fenntartója, hogy 
vállalja a jogállásváltozást követően a feladatok átadásával érintett 
valamennyi munkavállaló jelenlegi teljes nettó bérszintjének a 
megtartását. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, jegyző úr. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DVG Zrt. által ellátott egyes település-



49 

 

üzemeltetési helyi önkormányzati feladatok Dunaújvárosi GESZ részére történő 
átadásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó 
Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 4 fő (Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi 
Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

504/2022. (XI.17.) határozata 
a DVG Zrt. által ellátott egyes település-üzemeltetési helyi önkormányzati 

feladatok Dunaújvárosi GESZ részére történő átadásáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 
Részvénytársaság által ellátott: 
a) erdőfenntartás, és erdészeti munkálatok végzése, 
b) parkfenntartás, és közparkok zöldterületeinek fenntartása, 
c) közterületi hulladékgyűjtő edények karbantartása, 
d) közterületi műtárgyak és berendezések karbantartása, 
e) közterületi játszóeszközök karbantartása, 
f) városi kilátó karbantartása, 
g) közterületi ünnepi zászlózás, 
h) dr. Molnár László emlékpark fenntartása,  
i)  védmű zöldterületeinek fenntartása, 
j) egyéb önkormányzati zöld felületek karbantartása 
feladatokat (a továbbiakban: feladatok) 2023. január 1. napjával átadja a 
Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet költségvetési szerv részére. 

 
2.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1. pontban 

meghatározottak végrehajtásának megvalósítása érdekében utasítja a DVG 
Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság 
Igazgatóságát, hogy hozza meg a felügyelő bizottság véleményezésével 
határozatát. 

 
3.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a DVG 

Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaságot, hogy 
teljességi nyilatkozat benyújtása mellett készítse elő: 
a) az átadásra kerülő feladatokkal kapcsolatos jogokról és kötelezettségekről 
 szóló tájékoztatást,  
b)  az átadásra kerülő feladatokat érintő szerződéseket és azok nyilvántartását, 
c) a feladatok ellátását szolgáló eszközök és források (vagyonelemek) 

nyilvántartott érték szerinti leltározását, 
d) az átadásra kerülő feladatok ellátáshoz szükséges hatósági engedélyeket,   
e) az átadásra kerülő feladatok ellátásával érintett ingatlanok átadásához 

szükséges iratokat (okiratokat), valamint 
f) az átadásra kerülő feladatok miatt a gazdasági társaság Alapító Okirata és 

egyéb szükséges belső szabályzatai módosítását, 
            és azokat nyújtsa be a polgármester részére. 

 
Felelős:  - a határozat 1-3. pontjának végrehajtásáért: 

               a polgármester 
                   - a határozat 1. pontjának végrehajtásában történő közreműködésért: 
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                          Bencsik István DVG Zrt. elnök-vezérigazgató 
                          Farkasné Vörös Magdolna Dunaújvárosi GESZ igazgató 

    - a határozat 2-3. pontjának végrehajtásában történő 
      közreműködésért: 

                          Bencsik István DVG Zrt. elnök-vezérigazgató 
Határidő: - az Igazgatósági ülés megtartására: 2022. november 24. 

    - az adatszolgáltatás teljesítésére: 2022. november 30. 
    - a feladatok átadására: 2023. január 1. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet vezetőjét, hogy a GESZ Szervezeti 
és Működési Szabályzatának módosítását  nyújtsa be a polgármester részére. 
  
Felelős:   - a határozat e pontjának végrehajtásáért: 

                a polgármester 
                    - a határozat e pontjának végrehajtásában történő közreműködésért: 
         Farkasné Vörös Magdolna Dunaújvárosi GESZ igazgató 
          Határidő: 2022. november 30. 
 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a DVG 

Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaságot és 
Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezetet, hogy az 1. pontban hivatkozott 
feladatellátással érintett munkavállalók átadására vonatkozó megállapodást a 
munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvényben foglaltak alapján kösse 
meg, és a megállapodást nyújtsa be a polgármester részére. 
 
Felelős:   - a határozat e pontjának végrehajtásáért: 

                a polgármester 
                    - a határozat e pontjának végrehajtásában történő közreműködésért: 
                          Bencsik István DVG Zrt. elnök-vezérigazgató 
         Farkasné Vörös Magdolna Dunaújvárosi GESZ igazgató 
          Határidő: 2022. november 30. 
                      
6.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a DVG 

Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaságot és 
Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezetet, hogy a munkavállalókat érintő 
munkáltatói intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős:   - a határozat e pontjának végrehajtásáért: 

                a polgármester 
                    - a határozat e pontjának végrehajtásában történő közreműködésért: 
                          Bencsik István DVG Zrt. elnök-vezérigazgató 
         Farkasné Vörös Magdolna Dunaújvárosi GESZ igazgató 
          Határidő: a törvényben meghatározott határidők szerint 
 
7.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése, mint a 

Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet költségvetési szerv alapítója és 
fenntartója kijelenti, hogy vállalja - a jogállásváltozást követően - a feladatok 
átadásával érintett valamennyi munkavállaló jelenlegi teljes nettó bérszintjének 
megtartását. 
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8.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy az 1. és 7. pontban foglaltakat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendelete előkészítése során vegye 
figyelembe. 

 
 Felelős: - a 2023. évi költségvetési rendelet előkészítéséért: 

                a jegyző 
                    - a határozat 1. és 7. pontjának végrehajtásában történő 
                          közreműködésért: 
                          Farkasné Vörös Magdolna Dunaújvárosi GESZ igazgató 
         a gazdasági főosztályvezető 
          Határidő: a 2023. évi költségvetés előkészítésének időpontja 
 
9.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat közléséért: 
              a polgármester 
                  - a határozat közlésének végrehajtásában történő közreműködésért: 
                 a jegyző 
 Határidő: 2022. november 21. 

 
11.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Farkasné Vörös Magdolna, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
 Szervezet igazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 11. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen és 1 tartózkodás mellett a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság a határozati javaslatot 2 igen és 2 tartózkodás 
szavazattal elfogadásra nem javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok, 
ezért a döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés 822/2016. számú 
határozatával elfogadott Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító 
Okirata módosítására a határozati javaslatban foglalt módosító okiratot 
fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Gazdasági Ellátó Szervezet alapító 
okiratának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta 
Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 4 fő (Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely 
Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

505/2022. (XI.17.) határozata 
a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet alapító okiratának módosításáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 822/2016. (XII. 

15.) számú határozatával elfogadott Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet 
Alapító Okirata módosítására az alábbi módosító okiratot fogadja el: 

 
„ Okirat száma: KP/42773-3/2022. 
 

Módosító okirat 
 

A Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet a Dunaújvárosi Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése által 2016. december 15. napján kiadott 2895-
36/2016. számú alapító okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 8/A. §-a alapján – a Dunaújváros  Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 505/2022. (XI.17.) határozatára figyelemmel – a következők szerint 
módosítom: 
 
1. Az alapító okirat 1.2. pontja a következő 1.2.2. ponttal egészül ki:  

1.2.2. telephelyei:  
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  telephely megnevezése   telephely címe  

1 Park és Erdőgazdálkodás Épülete                                 2400 Dunaújváros, Papírgyári 
út 7.  

2 Arborétum       2400 Dunaújváros, Baracsi út 
47/A.  

 
2. Az alapító okirat 4.3. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
  „4.3. A költségvetési szerv alaptevékenysége: 

 a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Háza, az Egészségmegőrzési 
Központ, az Intercisa Múzeum, a József Attila Könyvtár Dunaújváros és az 
Útkeresés Segítő Szolgálat tekintetében az irányító szerv jóváhagyásával 
és a vonatkozó jogszabályok szerint a gazdasági szervezet feladatkörébe 
tartozó feladatok ellátása, 

 a köznevelési intézményekben az ellátottak étkeztetésének biztosítása, 
 az intézmény működtetésével kapcsolatos tervezési, gazdálkodási, 

finanszírozási, adatszolgáltatási, beszámolási feladatok ellátása, 
 nyári napközis tábor szervezésével és lebonyolításával iskoláskorú 

gyermekek számára nappali felügyelet, sport-, illetve egyéb foglalkozás és 
étkeztetés biztosítása, 

 erdészeti, parkfenntartási, partvédelmi és karbantartási feladatok ellátása." 
 

3. Az alapító okirat 4.4. pontja helyébe a következő rendelkezés lép:  
               „ 4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció 
szerinti megjelölése: 

1 
Az önkormányzati vagyonnal való 
gazdálkodással kapcsolatos feladatok 

013350 

2 
Más szerv részére végzett pénzügyi-
gazdálkodási, üzemeltetési, egyéb 
szolgáltatások 

013360 

3 
Kiemelt állami és önkormányzati 
rendezvények 

016080 

4 Rövid időtartamú közfoglalkoztatás 041231 

5 
Start-munka program – Téli 
közfoglalkoztatás 

041232 

6 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 041233 

7 Erdőgazdálkodás 042220 

8 Máshova nem sorolt gazdasági ügyek 049010 

9 
Természet- és tájvédelem igazgatása és 
támogatása 

054010 

10 Zöldterület-kezelés 066010 

11 
Város-, községgazdálkodási egyéb 
szolgáltatások 

066020 

12 
Üdülői szálláshely-szolgáltatás és 
étkeztetés 

081071 

13 
Gyermekétkeztetés köznevelési 
intézményben 

096015 

14 Munkahelyi étkeztetés köznevelési 
intézményben 

096025 

15 Intézményen kívüli gyermekétkeztetés  104037 

                       " 



54 

 

Jelen módosító okiratot 2023. január 1. napjától kell alkalmazni.  
  
Kelt: Dunaújváros, időbélyegző szerint  
  

P.H. 

              Pintér Tamás 
   polgármester " 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a módosító okiratot, valamint a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot aláírja és egyúttal nyújtson be kérelmet a 
Magyar Államkincstár Fejér  Megyei Igazgatóságához – az 1. pontban 
hozott döntésről a jelen határozat, a jelen határozat 1. számú mellékletét 
képező módosító okirat, valamint a 2. számú mellékletét képező egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okirat megküldésével – a törzskönyvi nyilvántartáson 
történő átvezetés céljából. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                 a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat meghozatalát követő 15 napon belül 
 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet igazgatója részére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                 a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat közlésére: 2022. november 30.  

                 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet igazgatóját, hogy az 1. pontban 
foglalt döntésnek megfelelően módosítsa az intézmény dokumentumait. 

   
Felelős:  a határozat végrehajtásáért:  
  a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet igazgatója  
Határidő:  2022. december 31.  

 
12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. I-IX. havi 

pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 12. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2022. I-IX. pénzügyi terve teljesítéséről szóló 
tájékoztató elfogadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás szavazattal 
közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, a határozati javaslatot 5 igen szavazattal a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés megismerte és elfogadja 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
költségvetésének I-IX. havi pénzügyi terv teljesítéséről szóló tájékoztatót. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Önkormányzat 2022. évi költségvetésének I-IX. 
havi pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 7 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt), ellene szavazott 1 fő 
(Tóth Kálmán), tartózkodott 4 fő (Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
(A szavazás után Tóth Kálmán képviselő jelezte, hogy igennel kívánt szavazni, így 
kialakult a szavazás eredményeként: 8 igen szavazat, tartózkodott 4 fő, távol lévő 2 
fő.) 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

506/2022. (XI.17.) határozata 
az Önkormányzat 2022. évi költségvetésének I-IX. havi pénzügyi terve 

teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte és 
elfogadja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
költségvetésének I-IX. havi pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztatót. 
 
13.  Javaslat az önkormányzat fenntartásában lévő intézményekben 

foglalkoztatottak 2023. évi béren kívüli juttatása fedezetének biztosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Vida Dóra, a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatója 
 Solymosi-Bányai Bettina, az Egyesített Szociális Intézmény és 
 Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményvezetője 
 Mészárosné Libor Ágnes, az Útkeresés Segítő Szolgálat 
 intézményvezetője 
 Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda intézményigazgatója 
 Farkas Lajos, az Intercisa Múzeum igazgatója 
 Vargáné Kocsis Anikó, az Egészségmegőrzési Központ 
 intézményvezetője 
 Őze Áron, a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Háza 
 igazgatója 
 Farkasné Vörös Magdolna, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
 Szervezet igazgatója 
 Tóth Éva, a József Attila Könyvtár igazgatója 
 Dolmán Éva, KIÉT elnök 
 Téglás Zsuzsanna, a Dunaújvárosi Óvoda Közalkalmazotti Tanács 
 elnöke 
 Müller Bernadett, az Útkeresés Segítő Szolgálat Közalkalmazotti 
 Tanács elnöke 
 Radócz Zsoltné, a Bölcsődei Dolgozók Demokratikus 
 Szakszervezet elnöke 
 Benczéné Kiss Enikő, az ESZI Közalkalmazotti Tanács elnöke 

(Vida Dóra, Solymosi-Bányai Bettina, Mészárosné Libor Ágnes, 
Gyenes Józsefné, Farkas Lajos, Vargáné Kocsis Anikó, Őze Áron, 
Farkasné Vörös Magdolna, Tóth Éva, Dolmán Éva, Radócz 
Zsoltné megjelentek.)  
(Téglás Zsuzsanna, Müller Bernadett, Benczéné Kiss Enikő nem 
jelentek meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 13. napirendi pontunkra, amely Javaslat az önkormányzat 
fenntartásában lévő intézményekben foglalkoztatottak 2023. évi béren 
kívüli juttatása fedezetének biztosítására.  
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést.  
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdések, hozzászólások, javaslatok 
megtételére van most lehetőség, amellyel Szabó Zsolt úr, képviselő úr is 
élni szeretne. Parancsoljon!  
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én 
nagyon büszke vagyok arra, hogy az elmúlt években a Rajta  Újváros! 
Egyesület amióta vezeti a várost, azóta a cafeteriajuttatásokat két 
lépcsőben megdupláztuk, nyilván látva azt, hogy a Fidesz politikájának 
köszönhetően milyen megélhetési válság van ma Magyarországon, 
szerintem ez egy nagyon fontos támogatás és segítség volt minden 
dolgozónak. Én gazdasági alpolgármesterként szeretném elmondani, 
hogy a város mostani helyzetében nagyon komoly munka az, hogy 
előteremtsük ennek a fedezetét, ugyanakkor érzékelem azt, hogy itt a 
továbbiakban szükség van arra, hogy akár emelt módon is tudjuk majd a 
következő években segíteni a dolgozóinkat, azonban én azt szeretném 
most mindenkitől kérni, hogy legyenek türelemmel, hiszen az elmúlt 
időszakban  duplájára emeltük ezt a támogatást, és ezt így tudjuk   
gazdálkodni, és a továbbiakban az emelés lehetőségét is meg fogjuk 
fontolni. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen alpolgármester úrnak. Barta Endre alpolgármester 
úrnak megadom a szót, parancsoljon! 
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Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Csak 
szeretném kiegészíteni alpolgármester urat, hiszen tudjuk nagyon jól, 
hogy ez a gazdasági válság nemcsak a boltokban jelenik meg itt a 
dolgozóknál, hanem tényleg a munkaterületükön is, úgyhogy szeretnénk 
kifejezni minden hálánkat, és minden elismerésünket küldjük nekik, hogy 
ebben a nehéz helyzetben is együttműködnek velünk, kitartanak a 
munkahelyeiken, és tényleg a saját területükön mindent megtesznek 
azért, hogy a rájuk bízottak a lehető legkomfortosabban érezzék magukat. 
Tényleg hálával tartozunk az intézményvezetőknek és minden egyes ott 
dolgozónak. Köszönjük szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Így van. Köszönöm szépen. Alpolgármester úr a számból vette ki a szót, 
én is egyrészt köszönteni szerettem volna az intézményeink vezetőit és 
tisztelettel köszönjük nekik az áldozatos munkájukat, amelyet az elmúlt 
években is nyújtottak, és bízunk benne, hogy ez egyfajta segítség lehet 
részükre, de természetesen tudjuk, hogy ez még kevés. Bízunk benne, 
hogy a jövőben gazdasági helyzetünk engedi, hogy továbbiakban is 
tudjunk az emelésről gondolkodni. 
 
A döntési javaslatot ismertetem, amennyiben több hozzászólás nem 
érkezik: a közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az önkormányzat 
fenntartásában lévő intézményekben foglalkoztatottak béren kívüli 
juttatásban részesüljenek 2023. január 1-jétől 2023. december 31. 
napjáig. 
 
A közgyűlés az önkormányzat fenntartásában lévő intézmények részére a 
béren kívüli juttatás és munkáltatót terhelő jövedelemadó és szociális 
hozzájárulási adó 2023. évi fedezetét az engedélyezett létszámra 
vonatkozóan a határozati javaslatban foglalt táblázat szerint biztosítja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az önkormányzat fenntartásában lévő 
intézményekben foglalkoztatottak 2023. évi béren kívüli juttatása fedezetének 
biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), nem 
szavazott 1 fő (Cserna Gábor), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 
(A szavazás után Cserna Gábor képviselő jelezte, hogy igennel kívánt szavazni, így 
kialakult a szavazás eredményeként: 12 igen szavazat, távol lévő 3 fő.) 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
507/2022. (XI.17.) határozata 

az önkormányzat fenntartásában lévő intézményekben foglalkoztatottak 2023. 
évi béren kívüli juttatása fedezetének biztosításáról 
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1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 

hogy az önkormányzat fenntartásában lévő intézményekben foglalkoztatottak 
béren kívüli juttatásban részesüljenek 2023. január 1-től 2023. december 31. 
napjáig. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az önkormányzat 

fenntartásában lévő intézmények részére az 1. pontban meghatározott béren 
kívüli juttatás és a munkáltatót terhelő jövedelemadó és szociális hozzájárulási 
adó 2023. évi fedezetét az engedélyezett létszámra vonatkozóan az alábbiak 
szerint biztosítja: 

 

Kiemelt kiadási előirányzat Eng. 
létszám 

fő 

Éves kiadás 2023. évben (Ft) 

személyi 
juttatás 
(10.000,- 
Ft/fő/hó 

munkáltatói 
adók 28 % 
/hó 

kiadás 
összesen  
(Ft)/ év 

Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros   
 

123,45 1 234.500.- 345.660,- 18 961.920,- 

Egyesített Szociális Intézmény és 
Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 
Otthonai  

170,5 1 705.000.- 477.400,- 26 188.800 ,- 

Útkeresés Segítő Szolgálat  
 

58,65 586.500- 164.220,- 9 008.640,- 

Dunaújvárosi Óvoda  
 

225,5 2 255.000,- 631.400,- 34 636.800,- 

Intercisa Múzeum  
 

17 170.000,- 47.600,- 2 611.200,- 

Egészségmegőrzési Központ  
 

36 360.000,- 100.800,- 5 529.600,- 

Bartók Kamaraszínház és 
Művészetek Háza  
 

35 350.000,- 98.000,- 5 376.000,- 

Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet 
  

81 810.000,- 226.800,- 12 441.600,- 

József Attila Könyvtár  
 

25 250.000,- 70.000,- 3 840.000,- 

Mindösszesen: 772,1 774.000,- 2 161.880,- 118 594.560,- 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 

hogy az 1-2. pontban foglalt kötelezettségvállalást Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletének tervezése során 
vegye figyelembe, az intézmények költségvetését a 2. pontban meghatározott 
összeggel emelje meg. 

  
 Felelős:     - a költségvetés előkészítéséért: 
      a jegyző 
    - a költségvetés előkészítésében való közreműködésért: 
      a gazdasági főosztály vezetője 
 Határidő:     a 2023. évi költségvetési rendelet előkészítésének időpontja 
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4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg az önkormányzati intézmények 
vezetői részére. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

                       a polgármester 
    - határozat végrehajtásában való közreműködéséért: 
      a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

 Határidő:   a határozat közlésére 2022. november 30. 
 
14.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári 

nyitvatartási rendjének meghatározására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Vida Dóra, a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatója 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 14. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Bölcsődék 
Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári nyitvatartási 
rendjének meghatározására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökhelyettesét kérdezem, Motyovszki Mátyást, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponthoz van-e. 1 fővel csökkent a képviselők száma a 
teremben, 11-en vagyunk, de határozatképesen. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári nyitvatartási rendjét az alábbiak 
szerint határozza meg: 
 
2023. június 1-től június 30-ig a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros 
intézmény összes tagintézménye nyitva tart,2023. július 1-től július 31-ig a 
Liszt Ferenc Kerti Bölcsőde és a Napraforgó Bölcsőde tagintézmény zárva 
van, a többi 3 tagintézmény nyitva tart,2023. augusztus 1-től augusztus 
31-ig a Liszt Ferenc Kerti Bölcsőde és a Napraforgó Bölcsőde 
tagintézmény nyitva tart, a többi 3 tagintézmény zárva van. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 
2023. évi nyári nyitvatartási rendjének meghatározásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Lőrinczi Konrád), távol 
lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly), Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

508/2022. (XI.17.) határozata 

a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári nyitvatartási 
rendjének meghatározásáról  

 
1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Bölcsődék 

Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2023. évi nyári nyitvatartási rendjét az 
alábbiak szerint határozza meg: 

 
1. 2023. június 1-től június 30-ig a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros 

intézmény összes tagintézménye nyitva tart, 
2. 2023. július 1-től július 31-ig a Liszt Ferenc Kerti Bölcsőde és a Napraforgó 

Bölcsőde tagintézmény zárva van, a többi három tagintézmény nyitva tart, 
3. 2023. augusztus 1-től augusztus 31-ig a Liszt Ferenc Kerti Bölcsőde és a 

Napraforgó Bölcsőde tagintézmény nyitva tart, a többi három tagintézmény 
zárva van. 

 
2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a Bölcsődék 

Igazgatósága Dunaújváros intézmény igazgatóját, hogy a 2023. április 21-i 
nevelés-gondozás nélküli munkanapról, valamint a nevelés-gondozás nélküli 
munkanapon a gyermek felügyelete és az étkeztetés biztosítása iránti igény 
bejelentésének lehetőségéről tájékoztassa a szülőket, törvényes képviselőket, 
igény esetén valamennyi tagintézményben biztosítsa a gyermekek felügyeletét és 
az étkeztetést. 
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3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a Bölcsődék 
Igazgatósága Dunaújváros intézmény igazgatóját, hogy az 1. és 2. pontban foglalt 
döntésekről szóló tájékoztatás meglétét követően értesítse a polgármestert.  

  
    Határidő: 2023. február 15. 

 
4.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros intézmény igazgatója részére. 

 
 Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
            a polgármester 
      - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

  a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 Határidő:  2022. november 30. 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Mielőtt a 15. napirendi pontunkra, megkérem Mezei Zsolt alpolgármester 
urat, hogy folytassa helyettem a közgyűlés tartását. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm. Folytassuk akkor a munkát. Megállapítom, hogy 10 fő jelen 
van, és természetesen határozatképesek vagyunk. A  jegyzőkönyv 
számára jelzem, hogy a polgármesteri gépen adom le a szavazatomat. 

 
15.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézménynél 

bölcsődeorvos alkalmazása 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Vida Dóra, a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatója 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 

A 15. napirendi pont következik, ami Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros intézménynél bölcsődeorvos alkalmazásáról szól. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Alpolgármester úr! A bizottság véleményezte az előterjesztést, és 
6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnök úr. Kérdezem a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökhelyettesét, Motyovszki Mátyás urat, hogy a bizottság 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnökhelyettes úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Ilyet nem látok, és ismét 
11-en folytatjuk tovább a munkánkat.  
 
A döntési javaslat: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az önkormányzat 
fenntartásában lévő Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 
továbbra is havi 60 órában 2 fő bölcsődeorvost alkalmazhasson. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Mezei Zsolt alpolgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros 
intézménynél bölcsődeorvos alkalmazásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 11 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Pintér Tamás, Szántó Péter, 
Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

509/2022. (XI.17.) határozata 
a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézménynél bölcsődeorvos 

alkalmazásáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 
hogy az Önkormányzat fenntartásában lévő Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros (2400 Dunaújváros, Bólyai János u. 2.) intézmény továbbra is havi 
60 órában 2 fő bölcsődeorvost alkalmazhasson. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros igazgatója részére. 

 
Felelős: -   a határozat végrehajtásáért:  
                  a polgármester       
               -  a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

    a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
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Határidő:   a határozat közlésére: 2022. november 30. 
 

16.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó 
munkatervének jóváhagyására 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda intézményigazgatója 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Következik a 16.,  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda 2022/23-as nevelési 
évre vonatkozó munkatervének jóváhagyására.  
 
Köszönöm szépen, további jó munkát kívánok. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester úr! A bizottság véleményezte az előterjesztést, és 
6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm. Kérdezem az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati 
bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csaba urat, hogy a bizottság 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot a 
bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnökhelyettes úr. Kérdezem , hogy kérdés, hozzászólás 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Ilyet nem látok.  
 
A döntési javaslat a következő: a közgyűlés a Dunaújváros Óvoda 2022. 
szeptember 20-án kelt, a 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó, a 
határozat melléklete szerinti munkatervét teljes terjedelmében 
megismerte, és azt jóváhagyja. 
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Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Mezei Zsolt alpolgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Óvoda 2022/2023-as nevelési évre 
vonatkozó munkatervének jóváhagyásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 11 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Pintér Tamás, Szántó Péter, 
Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

510/2022. (XI.17.) határozata 

a Dunaújvárosi Óvoda 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó munkatervének 
jóváhagyásáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújvárosi 

Óvoda (2400 Dunaújváros, Lilla köz 1.) 2022.  szeptember 20. napján kelt, a 
2022/2023-as nevelési évre vonatkozó, a határozat melléklete szerinti 
munkatervét teljes terjedelmében megismerte és azt jóváhagyja.  

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Óvoda 
intézményigazgatója részére.  

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért:   
    a polgármester 

  a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

 Határidő:       a határozat közlésére: 2022. november 30. 
 

17.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési előirányzatának 
módosítására 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 

 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda intézményvezetője 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 

Következik a 17., ami Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési 
előirányzatának módosítására. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
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Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! A bizottság véleményezte az előterjesztést, és 
6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnök úr. Kérdezem az oktatási, kulturális és társadalmi 
kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csaba urat, hogy a bizottság 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot a 
bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnökhelyettes úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirenddel kapcsolatban van-e. Ilyet nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetném: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
Dunaújvárosi Óvoda előirányzatát 1.200.000,- Ft-tal csökkenti, ezzel 
egyidejűleg a költségvetési rendeletben a vagyongazdálkodási feladatok 
dologi kiadásait ezzel az összeggel megemeli. 
 
A Közgyűlés úgy határoz, hogy a Dunaújvárosi Óvoda Százszorszép 
Tagóvoda közüzemi díjának fedezetére 2023. évben bruttó 3.600.000,- Ft-
ot biztosít. 
 
Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, igennel szavazzon! 
 

Mezei Zsolt alpolgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési 
előirányzatának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Pintér Tamás, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

511/2022. (XI.17.) határozata 

a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési előirányzatának módosításáról  
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy a Dunaújvárosi Óvoda előirányzatát 1.200.000 Ft-tal, azaz egymillió-
kettőszázezer forinttal csökkenti úgy, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének a  Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól 
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szóló 4/2022. (II.16.) önkormányzati rendeletét módosítja aszerint, hogy az 5. 
melléklet 2. cím Dunaújvárosi Óvoda K3 Dologi kiadások sora és a B8 
Finanszírozási bevételek sora 1.200.000 Ft-tal, azaz egymillió-kettőszázezer 
forinttal csökken, a 7. melléklet 14. Vagyongazdálkodási feladatok cím 3 dologi 
kiadások sora egyidejű emelése mellett.  
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban hozott döntést az önkormányzat 2022. évi költségvetési 
rendelete soron következő módosítása során vegye figyelembe.  
 
Felelős: - a költségvetés módosításáért:  
 a jegyző 

- a költségvetés módosításában való közreműködésért:  

 a gazdasági főosztály vezetője  
Határidő:    a  költségvetési rendelet soron következő módosításának 
                      időpontja 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a Dunaújvárosi Óvoda Százszorszép Tagóvoda közüzemi díjainak 
fedezetére 2023. évben bruttó 3.600.000 Ft-ot, azaz bruttó hárommillió-
hatszázezer forintot biztosít. 

 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 

hogy a 3. pontban hozott döntést Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023. évi költségvetésének tervezésekor vegye figyelembe.  
 

Felelős:  - a költségvetés elkészítéséért: 
                   a jegyző 

- a költségvetés elkészítésében való közreműködésért: 
a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő:   a 2023. évi költségvetés tervezésének időpontja. 
 

5. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a határozat közlésére. 
  

 

Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
  a polgármester 

 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                              a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 Határidő:    2022. december 9. 

 
18.  Javaslat a Jószolgálati Otthon Közalapítvány Alapító Okiratának 

módosítására 
Előadó:   a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Gózon-Erdélyi Henriett, a Jószolgálati Otthon Közalapítvány 
 kuratóriumi elnöke 

 (A meghívott megjelent.) 
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Mezei Zsolt alpolgármester: 

 
18. következik, Javaslat a Jószolgálati Otthon Közalapítvány Alapító 
Okiratának módosítására. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 

Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! A bizottság véleményezte az előterjesztést, és 
6 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Kérdezem a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
elnökhelyettesét, Motyvoszki Mátyás urat, hogy a bizottság véleményezte-
e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, alelnök úr. Kérdezem a kérdés, hozzászólás javaslat a 
naprendi ponttal kapcsolatban van-e. És engedjék meg, hogy ezelőtt, 
mielőtt ezt a kérdést föltettem, örömmel köszöntsem Gózon-Erdélyi 
Henriettet, a Jószolgálati Otthon Közalapítvány kuratóriumi elnökét. 
Örülök, hogy eljött. Köszönöm szépen. Tehát kérdés, hozzászólás, 
javaslat a naprendi ponttal kapcsolatban van-e.  
 
Akkor a döntési javaslat a következő: a közgyűlés  a Jószolgálati Otthon 
Közalapítvány kuratóriumi tagjának az elhunyt tag helyett Palkovics Milán 
Dánielt kéri fel. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Mezei Zsolt alpolgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Jószolgálati Otthon Közalapítvány Alapító Okirat 
módosításának elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Pintér Tamás, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
512/2022. (XI.17.) határozata 

a Jószolgálati Otthon Közalapítvány Alapító Okirat módosításának 
elfogadásáról 

 
1) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Jószolgálati 

Otthon Közalapítvány kuratóriumi tagjának – az elhunyt tag helyett – Palkovics 
Milán Dánielt kéri fel. 

 
2) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Közalapítvány 

tisztségviselő személyi változásai miatt a Jószolgálati Otthon Közalapítvány 
alapító okirata módosítására az alábbi módosító okiratot fogadja el: 
 

„ALAPÍTÓ OKIRAT MÓDOSÍTÁS 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Jószolgálati 
Otthon többször módosított alapító okirata alábbi módosító okiratát fogadja el: 
 
9.1. Az alapító okirat 9.1. pontja az alábbiak szerint módosul: 
 
 9.1. A Kuratórium 
A közalapítvány ügyvezető szervezete a kuratórium. A kuratórium a 
közalapítvány legfőbb döntéshozó és képviseleti, illetve ügyintéző szerve, 
amely az Alapító által választott tagokból és a közülük választott elnökből áll. 
A kuratórium tagjai a közalapítvány vezető tisztségviselői. A kuratóriumi 
tisztség a tisztségre megválasztott személy általi elfogadással jön létre. A 
Kuratórium tagjainak száma öt, a tagság határozatlan időtartamra szól. 
Kuratóriumi tag (vezető tisztségviselő) az a nagykorú személy lehet, akinek 
cselekvőképességét a tevékenysége ellátásához szükséges körben nem 
korlátozták. 
 
Az Alapító dönt a Kuratórium tagjainak megbízásáról és visszahívásáról, a 
Kuratórium elnökének a Kuratóriumi tagok közül történő kijelöléséről, és 
visszahívásáról, a Közalapítvány Alapító Okirata módosításáról. 
Az Alapító a Kuratórium (annak tagjai) visszahívására vonatkozó jogát 
jogszerűen csak akkor gyakorolhatja, ha a Kuratórium tevékenysége a 
Közalapítvány céljait veszélyezteti. 
 
A Kuratórium elnöke feladatait - választása szerint - munkaviszony és 
megbízási jogviszony keretében egyaránt elláthatja. 
A kuratórium elnöke az Alapítóval sem munkaviszonyban, sem megbízási 
jogviszonyban nem állhat. 
 
Amennyiben a kuratórium elnöke tevékenységét munkaviszony keretében látja 
el, felette a munkáltatói jogokat a kuratórium gyakorolja. 
Megbízási jogviszony esetén az elnök a közalapítvánnyal köt megbízási 
megállapodást, amelyet a kuratórium határozattal hagy jóvá, és a kuratórium 
felhatalmazása alapján a közalapítvány irodájának igazgatója ír alá. 
 
Megbízási jogviszony esetén az elnök tiszteletdíjra és költségtérítésre 
jogosult. A Kuratórium tagjai tevékenységükért díjazásban nem részesülnek, 
azonban a Közalapítvány Szervezeti és Működési Szabályzatában 
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meghatározott költségtérítésre jogosultak. Ha az elnök feladatait 
munkaviszony keretében látja el, úgy annak feltételeit a munkaszerződés és a 
munkaköri leírás szabályozza. 
 
Egyebekben a költségtérítés és a tiszteletdíj fizetésének módját és mértékét a 
Szervezeti és Működési Szabályzat tartalmazza. 
 
A Kuratóriumi tagság megszűnik: 
 

1. a Kuratóriumi tag halálával,  
2. visszahívással (a képviselő testület által, amennyiben tevékenysége a 

Közalapítvány céljait veszélyezteti),  
3. lemondással, 
4. a közalapítvány megszűnésével,  
5. jogszabályban meghatározott esetben, 
6. jogszabályban meghatározott kizáró vagy összeférhetetlenségi ok 

bekövetkeztével, 
7. a kuratóriumi tag cselekvőképességének a tevékenység ellátásához 

szükséges körben történő korlátozásával. 
 
A Kuratórium tagjai a következő személyek: 
 
Elnök: 
Gózon-Erdélyi Henriett (an.: ……..) lakik: ………..  
 
Tagok: 
Dr. Lantos Júlia (an.: ……………) lakik: …………….. 
Berényi Norbert (an.: ……………) lakik: …………….. 
Palkovics Milán Dániel (an.: ………….) lakik: ……………… 
Lőrinczi Konrád (an.: ……………) lakik: …………………. 
 
A Kuratórium tagjai megbízatásának megszűnésekor a Képviselő testület - 
mint Alapító - gondoskodik az új tagok felkéréséről. 
 
Nem lehet a kuratórium tagja, akivel szemben törvényben meghatározott 
kizáró ok áll fenn. 
 
A közalapítvány kedvezményezettje és annak közeli hozzátartozója nem lehet 
a kuratórium tagja. 
 
Az alapító és közeli hozzátartozói nem lehetnek többségben a kuratóriumban.  
Nem lehet a kuratórium tagja olyan személy, aki az alapítóval vagy az alapító 
meghatározó befolyása alatt álló jogi személlyel vagy gazdasági társasággal 
munkaviszonyban, munkavégzésre irányuló egyéb szerződéses 
jogviszonyban áll. 
 
A kuratóriumi tag megbízatásáról a közalapítványhoz címzett, a kuratórium 
elnökéhez vagy a kuratóriumhoz intézett nyilatkozattal bármikor, indokolás 
nélkül lemondhat. A tisztségről való lemondást írásban, igazolható módon kell 
közölni. 
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Ha a közalapítvány működőképessége ezt megkívánja, a lemondás az új 
kuratóriumi tag kijelölésével, ennek hiányában legkésőbb a bejelentéstől 
számított hatvanadik napon válik hatályossá. 
 
A lemondott kuratóriumi tag kérheti a bíróságtól annak nyilvántartásba való 
bejegyzését, hogy vezető tisztségviselői megbízatásáról való lemondása a 
Polgári Törvénykönyv 3:25. § (4) bekezdésében meghatározott hatvan nap 
elteltével hatályossá vált, ha az adat módosítása iránt változásbejegyzési 
eljárás nincs folyamatban.”  
 

3) Az alapító okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan 
tartalommal hatályban maradnak. 
 

4) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jóváhagyja a 
Jószolgálati Otthon Közalapítvány jelen határozat szerinti alapító okirat 
módosítását, valamint a határozat melléklete szerinti módosításokkal, 
egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot, és felhatalmazza a 
polgármestert az alapító okirat aláírására. 
 
Felelős:  - az alapító okirat aláírásáért:  
      a polgármester 
  - az alapító okirat aláírásában való közreműködésért: 
       a Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője 
Határidő:     2022. december 12. 
 

5) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert a határozat melléklete szerinti, módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okirat és a változás-bejegyzésről szóló kérelem 
megküldésére a Székesfehérvári Törvényszék részére. 
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért:  
 a polgármester 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
   a Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője 
Határidő:     2022. december 15. 
 

6) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a Jószolgálati Otthon Közalapítvány módosítással 
egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot az Önkormányzat hivatalos 
honlapján tegye közzé. 
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

     a polgármester 
   - a határozat végrehajtásában való közreműködéséért: 
     a  Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője 

Határidő:    2022. január 30. 
 

19.  Javaslat a Pentele Baráti Kör támogatására 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
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Véleményező bizottságok:  
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Pálinkás Bertalan, a Pentele Baráti Kör elnöke 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
19. napirendünk következik, Javaslat a Pentele Baráti Kör támogatására 
címmel. 
 
Jó napot kívánok, és nagy örömmel és tisztelettel köszöntöm Pálinkás 
Bertalant, a Pentele Baráti Kör elnökét. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte 
az előterjesztést, 6 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnök úr. Kérdezem a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, Tóth Kálmán urat, hogy a bizottság 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! A bizottság véleményezte a határozati 
javaslatot, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnök úr. Kérdezem az oktatási, kulturális és társadalmi 
kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csaba urat, hogy a bizottság 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek a napirendi pontot. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
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Köszönöm, elnökhelyettes úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Csaba volt az első. Orosz 
Csaba képviselő úr, öné a szó. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm a szót, és 
köszöntöm körünkben Pálinkás Bertalant, a Pentele Baráti Kör elnökét. Ez 
az előterjesztés arról szól, hogy amit alpolgármester úr már elmondott, a 
lényege az, hogy ugye a múltunk megőrzése számunkra nagyon fontos, 
és ezek a kiadványok egy olyan hiánypótló kiadványok, amelyek Pentele 
200 évvel visszafele való történetét felölelik egy sajátos előadási módban, 
egy kedves személyes történetek elhangzásával, leírásával, úgyhogy én 
ezt nagyon köszönöm. Nagyon köszönöm, hogy ilyen emberek élnek 
közöttünk, akik a múltat így ismerik és szeretik, és egyben szeretném 
megköszönni, hát ugye Schlitterné Nyuli Annának már nem tudjuk, de oly 
sokszor elhangzott, hogy az ő munkája ebben megkerülhetetlen, és 
nagyon köszönjük Kemény Lajosnénak is, mint felelős szerkesztő, illetve a 
teljes Pentele Baráti Körnek és elnök úrnak is, hogy így szívén viseli a 
múltunkat, és ilyen sok munkát tesznek bele. És én további jó erőt, 
egészséget kívánok. Köszönöm szépen. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, képviselő úr. Tóth Kálmán képviselő úr, öné a szó. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én a közgyűlésnek 
szeretném megköszönni azokat a támogatásokat, amit a könyvek 
kiadásához, mert ha emlékeznek vissza, közgyűlés előtt többször is volt 
már, hogy támogattuk ennek a könyvnek a kiadását. Én mint képviselői 
indítványként is az előző önkormányzat is teljes mértékben támogatta ezt, 
és tényleg nem tudok mást mondani, nagy örömömre szolgál, hogy ezt 
még megvehetjük, árulják a könyvet, és még mindig lelkiismerettel jönnek 
bárhol, és tényleg egy múltunk a történetünk, és bízom benne, hogy 
nagyon sokan fogják olvasni ezt a hat kötetet, és tényleg mindenkinek 
szeretném megköszönni, aki bármit magánemberként vagy bármivel 
hozzájárult ahhoz, hogy ezek a könyvek meg tudjanak jelenni. Köszönöm 
szépen. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, képviselő úr. Barta Endre alpolgármester úr, öné a szó. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én egy gyors 
kiegészítéssel szeretnék élni, hiszen itt nem csak a könyvekről van szó, 
amit Pálinkás Bertalan úrék csinálnak, hanem tényleg fizikálisan is 
mindent megtesznek azért, hogy az itteni ifjúsági megismerkedhessen a 
valós múltunkkal, történelmünkkel, helyszínekkel, úgyhogy én ezt a 
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munkát is szeretném itt megköszönni. Néha bizony szidom magam, 
amikor nincs elég időm, amikor Pálinkás elnök úr bejön hozzám és elkezd 
mesélni bizonyos dolgokról, és tényleg csak egy rövid, akár egy 20 perc-
fél óra, hogy itt ez volt, itt az volt, és ő mesélne, mesélne, de sajnos az idő 
rohan, úgyhogy remélem, egyszer majd nekem is lesz időm részt venni 
egy ilyen bejáráson, illetve mi politikusok tudjuk, hogy készülünk '24-re, de 
azért elnök úrnak köszönhetően nemcsak amiatt a dolog miatt készülünk 
'24-re, hiszen mi, dunaújvárosiak, penteleiek ünnepelni fogunk, mégpedig 
két embert, illetve bizonyára többet, de kettőt biztosan, Pentelei Molnár 
urat, illetve Rosti Pált, és az ő könyveiknek az előkészítésében is kérjük 
majd a baráti kört, hogy vegyenek részt. Hiszem azt, hogy ez is egy méltó 
emlék lesz majd az említett urak részére. Köszönöm szépen a szót és a 
munkát is. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, alpolgármester úr. Szívünkből szóltak a képviselő urak, és én 
csak annyit tennék hozzá, hogy hiszem, hogy nemcsak kenyérrel él az 
ember. Öné a szó. A   jegyzőkönyv miatt kéne egy mikrofont adni. 
 

Pálinkás Bertalan, a Pentele Baráti Kör elnöke: 
 

Meg szeretném mutatni Schlitterné Nyuli Anna  életművét, a kéziratos 
életművét, amely mindenképpen gerince az ő munkásságának, és ádventi 
időszakra tekintettel mindenkinek ajánlom, akár egyenként 
megvásárolhatóak, mert utánrendeléssel is tudunk élni, és köszönjük 
szépen az önkormányzatnak a támogatását. Tulajdonképpen az egész 
történet le is van írva az előterjesztésben. Én úgy gondolom, hogy ez egy 
nyílt dolog, és mi arra törekszünk, hogy minden, minden akciónkkal, 
minden kezdeményezésünkkel tartós értéket tegyünk le a polgárok, illetve 
a fiatalság számára. Köszönöm szépen. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen. További jó munkát kívánunk, a célunk nyilvánvalóan 
közös.  
 
A döntési javaslat: a közgyűlés úgy határozott, hogy a Petele Baráti Kört 
bruttó 321.400,- Ft összegű vissza nem térítendő támogatásban részesíti. 
 
Aki a javaslatot elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Mezei Zsolt alpolgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Pentele Baráti Kör támogatásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Pintér Tamás, 
Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

513/2022. (XI.17.) határozata 

a Pentele Baráti Kör támogatásáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a Pentele Baráti Kört bruttó 321.400,- Ft, azaz bruttó 
háromszázhuszonegyezer-négyszáz forint összegű vissza nem térítendő 
támogatásban részesíti, melynek fedezetét Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól 
szóló 4/2022. (II.16.) önkormányzati rendelete 9. melléklet 24. 3 során 
meghatározott előirányzat biztosítja. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 

hogy az 1. pontban foglalt döntést Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól 
szóló 4/2022. (II.16.) önkormányzati rendeletének soron következő 
módosításánál vegye figyelembe. 

 
 Felelős:    - a költségvetés módosításáért: 
                    a jegyző 

                  - a költségvetés módosításában való közreműködésért: 
                    a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő:   a 2022. évi költségvetési rendelet soron következő módosításának 
                  időpontja        
 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a polgármestert, 
hogy az 1. pontban meghatározott döntés alapján a Pentele Baráti Körrel a 
határozat melléklete szerinti támogatási szerződést kösse meg, valamint 
intézkedjen a szerződés kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételéről és a 
pénzügyi teljesítésről. 

 

 Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:   
                a polgármester 

                     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
                    a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

                     - a határozat végrehajtása előkészítésében való közreműködésért:  
                       a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: 2023. december 31. 
                          - a pénzügyi teljesítésre: a szerződés aláírását követő 15 nap. 

 
Mezei Zsolt alpolgármester: 

 
Megérkezett polgármester úr, visszaadom neki az ülésvezetést. 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen. Áttérünk 20. napirendi pontunkra. 12 fővel továbbra is 
jelen vagyunk képviselő-társaim az ülésen, és határozatképesek vagyunk. 
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20.  Javaslat a Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközséggel templomi 
koncertek tartásáról kötött Együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára, új megállapodás megkötésére 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Stermeczki András evangélikus lelkész 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tehát a 20. napirendi pont, Javaslat a Dunaújvárosi Evangélikus 
Egyházközösséggel templomi koncertek tartásáról kötött Együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatára, új megállapodás megkötésére.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! A bizottság véleményezte az előterjesztést, és 6 
igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 5 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati 
bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot a 
bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés felülvizsgálta a Dunaújvárosi 
Evangélikus Egyházközösséggel templomi koncertek tartásáról 2017. 
december 27-én megkötött együttműködési megállapodást, és a 
felülvizsgálat eredményeként a jelen határozat mellékletét képező új 
Együttműködési megállapodást köti meg, egyúttal felhatalmazza a 
polgármestert a megállapodás aláírására.   
 
Aki határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközséggel 
templomi koncertek tartásáról kötött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról, 
új megállapodás megkötéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő 
(Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, 
Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi 
Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

514/2022. (XI.17.) határozata  
a Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközséggel templomi koncertek tartásáról 

kötött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról, új megállapodás 
megkötéséről 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felülvizsgálta a 

Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközséggel templomi koncertek tartásáról 
2017. december 27-én megkötött Együttműködési megállapodást és a 
felülvizsgálat eredményeként a jelen határozat mellékletét képező új 
Együttműködési megállapodást köti meg, egyúttal felhatalmazza a 
polgármestert a megállapodás aláírására. 

 
 Felelős:    - a határozat végrehajtásáért: 
         a polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
     a humán szolgáltatási főosztály vezetője   

Határidő:        2022. december 31. 
 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése előzetes 
kötelezettséget vállal arra, hogy a Dunaújvárosi Evangélikus Egyházközség 
részére a 2023. évi, valamint az azt követő évek költségvetési rendeletébe a 
támogatást beépíti.                        

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a 2. pontban elhatározottakat a 2023. évi költségvetés előkészítése során 
vegye figyelembe. 
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 Felelős:  - a költségvetés előkészítéséért: 
              a jegyző 
 - a költségvetés előkészítésében való közreműködésért: 
              a gazdasági főosztály vezetője  
            Határidő:     a 2023. évi költségvetés előkészítésének időpontja 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

A képviselők száma 11 főre csökkent a teremben, de határozatképesek 
vagyunk  11 óra 6 perckor. 
 

21.  Javaslat a Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet Dunaújváros 
intézménnyel megkötött támogatási szerződés módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Dr. Jobbágy Lajos, a Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet 
 Dunaújváros főigazgatója 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
21. napirendi pontra áttérünk, Javaslat a Szent Pantaleon Kórház-
Rendelőintézet Dunaújváros intézménnyel megkötött támogatási 
szerződés szerződés módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság elnökhelyettesét, Motyovszki Mátyást, hogy a bizottság 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul, hogy a 951/2021. 
határozata alapján a Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet Dunaújváros 
intézménnyel 2021. december 24-én megkötött, 2022. június 27-én 
módosított támogatási szerződés 5.2.s pontjában a "2022. július 31." 
szövegrész "2022. december 31." szövegrészre módosuljon. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Szent Pantaleon Kórház- Rendelőintézet 
Dunaújváros intézménnyel megkötött támogatási szerződés módosításáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

515/2022. (XI.17.) határozata 
a Szent Pantaleon Kórház- Rendelőintézet Dunaújváros intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosításáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul, hogy a 

951/2021. (XI.18.) határozata alapján a Szent Pantaleon Kórház- Rendelőintézet 
Dunaújváros intézménnyel 2021. december 24-én megkötött – 2022. június 27-én 
módosított – támogatási szerződés 5.2. pontjában a „2022. július 31.” szövegrész  
„2022. december 31.” szövegrészre módosuljon. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a Szent Pantaleon Kórház - Rendelőintézet Dunaújváros intézménnyel 
kötendő – a határozat melléklete szerinti - támogatási szerződés 2. számú 
módosítását aláírja. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért 

              a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő:   2022. november 30. 
 

22.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal 
kötött támogatási szerződés felülvizsgálatára, új szerződés megkötésére 
Előadó:  a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 
  a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Udvardi Sándor, a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért 

 Közalapítvány kuratóriumi elnöke 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 22. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújváros és 
környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal kötött támogatási szerződés 
felülvizsgálatára, új szerződés megkötésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést.  
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
elnökét, Orosz Csabát kérdezem, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés felülvizsgálta Dunaújváros 
és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal 2016. április 29-én 
megkötött támogatási szerződést, és a felülvizsgálat eredményeként a 
határozat mellékletét képező Támogatási szerződést köti meg, egyúttal 
felhatalmazza polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért 
Közalapítvánnyal kötött támogatási szerződés felülvizsgálatáról, új szerződés 
megkötéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, 
Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

516/2022. (XI.17.) határozata  
a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal kötött 
támogatási szerződés felülvizsgálatáról, új szerződés megkötéséről 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felülvizsgálta a 
Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvánnyal 2016. április 29-én 
megkötött támogatási szerződést és a felülvizsgálat eredményeként a jelen határozat 
mellékletét képező Támogatási szerződést köti meg, egyúttal felhatalmazza a 
polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 
 

Felelős:    - a határozat végrehajtásáért: 
  a polgármester  
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
  a humán szolgáltatási főosztály vezetője   

Határidő:      2022. december 12. 
 

23.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére tárgyi eszközök 
adományozásáról 
Előadó:  a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
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Véleményező bizottságok: 
  a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Törköly László r. alezredes, a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 
 mb. vezetője 
 Szabó Vendel r. ezredes, a Fejér Megyei Rendőr-főkapitányság 
 vezetője 
 (Törköly László megjelent. Szabó Vendel nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
Áttérünk a 23. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság részére tárgyi eszközök adományozásáról. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság véleményezte, és 5 igenszavazat elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottsági 
elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére adományozza az alábbi 
önkormányzati vagyonba megszerzett tárgyi eszközöket összesen bruttó 
1.746.695,- Ft értékben. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére tárgyi 
eszközök adományozásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő 
(Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, 
Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

517/2022. (XI.17.) határozata  
a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére tárgyi eszközök adományozásáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 

Dunaújvárosi Rendőrkapitányság (2400 Dunaújváros, Szent György út 1.) részére 
adományozza az alábbi önkormányzati vagyonba megszerzett 

1.1. Ben Q MH560 Full HD projektor  1 db,    
1.2. LION Alcometer 500 alkoholszonda 5 db,    
1.3. LG70UP76073LB Smart Led Tv  1 db,    
1.4. FUNSREEN Motor vetítővászon  1 db     

 
 összesen bruttó 1.746.695,- azaz egymillió-hétszáznegyvenhatezer-

hatszázkilencvenöt  forint értékű tárgyi eszközöket. 
 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a polgármestert, hogy 
a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal kötendő – általuk előkészített – 
adományozásról szóló megállapodást aláírja. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért  

          a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

Határidő:  - a határozat közlésére: 2022. november  30. 
     - a megállapodás aláírására: 2022. december 31. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 

hogy az 1. pontban hozott döntésnek megfelelően módosítsa nyilvántartásait. 
 
 Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: a jegyző 
 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
         a vagyonkezelési osztály vezetője 
 Határidő:   2023. január 30. 
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24.  Javaslat a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal körzeti megbízotti 

irodák használatára kötött szerződések megszüntetésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság  

Meghívott:  Törköly László r. alezredes, a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 
 mb. vezetője 
 Szabó Vendel r. ezredes, a Fejér Megyei Rendőr-főkapitányság 
 vezetője 
 (Törköly László megjelent. Szabó Vendel nem jelent meg.) 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 24. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Fejér Megyei 
Rendőr-főkapitánysággal körzeti megbízotti irodák használatára kötött 
szerződések megszüntetésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen és 1 tartózkodás szavazattal közgyűlési 
tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi 
bizottsági elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
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Orosz Csaba képviselő: 

 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja 
a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Igen, van. Orosz Csaba 
képviselő úrnak megadom a szót, parancsoljon! 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Tegnap a bizottságon is 
beszélgettünk erről, igazából maguk az irodák szűnnek meg, de maguk a 
beosztások tehát ugye a körzeti megbízottak ugyanúgy fogják járni a a 
területet, ugyanúgy elérhetők lesznek, és a Rendőrkapitányság tud az 
épületében helyet biztosítani nekik, és talán egy kicsit könnyebb is lesz 
majd az ügyintézés, ott a Rendőrkapitányságon várják a lakosságot, és ott 
gyors segítséget fognak tudni nyújtani. A szóban forgó kollégák pedig 
egyébként sem sok időt töltöttek már az irodában, hanem folyamatosan a 
területen voltak, úgyhogy így a közbiztonság ugyanúgy megmarad, ami 
mindannyiunk számára nagyon fontos. Köszönöm szépen.   
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Így van. Köszönjük szépen a körzeti megbízottaknak is a munkáját. Nem 
az irodát fogják őrizni, hanem az a utcáinkat, ez nagyon dicséretes. 
További kérdés, hozzászólás, javaslat van-e esetleg. Nincs.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés kinyilvánítja, hogy a 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Fejér Megyei 
Rendőr-főkapitányság között dunaújvárosi körzeti megbízotti irodák 
működtetésére létrejött haszonkölcsön szerződéseket közös 
megegyezéssel meg kívánja szüntetni. 
 
A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a 2009. július 22-én,  2010. április 19-
én, és 2013. június 30-án és 2016. december 28-án megkötött 
haszonkölcsön szerződések közös megegyezéssel 2022. november 18. 
napjával megszűnjenek. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal körzeti 
megbízotti irodák használatára kötött szerződések megszüntetéséről című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), 
tartózkodott 4 fő (Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), 
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távol lévő 3 fő (Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
518/2022. (XI.17.) határozata 

a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal körzeti megbízotti irodák  
használatára kötött szerződések megszüntetéséről 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése kinyilvánítja, hogy 

a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Fejér Megyei Rendőr-
főkapitányság között a dunaújvárosi körzeti megbízotti irodák működtetésére 
létrejött  haszonkölcsön szerződéseket közös megegyezéssel meg kívánja 
szüntetni. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 
hogy az 1. pontban meghivatkozott – 2009. július 22-én, 2010. április 19-én, 
2013. június 30-án és 2016. december 28-án megkötött – haszonkölcsön 
szerződések közös megegyezéssel 2022. november 18. napjával megszűnjenek.  

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a határozat melléklete szerinti, haszonkölcsön 
szerződéseket megszüntető okiratot írja alá. 

 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a Fejér Megyei Rendőr-főkapitányságot a határozat 
megküldésével tájékoztassa a döntésről. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  

  a polgármester 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
    a humán szolgáltatási főosztályvezető 

Határidő:   2022. november 25. 
 

25.  Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére gumiabroncsok 
adományozására 
Előadó:  a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Törköly László r. alezredes, a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 
 mb. vezetője 
 Szabó Vendel r. ezredes, a Fejér Megyei Rendőr-főkapitányság 
 vezetője 
 (Törköly László megjelent. Szabó Vendel nem jelent meg.) 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 25. napirendi pontra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság részére gumiabroncsok adományozására.  
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot  5 igen szavazattal a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat Orosz Csaba képviselő úron kívül van-e. Jelentkezőt nem látok, 
megadom  ezért a szót neki. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Nagy örömömre szolgál, 
hogy a városunk határában lévő cég ilyen mértékben tudja támogatni a 
rendőrséget. Szerintem minden egyes forint, amit a közbiztonságra 
költünk az megsokszorozódik értékben, és nagyon fontosak nekünk a 
kollégák, volt kollégák, rendőrök, tűzoltók és maguk a civil szervezetek is, 
akik a közbiztonság segítésében részt vesznek. Szerény eszközeinkkel mi 
is támogatjuk, hogy minél jobb körülményeik legyenek, ugye ez még az 
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előző előterjesztéshez is tartozik, úgyhogy én azt gondolom, hogy erőn 
felül is próbáljuk a rendőrséget segíteni, és ugye Suszter Tamás volt 
rendőrkapitány úrral voltunk a Hankook vezetőségénél, és biztosítottak 
minket arról is, hogy nem csak ez az adag gumi fog érkezni az autókra, 
tehát ez a téli kontingens, hanem tavasszal egy nyári kollekciót is fognak 
támogatásként rajtunk keresztül átadni a rendőrségnek, illetve a civil 
szervezeteknek, úgyhogy köszönöm szépen az eddigi munkát is, és 
megbízott rendőrkapitánynak ezúton is kívánok további sok sikert és hát 
kevés munkát, szokták mondani. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
És jó egészséget, illetve én köszönöm Orosz Csaba képviselő úrnak is a 
közbenjárását, hogy ezeket a gumiabroncsokat tudta segíteni, illetve több 
ügyben is közbiztonság területén vett fáradozásait képviselő úrnak. 
 
11 fővel jelen vagyunk, és határozatképesek vagyunk 11 óra 18 perckor, 
és ezért, illetve kérdezem, hogy ezen túl, hogy van-e képviselői kérdés, 
hozzászólás. De jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
Hankook Tire Magyarország Kft.-től átvett gumiabroncsokat adományként 
átadja a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére a gépjárműpark 
korszerűsítése céljából, összesen bruttó 3.253.624,- Ft értékben, jelenlegi 
árban, amely ár az átadás napján kerül pontos meghatározásra piaci ár 
függvényében. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére 
gumiabroncsok adományozásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 
fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
ZsuzsannaTóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Szabó Zsolt, Szántó Péter, Dr. Székely 
Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

519/2022. (XI.17.) határozata  
a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére gumiabroncsok adományozásáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 

Hankook Tire Magyarország Kft-től (2456 Rácalmás, Hankook tér 1.) átvett 
gumiabroncsokat adományként átadja a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság (2400 
Dunaújváros, Szent György út 1.) részére a gépjárműpark korszerűsítése céljából, 
összesen, bruttó 3.253.624,- azaz hárommillió-kettőszázötvenháromezer-
hatszázhuszonnégy   forint értékben, jelenlegi árban, mely ár az átadás napján 
kerül pontos meghatározásra, a piaci ár függvényében. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a polgármestert, hogy 
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a Fejér Megyei Rendőr-főkapitánysággal kötendő – általuk előkészített – 
adományozásról szóló megállapodást aláírja. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért  

          a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

Határidő: - a határozat közlésére: 2022. november  30. 
     - a megállapodás aláírására: 2022. december 31. 
 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban hozott döntésnek megfelelően módosítsa nyilvántartásait. 

 
 Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: a jegyző 
 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
          a vagyonkezelési osztály vezetője 
 Határidő:   2023. január 30. 

 
26.  Javaslat a „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesület” támogatására 

Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Molnár József, a „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesület” elnöke 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 26. napirendi pontunkra, amely Javaslati a "Szellemi, Emberi 
Baráti Kör Egyesület" támogatására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen és 1 tartózkodás szavazattal közgyűlési 
tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
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Tóth Kálmán képviselő: 

 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati 
bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot a 
bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
"Szellemi Ember Baráti Kör Egyesületet" bruttó 150.000,- Ft összegű 
vissza nem térítendő támogatásban részesíti. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesület” 
támogatásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Tóth Kálmán), tartózkodott 3 fő (Cserna Gábor, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László), távol lévő 4 fő (Szabó Zsolt, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

520/2022. (XI.17.) határozata 

a „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesület” támogatásáról 
 
1.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy „Szellemi Ember Baráti Kör Egyesületet” bruttó 150.000,- Ft, azaz bruttó 
százötvenezer forint összegű vissza nem térítendő támogatásban részesíti, 
melynek fedezetét Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. (II.16.) 
önkormányzati rendelete 9. melléklet 24. 3 képviselői körzetek tartalék soráról a 
16. melléklet egyéb felhalmozási célú kiadások sorára történő 
átcsoportosítással meghatározott előirányzat biztosítja. 
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2.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban foglalt döntést Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól 
szóló 4/2022. (II.16.) önkormányzati rendeletének soron következő 
módosításánál vegye figyelembe. 

 
Felelős:     - a költségvetés módosításáért: 

                a jegyző 

                    - a költségvetés módosításában való közreműködésért: 
                      a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő:     a 2022. évi költségvetési rendelet soron következő módosításának 
                    időpontja   
 

3.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a polgármestert, 
hogy az 1. pontban meghatározott döntés alapján a „Szellemi Ember Baráti Kör 
Egyesülettel” a határozat melléklete szerinti támogatási szerződést kösse meg, 
valamint intézkedjen a szerződés kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételéről 
és a pénzügyi teljesítésről. 

 

Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:   
              a polgármester 
                   - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  

                       a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

                   - a határozat végrehajtása előkészítésében való közreműködésért:  
                     a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: 2022. november 30. 
 - a pénzügyi teljesítésre: a szerződés aláírását követő 15 nap.  

 
27. Javaslat az „Adventi Forgatag” megrendezésére 

Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 27. napirendi pontunkra 12 főre kiegészülve 11 óra 20 perckor, 
határozatképesen. A Javaslat az "Adventi Forgatag" megrendezésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Az előterjesztést 
véleményezte a bizottság, és 6 igen szavazattal a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 4 igen és 1 tartózkodás mellett a határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati 
bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot a 
bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szeretném jelezni, hogy 11 főre csökkent a képviselők 
száma, úgy látom, hogy véglegesen, mert képviselő úr a dolgait is vitte 
magával, de továbbra is határozatképesek vagyunk  11 óra 21 perckor, 
ezért felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az ülésünk elején 
kézhez kaptak egy új előterjesztést. A döntéshozatalnál majd ezt vegyék 
figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi 
ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a városi "Adventi Forgatag" 
rendezvény finanszírozására 20.000.000 Ft-ot biztosít. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az „Adventi Forgatag” támogatásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna 
Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

521/2022. (XI.17.) határozata 

az „ Adventi Forgatag” támogatásáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a városi „Adventi 

Forgatag” rendezvény finanszírozására 20.000.000,- forint, azaz húszmillió 
forintot biztosít. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1. pontban 
szereplő kötelezettségvállalásra a fedezetet Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól 
szóló 4/2022. (II.16.) önkormányzati rendelete 9. melléklet 24.3 képviselői 
körzetek tartalék soráról a 7. melléklet 9. Kulturális, oktatási és ifjúsági feladatok 
cím 3. dologi kiadások sorára történő átcsoportosítással biztosítja. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az 1. pontban meghatározott döntés alapján a rendezvény 
megvalósításhoz szükséges szerződéseket aláírja, intézkedjen a 
kötelezettségvállalások nyilvántartásba vételéről és a pénzügyi teljesítésről. 

 

4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban foglalt döntést Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendelete soron következő 
módosításakor vegye figyelembe. 

 
Felelős: - a költségvetés módosításáért: 
      a jegyző 

    - a költségvetés módosításában való közreműködésért: 
      a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő: 2022. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja 

 
28.  Javaslat a „Városrészi Advent” megrendezésére 

Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 28. napirendi pontunkra, amely Javaslat a "Városrészi Advent" 
megrendezésére.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
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Tóth Kálmán képviselő: 

 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 4 igen és 1 szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati 
bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 6 igen 
szavazattal elfogadásra javasoltuk a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az 
ülésünk elején kézhez kaptak egy új előterjesztést. A döntéshozatalnál 
majd ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 4. választókerületi 
városrészi advent rendezvény finanszírozására 4.000.000,- Ft-ot biztosít. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Városrészi Advent támogatásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), 
tartózkodott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), távol lévő 4 fő 
(Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

522/2022. (XI.17.) határozata 

a Városrészi Advent támogatásáról 
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1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 4. 

választókerületi  városrészi advent rendezvény finanszírozására 4.000.000 Ft, 
azaz négymillió forintot biztosít. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1. pontban 
szereplő kötelezettségvállalás a fedezetet Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól 
szóló 4/2022. (II.16.) önkormányzati rendelete 9. melléklet 24.3 képviselői 
körzetek tartalék soráról a 7. melléklet 9. Kulturális, oktatási és ifjúsági feladatok 
cím 3. dologi kiadások sorára történő átcsoportosítással biztosítja. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az 1. pontban meghatározott döntés alapján a rendezvény 
megvalósításhoz szükséges szerződéseket aláírja, intézkedjen a 
kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételéről és a pénzügyi teljesítésről. 

 

4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban foglalt döntést Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendelete soron következő 
módosításakor vegye figyelembe. 

 
Felelős: - a költségvetés módosításáért: 
      a jegyző 

    - a költségvetés módosításában való közreműködésért: 
      a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő: 2022. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja 

 
29.  Javaslat a CSÁO2022-Egy lépéssel közelebb projektre vonatkozó 

költségvetési előirányzatok létrehozására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok: 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 29. napirendi pontunkra, amely Javaslat a CSÁO2022-Egy 
lépéssel közelebb projektre vonatkozó költségvetési előirányzatok 
létrehozására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
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Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság véleményezte, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökhelyettesét, Motyovszki Mátyást, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a 
2022. évi költségvetési rendelet módosításra kerüljön a "CSÁO2022-Egy 
lépéssel közelebb" című projekt előirányzatai tekintetében. 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a CSÁO2022-Egy lépéssel közelebb projektre 
vonatkozó költségvetési előirányzatok létrehozásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, 
Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

523/2022. (XI.17.) határozata 
a CSÁO2022-Egy lépéssel közelebb projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok létrehozásáról 
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1.)     Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 
ahhoz, hogy a 2022. évi költségvetési rendelet módosításra kerüljön a 
„CSÁO2022-Egy lépéssel közelebb” című, CSÁO-2022-3009 azonosító 
számú projekt előirányzatai tekintetében: a 7., 12. és 13. mellékletekben 
újonnan létrehozott sorként bevételi és kiadási előirányzatok hozzáadása 
szükséges az alábbiak szerint a projekt támogatási előleg összegének, azaz 
19 810 014 Ft értékében: 

 

Részletező kód Előirányzat Előirányzat 
összege (Ft, ezer 
Ft-ra kerekítve) 

Rovat 

916501  19 810 000 B16 

Bevétel összesen  19 810 000  

516501 7. melléklet 
újonnan létrehozandó sor:  
CSÁO-2022-3009 projekt 747 000 

K336, 
K351 

516501 12. melléklet 
újonnan létrehozandó sor:  
CSÁO-2022-3009 projekt 
eszközbeszerzés 672 000 K64, K67 

516501 12. melléklet 
újonnan létrehozandó sor:  
CSÁO-2022-3009 projekt 
felújítási kiadások 18 391 000 K71, K74 

Kiadás összesen  19 810 000  

 
2.)     Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza 

a jegyzőt, hogy a határozati javaslat 1.) pontjában részletezett előirányzat 
módosítást Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2022. évi 
költségvetési rendeletének következő módosításakor vegye figyelembe. 
 
Felelős: - a költségvetési rendelet módosításáért:  
                 a jegyző  
            - a költségvetési rendelet módosításában való közreműködésért: 
                 a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 
                 a főépítészeti és pályázati osztály vezetője 
Határidő: a költségvetési rendelet következő módosítása  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A 30. napirendi pont előtt 5 perc szünet elrendelését teszem meg. 

 
Szünet 
Szünet után: 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
11 óra 35 perckor 11 fővel határozatképesek vagyunk. 

 
30.  Javaslat műszaki üzemeltetési szerződés 9. számú módosítására az 

Október 23. téren lévő játszótér és sportpálya vonatkozásában 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
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 az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

Meghívott:  Preininger-Horváth Edina, a Magyar Máltai Szeretetszolgálat 
 Egyesület regionális ügyvezetője 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 30. napirendi pontunkra, amely Javaslat műszaki üzemeltetési 
szerződés 9. számú módosítására az Október 23. téren lévő játszótér és 
sportpálya vonatkozásában. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság elnökét, 
Motyovszki Mátyást kérdezem, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy "A 
Városháza és környezetének funkcióbővítő revitalizációja" című projekt 
keretében megvalósult többfunkciós játszótér és sportpálya üzemeltetési 
feladatait a műszaki üzemeltetési szerződés alapján továbbra is a Magyar 
Máltai Szeretetszolgálat Egyesület lássa el. 
 
A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az egységes szerkezetbe foglalt 9. 
számú módosító üzemeltetési szerződés a 2023. évre vonatkozó 
előrevetített éves üzemeltetési díjat 19.853.100,- Ft-ban (alanyi 
adómentes összeg) határozza meg. 
 
Aki a határozati javaslattal egyetért, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a műszaki üzemeltetési szerződés 9. számú 
módosításáról az Október 23. téren lévő játszótér és sportpálya vonatkozásában 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő 
(Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
524/2022. (XI.17.) határozata 

műszaki üzemeltetési szerződés 9. számú módosításáról az Október 23. téren 
lévő játszótér és sportpálya vonatkozásában 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 

hogy a KDOP-3.1.1/D1-12-k-2012-0001 „A Városháza és környezetének 
funkcióbővítő revitalizációja” c. projekt keretében megvalósult többfunkciós 
játszótér és sportpálya üzemeltetési feladatait a műszaki üzemeltetési 
szerződés alapján továbbra is a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület 
lássa el.   

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a KDOP-

3.1.1/D1-12-k-2012-0001 „A Városháza és környezetének funkcióbővítő 
revitalizációja” c. projekt keretében megvalósult többfunkciós játszótér és 
sportpálya üzemeltetési szerződésének egységes szerkezetbe foglalt 9. sz. 
módosító szerződés tervezetét elfogadja, és hozzájárul a szerződésmódosítás 
megkötéséhez. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 

hogy a 2. pontban megnevezett egységes szerkezetbe foglalt 9. sz. módosító 
üzemeltetési szerződés a 2023. évre vonatkozó előrevetített éves üzemeltetési 
díjat 19.853.100,- Ft-ban, azaz tizenkilencmillió-nyolcszázötvenháromezer-
egyszáz forintban (alanyi adómentes összeg) határozza meg, mely költség 
fedezetét Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
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költségvetésében biztosítja a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület 
részére. 

 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a 3. pontban megnevezett költséget a 2023. évi költségvetés tervezésekor 
vegye figyelembe. 

 
5. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 

hogy a 2. pontban megnevezett szerződés értelmében a szerződés 
tárgyévében Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata egyeztetést 
kezdeményezzen a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesülettel a tárgyévet 
követő év előrevetített éves díjának meghatározására, majd azt követően a 
szerződés szükség szerinti módosítását terjessze a Közgyűlés elé.  

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

            a polgármester  
  - a költségvetés tervezéséért: 

                  a jegyző 
  - a költségvetés tervezésének előkészítésében való közreműködésért, 
    és a kötelezettség nyilvántartásba vételéért: 

                  a gazdasági főosztály költségvetési és pénzügyi osztályának 
                  vezetője  
                  a vagyonkezelési osztály vezetője  

                        a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
  - a határozatban, előkészítésében való közreműködésért  

 a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
 a gazdasági főosztály költségvetési és pénzügyi osztályának 
                      vezetője 
Határidő:   - a határozat közlésére: 2022. november 30. 

 - a szerződésmódosítás aláírására: 2022. december 15. 
 - a kötelezettségvállalás teljesítésére: 2023. december 31. 
 - a költségvetés tervezésére: a 2023. évi költségvetési 
            rendelet tervezésének időpontja 
 

31.  Javaslat forrásmegelőlegezésre a TOP-6.1.5-16-DU1-2018-00003 A 
Ruhagyári út és Rév út közlekedésfejlesztése projekt kivitelezés 
végszámla pénzügyi teljesítéséhez 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

Meghívott:  Horváth Anita, a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. ügyvezetője 
 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 31. napirendi pontunkra, amely Javaslat forrásmegelőlegezésre a 
TOP-6.1.5-16-DU1-2018-00003 A Ruhagyári út és Rév út  
közlekedésfejlesztése projekt kivitelezés végszámla pénzügyi 
teljesítéséhez. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
10 főre csökkent a képviselők száma a teremben, határozatképesek 
vagyunk.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul, hogy 
Dunaújváros Megyei Jogú Város - 11 főre emelkedett a számunk - 
Önkormányzata a "Ruhagyári út és Rév út közlekedésfejlesztése" projekt 
megvalósítása érdekében az Orinoco '2002 Kft.-vel a kapcsolódó 
közbeszerzés 3. rész (a Ruhagyári út és Rév út közlekedésfejlesztése) 
kivitelezésére kötött vállalkozási szerződés alapján kiállított, a projekt 
költségvetésében utófinanszírozással elszámolható 4. végszámla 
kiegyenlítéséhez 19.301.000,- Ft-ot megelőlegezzen. 
 
Aki határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a forrásmegelőlegezésről a TOP-6.1.5-16-DU1-
2018-00003 A Ruhagyári út és Rév út közlekedésfejlesztése projekt kivitelezés 
végszámla pénzügyi teljesítéséhez című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 
fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

525/2022. (XI.17.) határozata 
forrásmegelőlegezésről a TOP-6.1.5-16-DU1-2018-00003 A Ruhagyári út és  

Rév út közlekedésfejlesztése projekt kivitelezés végszámla 
pénzügyi teljesítéséhez 

 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul, hogy 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata a TOP-6.1.5-16-DU1-2018-
000003 „Ruhagyári út és Rév út közlekedésfejlesztése” projekt megvalósítása 
érdekében az Orinoco ’2002 Kft-vel a kapcsolódó közbeszerzés 3. rész 
(Ruhagyári út és Rév út közlekedésfejl.) kivitelezésére kötött vállalkozási 
szerződés alapján kiállított, a projekt költségvetésében utófinanszírozással 
elszámolható 4. (vég)számla kiegyenlítéséhez 19 301 000 Ft-ot 
megelőlegezzen. 
 

2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 
hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata az e határozat 1.) 
pontjában megjelölt számla-részösszeg fedezetéül nettó 15 197 638 Ft + 27 % 
F.ÁFA: 4 103 362 Ft, azaz bruttó 19 301 000 Ft fedezetet biztosítson, melynek 
forrása előirányzat szinten biztosítva van, újabb kötelezettségvállalás nem 
történik, azonban a likviditás biztosítása érdekében a nettó összeg (15 197 638 
Ft) átvezetése szükséges a projekt elkülönített bankszámlájára, majd a 
támogatás jóváírását követően gondoskodni szükséges a teljes megelőlegezett 
összeg visszavezetéséről, figyelembe véve azt a gyakorlatot is, hogy a fordított 
áfa befizetése az önkormányzat költségvetési számlájáról történik. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  

                        a jegyző  
             - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                        a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 
                        a főépítészi és pályázati osztály vezetője 

Határidő: - az átvezetésre: 2022. november 18. 
   - visszavezetésre: a támogatás folyósítását követő 5 munkanapon 
      belül 

                       - a határozat közlésére: 2022. november 30. 
 

32.  Javaslat a LIFE LOGOS 4 WATERS – LIFE20 CCA/HU/001604 azonosító 
számú projekt keretében megelőlegezett forrás visszavezetésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok: 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 32. napirendi pontunkra, amely Javaslat a LIFE LOGOS 4 
WATERS � LIFE20 CCA/HU/001604 azonosító számú projekt keretében 
megelőlegezett forrás visszavezetésére. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr.  
 
Az ülésvezetést átadom Mezei Zsolt alpolgármester úrnak. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 

10 fővel folytatjuk a mai ülésünket.  
 
Kérdezem a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnökét, Orosz 
Csaba urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm. Kérdezem a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési 
bizottság elnökét, Tóth Kálmán urat, hogy a bizottság véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, észrevétel 
van-e a napirendi ponthoz. Ilyet nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata a projekt keretében 
megelőlegezett és biztosított forrásának fedezetét, amely összesen 
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1.834.251,- Ft-ot,  visszavezesse a költségvetési rendelet megfelelő 
sorára. 
 
Aki ezt elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Mezei Zsolt alpolgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a LIFE LOGOS 4 WATERS - LIFE20 
CCA/HU/001604 azonosító számú projekt keretében megelőlegezett forrás 
visszavezetéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 5 fő 
(Cserna Gábor, Pintér Tamás, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

526/2022. (XI.17) határozata 
a LIFE LOGOS 4 WATERS - LIFE20 CCA/HU/001604 azonosító számú projekt 

keretében megelőlegezett forrás visszavezetéséről 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 
ahhoz, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata a LIFE LOGOS 
4 WATERS - LIFE20 CCA/HU/001604 azonosító számú projekt keretében 
megelőlegezett és biztosított forrásának  fedezetét, mely összesen 1.834.211 
Ft-ot, visszavezesse Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. 
évi költségvetése 12. melléklet 22. Pályázati és egyéb támogatással 
megvalósuló projektek kiadásai / „LIFE LOGOS 4 WATERS pályázat 
beruházási kiadásai” újonnan létrehozott sorról a 7. melléklet/ 22.2. TOP 
Programok/3. dologi kiadások / TOP programok előkészítő, megalapozó 
tevékenységek előirányzat sorra.   
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
jegyzőt, hogy a határozati javaslat 1. pontjában részletezett előirányzat 
átcsoportosítást Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2022. 
évi költségvetési rendeletének következő módosításakor vegye figyelembe.  

 
Felelős: - a költségvetési rendelet módosításáért:  

           a jegyző 
                  - a költségvetési rendelet módosításában való közreműködésért: 
                     a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 
                     a főépítészeti és pályázati osztály vezetője 

Határidő: a rendelet módosítására: a költségvetési rendelet soron következő 
                 módosításának időpontja 

 
Mezei Zsolt alpolgármester: 

 
És jelzem a jegyzőkönyv számára, hogy a polgármester úr gépen 
szavazatomat itt adtam le. 
 

33.  Javaslat a Dunanett Nonprofit Kft.-vel megkötött Szolgáltatási 
keretszerződés 1. számú módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 



105 

 

Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István László, a Dunanett Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
33. napirendi pont következik, Javaslat a Dunanett Nonprofit Kft.-vel 
megkötött Szolgáltatási keretszerződés 1. számú módosítására. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 

Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Alpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte 
az előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm, elnök úr. Kérdezem a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, Tóth Kálmán urat, hogy a bizottság 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm. Van-e kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponthoz 
kapcsolódóan? Ilyet nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megköti a határozat 1. 
számú mellékletét képező szolgáltatási keretszerződés 1. számú 
módosítását a Dunanett Nonprofit Kft.-vel. 
 
A Közgyűlés úgy határoz, a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
közigazgatási területén végzett közszolgáltatás ellátására a 2021. 
december 30. napján létrejött szolgáltatási Keretszerződésben 
meghatározott bruttó 30.000.000,- Ft-ot, bruttó 4.000.000,- Ft összeggel, 
bruttó 34.000.000,- Ft-ra megemeli. 
 
Aki ezt elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
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Mezei Zsolt alpolgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási 
területén végzett közfeladatok ellátásához szükséges konténerek és zsákok 
biztosítására vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 1. számú módosításának 
megkötéséről a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel 2022. évre című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Raduka Zsuzsanna, Szabó 
Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 5 fő (Cserna Gábor, Pintér Tamás, Szántó Péter, Dr. 
Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

527/2022. (XI.17.) határozata 

    Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási területén végzett 
közfeladatok ellátásához szükséges konténerek és zsákok biztosítására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 1. számú módosításának megkötéséről 
a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel 2022. évre 

 

1.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megköti a 
határozat 1. számú mellékletét képező szolgáltatási keretszerződés 1. számú 
módosítását a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel. 

 

2.     Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy DMJV közigazgatási területén végzett közszolgáltatás ellátására a 2021. 
december 30. napján létrejött szolgáltatási keretszerződésben meghatározott 
bruttó 30.000.000.- Ft-ot, bruttó 4.000.000.- Ft összeggel, bruttó 34.000.000.- 
Ft-ra megemeli, mely kötelezettségvállalás fedezete Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzatának a 2022. évi költségvetéséről és végrehajtásának 
szabályairól szóló 4/2022 (II.16.) önkormányzati rendeletének 7. melléklet /4. 
Környezet-egészségügy/ 3. dologi kiadások előirányzati soron rendelkezésre 
áll.  

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza 
Dunaújváros  Megyei Jogú  Város Polgármesterét, hogy a DUNANETT 
Nonprofit Kft.-vel az 1. pontban  jóváhagyott szolgáltatási keretszerződést írja 
alá.  

 
           Felelős:  – a szerződés aláírásáért: 
                              a polgármester 
                          –  a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
                              a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő:   2022. november 30. 
 

4.      Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja 
Dunaújváros  Megyei Jogú  Város Polgármesterét a határozat közlésére. 

 
           Felelős: – a határozat végrehajtásáért: 
                            a polgármester 
                         – a határozat közlésében való közreműködésért: 
                            a városüzemeltetési osztály vezetője 

           Határidő:  2022. november 30. 
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Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
És visszaadnám polgármester úrnak az ülésvezetést. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, ez is csak egy fontos telefon volt. 
 

34.  Javaslat közterületi hulladékgyűjtő edények és kosarak ürítésére 
vonatkozó vállalkozási keretszerződés megkötésére 2023. évre 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István László, a Dunanett Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 (A meghívott megjelent.) 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 34. napirendi pontunkra, 11 fővel jelen vagyunk a teremben 
határozatképesen 11 óra 44 perckor. A Javaslat közterületi hulladékgyűjtő 
edények és kosarak ürítésére vonatkozó vállalkozási keretszerződés 
megkötésére 2023. évre. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megköti a határozat 1.  
számú mellékletét képező hulladékgazdálkodási vállalkozási 
keretszerződést bruttó 136.436.771,- Ft összegben a Dunanett Nonprofit 
Kft.-vel. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a közterületi hulladékgyűjtő edények és kosarak 
ürítésére vonatkozó vállalkozási keretszerződés megkötéséről 2023. évre című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna 
Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

528/2022. (XI.17.) határozata 

 a közterületi hulladékgyűjtő edények és kosarak ürítésére vonatkozó 
vállalkozási keretszerződés megkötéséről 2023. évre 

 

1.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megköti a 
határozat 1. számú   mellékletét   képező hulladékgazdálkodási vállalkozási 
keretszerződést bruttó 136.436.771,- Ft azaz bruttó Százharminchatmillió-
négyszázharminchatezer-hétszázhetvenegy forint összegben a DUNANETT 
Nonprofit Kft.-vel. 

 

2.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy a DMJV  közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására bruttó 
136.436.771,- Ft-ot hagy jóvá, mely kötelezettségvállalás fedezetét a 2023. évi 
költségvetésben biztosítja. 

 

3.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza 
Dunaújváros  Megyei Jogú Város Polgármesterét, hogy a DUNANETT 
Nonprofit Kft.-vel az 1. pontban  jóváhagyott keretszerződést írja alá.  

 
           Felelős:  - a szerződés aláírásáért: 
                             polgármester 
                           - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
                             a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő: 2022. november 30. 
 

4.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy a 2. pontban foglalt kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetés 
tervezése során vegye figyelembe. 

 
            Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
          a jegyző 

        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
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          a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 

           Határidő:  2023. évi költségvetés tervezésének időpontja 
 

5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja 
Dunaújváros  Megyei Jogú Város Polgármesterét a határozat közlésére 

 
           Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                           a polgármester 
                         - a határozat közlésében való közreműködésért: 
                           a városüzemeltetési osztály vezetője 

           Határidő: 2022. november 30. 
 

35.  Javaslat a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel kötendő vállalkozási 
keretszerződés elfogadására, a vállalkozó által Dunaújváros Megyei Jogú 
Város közigazgatási területén 2023. évben elvégzendő lomtalanítási 
feladatokhoz szükséges többletforrás biztosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István László, a Dunanett Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 35. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunanett Nonprofit 
Kft.-vel kötendő vállalkozási keretszerződés elfogadására, a vállalkozó 
által Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási területén 2023. évben 
elvégzendő lomtalanítási feladatokhoz szükséges többletforrás 
biztosítására.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság tárgyalta, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megköti a határozat 1. 
számú mellékletét képező vállalkozási keretszerződés bruttó 13.333.320,- 
Ft összegben a Dunanett Nonprofit Kft.-vel. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel kötendő 
vállalkozási keretszerződés elfogadásáról, a vállalkozó által Dunaújváros Megyei 
Jogú Város közigazgatási területén 2023. évben elvégzendő lomtalanítási 
feladatokhoz szükséges többletforrás biztosításáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, 
Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

529/2022. (XI.17.) határozata 

a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel kötendő vállalkozási keretszerződés 
elfogadásáról, a vállalkozó által Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási 

területén 2023. évben elvégzendő lomtalanítási feladatokhoz szükséges 
többletforrás biztosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megköti a 
határozat 1. számú mellékletét képező vállalkozási keretszerződést bruttó 
13.333.320.- Ft azaz bruttó  Tizenhárommillió-háromszázharmincháromezer 
háromszázhúsz forint összegben a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel. 

 

2.     Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 
DMJV  közigazgatási területén 2023. évben végzendő lomtalanítási feladatok 
ellátására bruttó 13.333.320.- Ft többletforrást biztosít, mely 
kötelezettségvállalás fedezetét a 2023. évi költségvetésben biztosítja. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza 
Dunaújváros  Megyei Jogú Város Polgármesterét, hogy a DUNANETT 
Nonprofit Kft.-vel az 1. pontban jóváhagyott vállalkozási keretszerződést írja 
alá.  

 
           Felelős:  - a szerződés aláírásáért: 
                             polgármester 
                           - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
                             a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő:  2022. november 30. 



111 

 

 

4.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy a 2. pontban foglalt kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetés 
tervezése során vegye figyelembe. 

 
            Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
          a jegyző 

                          - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
                            a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 

        - a kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételének 
                            előkészítéséért:  
          a városüzemeltetési osztály vezetője 

           Határidő:  2022. november 30. 
 

5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja 
Dunaújváros  Megyei Jogú Város Polgármesterét a határozat közlésére. 

 
           Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                            a polgármester 
                          - a határozat közlésében való közreműködésért: 
                            a városüzemeltetési osztály vezetője 

           Határidő:  2022. november 30. 
 

36.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátásához 
szükséges konténerek és zsákok biztosítására vonatkozó keretszerződés 
megkötésére a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel 2023. évre 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István László, a Dunanett Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 36. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátásához 
szükséges konténerek és zsákok biztosítására vonatkozó keretszerződés 
megkötésére a Dunanett Nonprofit Kft.-vel 2023. évre. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén elnök urat kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
határozati javaslatot, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megköti határozat 1. számú 
mellékletét képező szolgáltatási keretszerződést bruttó 35.000.000,- Ft 
összegben a Dunanett Nonprofit Kft.-vel. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási 
területén végzett közfeladatok ellátásához szükséges konténerek és zsákok 
biztosítására vonatkozó szolgáltatási keretszerződés megkötéséről a DUNANETT 
Nonprofit Kft.-vel 2023. évre című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

530/2022. (XI.17.) határozata 

 Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási területén végzett közfeladatok 
ellátásához szükséges konténerek és zsákok biztosítására vonatkozó 

szolgáltatási keretszerződés megkötéséről a DUNANETT Nonprofit Kft.-vel 
2023. évre 

 

1.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megköti a 
határozat 1. számú mellékletét képező szolgáltatási keretszerződést bruttó 
35.000.0000.- Ft azaz bruttó Harmincötmillió forint összegben a DUNANETT 
Nonprofit Kft.-vel. 

 

2.     Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 
DMJV közigazgatási területén végzett közszolgáltatás ellátására bruttó 
35.000.000. Ft-ot hagy jóvá, mely kötelezettségvállalás fedezetét a 2023. évi 
költségvetésben biztosítja. 
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3.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesterét, hogy a DUNANETT Nonprofit 
Kft.-vel az 1. pontban jóváhagyott szolgáltatási keretszerződést írja alá.  

 
 
           Felelős:  - a szerződés aláírásáért: 
                             polgármester 
                           - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
                             a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő:  2022. november 30. 
 

4.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy a 2. pontban foglalt kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetés 
tervezése során vegye figyelembe. 

 
            Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
          a jegyző 

        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
          a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 

           Határidő:  2023. évi költségvetés tervezésének időpontja 
 

5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja 
Dunaújváros  Megyei Jogú Város Polgármesterét a határozat közlésére. 

 
           Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                           a polgármester 
                         - a határozat közlésében való közreműködésért: 
                           a városüzemeltetési osztály vezetője 

           Határidő: 2022. november 30. 
 

37.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 
vonatkozó szolgáltatási keretszerződés – 2023. január-március hónap – 
megkötésére  
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

Meghívott:  Bencsik István, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk 37. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 
vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 2023. januártól március hónapig 
terjedő megkötésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési 
bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság tárgyalta, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a város közigazgatási 
területén végzett közfeladatok 2022. januártól március hónapig terjedő 
időszakban történő ellátására bruttó 189.395.110,- Ft összegben a DVG 
Zrt.-vel a határozat mellékletét képező szolgáltatási keretszerződés köt. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DMJV közigazgatási területén végzett 
közfeladatok ellátására vonatkozó szolgáltatási keretszerződés  – 2023. január-
március hónap – megkötéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

531/2022.(XI.17.) határozata 

 DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására vonatkozó 
szolgáltatási keretszerződés  – 2023. január-március hónap – megkötéséről 

 
1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a város 

közigazgatási területén végzett közfeladatok 2022. január-március hónapban 
történő ellátására bruttó 189.395.110 Ft összegben a DVG Zrt.-vel a határozat 
mellékletét képező szolgáltatási keretszerződést köt. 
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2.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy a DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 
189.395.110 Ft-ot hagy jóvá, mely kötelezettségvállalás fedezetét a 2023. évi 
költségvetésben biztosítja. 

 
3.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a 2. pontban foglalt kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetés 
tervezése során vegye figyelembe, valamint a kötelezettségvállalás 
nyilvántartásba vételével kapcsolatos teendőket végezze el. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
     a jegyző 

   - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
     a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 

Határidő: 2023. évi költségvetés tervezésének időpontja 

 
4.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert a határozat 1.sz. mellékletét képező, DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársasággal 2023. január - március 
hónapra szóló szolgáltatási keretszerződést aláírja. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
      a polgármester 
    - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért: 
      a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő: 2022. december 31. 
 
5.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

polgármestert a határozat közlésére. 
 

Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
      a polgármester 
    - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért 
      a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő:  2022.december 31. 
 

38.  Javaslat a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal történő megállapodásra a 
dunaújvárosi magas part védelmi rendszerének 2023. évi támogatás 
nyújtása kapcsán 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Duka László, a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalat igazgatója 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 38. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
Partvédelmi Vállalattal történő megállapodásra dunaújvárosi magas part 
védelmi rendszerének 2023. évi támogatás nyújtásával kapcsolatosan. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megállapodást köt a 
Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal 2023. január 1-től december 31-ig 
tartó időszakra, a határozat 1. számú melléklete szerint bruttó 3.783.000,- 
Ft összegben. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal történő 
megállapodásról a dunaújvárosi magas part védelmi rendszerének 2023. évi 
támogatás nyújtása kapcsán című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

532/2022. (XI.17.) határozata 
a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal történő megállapodásról a dunaújvárosi 

magas part védelmi rendszerének 2023. évi támogatás nyújtása kapcsán 
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1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
megállapodást köt a Dunaújvárosi Partvédelmi Vállalattal 2023. január 01 - 
december 31-ig tartó időszakra, a határozat 1. számú melléklete szerint 
bruttó 3.783.000,- Ft összegben. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a dunaújvárosi magas part védelmi rendszerének üzemeltetési 
feladatainak ellátására bruttó 3.783.000,- Ft-ot hagy jóvá, mely 
kötelezettségvállalás fedezetét a 2023. évi költségvetés tervezetében 
biztosítja. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a megállapodás előkészítésével és a 
kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételével kapcsolatos teendőket 
végezze el. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásért: 

  a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

  Városüzemeltetési Osztály vezetője 
Határidő: 2022. december 31. 

 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

jegyzőt, hogy a 2. pontban foglalt kötelezettségvállalást a 2023. évi 
költségvetés tervezése során vegye figyelembe. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

  a jegyző 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

  Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály 
  vezetője 

Határidő: 2023. évi költségvetés tervezésének időpontja 

 
39.  Javaslat a Dunaújvárosi Vízi Társulattal kötött üzemeltetési szerződés 

közös megegyezéssel történő megszüntetésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
39. napirendi pontunk, Javaslat a Dunaújvárosi Vízi Társulattal kötött 
üzemeltetési szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
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Tóth Kálmán képviselő: 

 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 5 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek a bizottság. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy az ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot. A 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. 
Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy dönt, hogy a 
Dunaújvárosi Vízi Társulattal 2010. augusztus 31-én hatályba lépett a 
"Dunaújváros, Szabadstrand szabályozó műtárgyainak üzemeltetése" 
tárgyában kötött üzemeltetési szerződés közös megegyezéssel történő 
megszüntetéséhez hozzájárul. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Vízi Társulattal kötött üzemeltetési 
szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, 
Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

533/2022. (XI.17.) határozata 
a Dunaújvárosi Vízi Társulattal kötött üzemeltetési szerződés közös 

megegyezéssel történő megszüntetéséről 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy dönt, hogy a 

Dunaújvárosi Vízi Társulattal 2010. augusztus 31-én hatályba lépett 
„Dunaújváros, Szabadstrand szabályozó műtárgyainak üzemeltetése” 
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tárgyában kötött üzemeltetési szerződés közös megegyezéssel történő 
megszüntetéséhez hozzájárul. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a határozat mellékletét képező szerződést (szerződés 
megszüntetése közös megegyezéssel) a Dunaújvárosi Vízi Társulattal írja alá. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásért: 

  a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

  Városüzemeltetési Osztály vezetője 
Határidő: 2022. november 30. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, a határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásért: 
  a polgármester 

               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
  Városüzemeltetési Osztály vezetője 

Határidő: 2022. november 22. 
 

40.  Javaslat gazdasági szereplő kiválasztására a dunaújvárosi közcélú 
vízgazdálkodási feladatok ellátására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk 40. napirendi pontunkra, amely Javaslat gazdasági szereplő 
kiválasztására a dunaújvárosi közcélú vízgazdálkodási feladatok 
ellátására.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az 
ülésünk elején kézhez kapták az előterjesztést. A döntéshozatalnál ezt 
vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
dunaújvárosi közcélú vízgazdálkodási feladatok ellátását az önkormányzat 
100% tulajdoni hányadában lévő Dunaújvárosi Szennyvíztiszító 
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal kívánja elvégezni. 
 
A közgyűlés felkéri a Dunaújvárosi Szennyvíztisztító Szolgáltató Korlátolt 
Felelősségű Társaság ügyvezetőjét, hogy a társaságnak az 1. pontban 
meghatározott feladatra vonatkozó árajánlatát nyújtsa be a polgármester 
részére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a gazdasági szereplő kiválasztásáról a 
dunaújvárosi közcélú vízgazdálkodási feladatok ellátására című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó 
Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 1 fő (Gombos István), távol lévő 4 fő (Cserna 
Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

534/2022. (XI.17.) határozata 

a gazdasági szereplő kiválasztásáról a dunaújvárosi közcélú vízgazdálkodási 
feladatok ellátására 

 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 
dunaújvárosi közcélú vízgazdálkodási feladatok ellátását az Önkormányzat 100 
százalék tulajdoni hányadában lévő Dunaújvárosi Szennyvíztisztító Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társasággal kívánja elvégezni. 

 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri Dunaújvárosi 
Szennyvíztisztító Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét, hogy a 
társaságnak az 1. pontban meghatározott feladatra vonatkozó árajánlatát nyújtsa 
be a polgármester részére. 
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3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy a benyújtott ajánlatot döntéshozatal céljából készítse elő és terjessze a 
közgyűlés elé. 

 

4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt a 
határozat közlésére. 

 

Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
                             a jegyző 

                           - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                             a Városüzemeltetési Osztály vezetője 

                             a Dunaújvárosi Szennyvíztisztító Szolgáltató Kft. ügyvezetője  
Határidő: - a határozat megküldésére: 2022. november 24. 
                - az ajánlat benyújtására: 2022. november 30. 

                           - az ajánlat közgyűlés elé terjesztésére: 2022. december 15. 
 

41.  Javaslat a Kultik Mozi üzemeltetési rendjének módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Szabó Krisztián, az Apolló Mozgókép Kft. ügyvezetője 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Átterünk 41. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Kultik Mozi 
üzemeltetési rendjének módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen, 1 tartózkodás szavazattal közgyűlési tárgyalásra 
alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslat 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés megismerte, és a 
megnövekedett energiaárakra, valamint a kedvezőtlen gazdasági 
helyzetre tekintettel támogatja jelen határozat 1. számú mellékletét 
képező, a Kultik Mozit üzemeltető Apolló Mozgókép Kft. üzemeltetési rend 
módosító kérelmét, egyúttal úgy határoz, hogy a Kft.-vel kötött 
Szolgáltatási koncessziós szerződés V.2. pontjában meghatározott 
üzemeltetési rendtől való eltéréshez hozzájárul a kérelemben foglaltak 
szerint 2022. november 1-től 2023. március 31. közötti időszakot érintően 
azzal, hogy üzemeltető köteles kéthavonta tájékoztató jellegű beszámolót 
készíteni az üzemeltetésre és a hasznosításra vonatkozóan, és a 
beszámolót megküldeni tárgyidőszakot követő hó 15-éig az önkormányzat 
részére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Kultik Mozi üzemeltetési rendjének módosításáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, 
Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 2 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád), távol 
lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
535/2022. (XI.17.)  határozata  

a Kultik Mozi üzemeltetési rendjének módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte, és a 
megnövekedett energiaárakra, valamint a kedvezőtlen gazdasági helyzetre 
tekintettel támogatja jelen határozat 1. számú mellékletét képező, a Kultik Mozit 
üzemeltető Apolló Mozgókép Kft. üzemeltetési rend módosító kérelmét, egyúttal 
úgy határoz, hogy a Kft.-vel kötött Szolgáltatási koncessziós szerződés V.2. 
pontjában meghatározott üzemeltetési rendtől való eltéréshez hozzájárul a 
kérelemben foglaltak szerint 2022. november 1-2023. március 1. közötti 
időszakot érintően azzal, hogy az üzemeltető köteles 2 havonta tájékoztató 
jellegű beszámolót készíteni az üzemeltetésre és a hasznosításra vonatkozóan 
és a beszámolót megküldeni tárgyidőszakot követő hó 15-ig az önkormányzat 
részére. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére. 
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Felelős:    - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 
Határidő: -  a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                   megküldését követő 8 napon belül 

 
42.  Javaslat a Volánbusz Zrt.-vel a helyi menetrend szerint közlekedő 

autóbusszal végzett személyszállítással kapcsolatosan megkötött, 
Közszolgáltatási szerződés 2023. december 31-ig történő 
meghosszabbítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Kameniczky Ákos Péter, a Volánbusz Zrt. forgalmi és 
 kereskedelmi főigazgatója 
 Baranyai Gergely, a Volánbusz Zrt. forgalmi működéstámogatás 
 vezetője 

 (A meghívottak nem jelentek meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

42. napirendi pontunk, Javaslat a Volánbusz Zrt.-vel a helyi menetrend 
szerint közlekedő autóbusszal végzett személyszállítással kapcsolatosan 
megkötött, Közszolgáltatási szerződés 2023. december 31-ig történő 
meghosszabbítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési a bizottság a határozati javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy az ülésünk elején kézhez kapták az új határozati javaslatot. A 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés tudomással bír arról, hogy a 
Volánbusz Zrt. és Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata között 
jelenleg fennálló, a helyi menetrend szerint közlekedő autóbusszal végzett 
személyszállításra vonatkozó Közszolgáltatási szerződés hatálya 2022. 
december 31. napján lejár. A közszolgáltatás folyamatos biztosítása 
érdekében lefolytatott pályázati eljárás a 469/5022. számú közgyűlési 
határozat szerint eredménytelenül zárult. 
 
A Közgyűlés úgy határoz, hogy a személyszállítási szolgáltatásokról szóló 
2012 évi XLI. törvény 24. § (4) bekezdésének a) pontja, (5) bekezdésének 
a) pontja és (5a) bekezdése alapján, az 1370/2007/EK rendelet 5. cikk (5) 
bekezdésével összhangban közvetlenül bízza meg a közszolgáltatással a 
Volánbusz Zrt.-t, az új pályázat alapján kiválasztott szolgáltatóval új 
közszolgáltatási szerződés megkötéséig, de legfeljebb 2023. január 1. 
napjától számított 2 évre. 
 
A Közgyűlés a szolgáltatás folyamatos biztosítása érdekében folytatott 
tárgyalások eredményeként a határozat mellékletét képező "B" változatú 
menetrend-tervet elfogadja. 
A Közgyűlés a Személyszállítási törvény 24. § (5) bekezdése a) pontja 
szerint, a közszolgáltatás folyamatos ellátásának biztosítására a 
közszolgáltatási szerződés megkötésének előkészítésére 2. pontban, és 
3. pontban hivatkozottak szerint felkéri a Volánbusz Zrt.-t azzal, hogy a 
szerződéstervezetben az ellentételezés havi egyenlő részlet fizetésével 
kerüljön meghatározásra, a tárgyévet követő március 31-ig történő 
elszámolással, tovább átlagosan 10%-os díjemelési javaslatot, és a 3. 
pontban hivatkozott menetrend-tervhez rendelt helyközi közösségi 
közlekedés integrációját is tartalmazza az anyag. 
 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a 4. pontban hivatkozott 
helyközi járatok vonatkozásában a Technológiai és Ipari Minisztérium 
Közlekedési Szolgáltatási Főosztállyal szolgáltatási együttműködési 
megállapodás megkötésére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Volánbusz Zrt. közvetlen megbízása a helyi 

menetrend szerint közlekedő autóbusszal végzett személyszállítás Közszolgáltatási 
szerződés keretében történő ellátásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
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10 fő (Barta Endre, Gombos István, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), nem szavazott 1 fő (Lőrinczi Konrád), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, 
Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
536/2022. (XI.17.) határozata 

a Volánbusz Zrt. közvetlen megbízása a helyi menetrend szerint közlekedő 
autóbusszal végzett személyszállítás Közszolgáltatási szerződés keretében 

történő ellátásáról  
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy a Volánbusz Zrt. és Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata között jelenleg fennálló, a helyi menetrend szerint közlekedő 
autóbusszal végzett személyszállításra vonatkozó Közszolgáltatási szerződés 
hatálya 2022. december 31. napján lejár. A közszolgáltatás folyamatos 
biztosítása érdekében lefolytatott pályázati eljárás a 469/2022. (X.20.) számú 
közgyűlési határozat szerint eredménytelenül zárult. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 
(Személyszállítási tv.) 24. § (4) bekezdésének a)  pontja, (5) bekezdésének a) 
pontja és (5a) bekezdése alapján,  az 1370/2007/EK rendelet 5. cikk (5) 
bekezdésével összhangban közvetlenül bízza meg a közszolgáltatással a 
VOLÁNBUSZ Zrt.-t, az új pályázat alapján kiválasztott szolgáltatóval új 
közszolgáltatási szerződés megkötéséig, de legfeljebb 2023. január 01. napjától 
számított 2 évre.  

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a szolgáltatás 

folyamatos biztosítása érdekében folytatott tárgyalások eredményeként a jelen 
határozat mellékletét képező „B” változatú menetrend-tervet fogadja el. 

  
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 

Személyszállítási tv. 24. § (5) bekezdése a) pontja szerint, a közszolgáltatás 
folyamatos ellátásának biztosítására a közszolgáltatási szerződés 
megkötésének előkészítésére a 2. pontban, és a 3. pontban hivatkozottak 
szerint felkéri a VOLÁNBUSZ Zrt.-t, azzal, hogy a szerződéstervezetben az 
ellentételezés havi egyenlő részlet fizetésével kerüljön meghatározásra, a tárgy 
évet követő év márciusáig történő elszámolással, továbbá átlagosan 10%-os 
díjemelési javaslatot, és a 3. pontban hivatkozott menetrend-tervhez rendelt 
helyközi közösségi közlekedés integrációját is tartalmazza az anyag. 

 
5. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert a 4. pontban hivatkozott helyközi járatok vonatkozásában a 
Technológiai és Ipari Minisztérium Közlekedési Szolgáltatási Főosztállyal 
szolgáltatási együttműködési megállapodás megkötésére. 

 
Felelős: - a határozat közléséért és végrehajtásáért: 

                        a polgármester  
                      - a határozat közlésében és végrehajtásában való közreműködésért: 
                        a vagyonkezelési osztályvezető 
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Határidő: a határozat közlésére: 2022. december 16. 
 
6.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2. pontban 

vállalt kötelezettségvállalással kapcsolatosan 550.000.000,- Ft forrást biztosít, 
egyben utasítja a jegyzőt, hogy ennek megfelelően a 2023. évi költségvetési 
rendelet tervezése során vegye figyelembe. 

 
        Felelős: - a kötelezettségvállalás teljesítéséért: 
                        a polgármester 
                 - a kötelezettségvállalásban történő közreműködésért: 
                     a vagyonkezelési osztály vezetője 
                      - a költségvetés módosításáért: 
                   a jegyző 
                      - a költségvetés tervezésének előkészítésében való közreműködésért: 
      a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 
     Határidő:    2023. évi önkormányzati költségvetés tervezése időpontja  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Lőrinczi képviselő úr nem kívánt szavazni? Nem, rendben, tehát akkor 10 
igennel elfogadtuk. 
 

43.  Javaslat a Városvédők Újtelepért Egyesület részére, a dunaújvárosi 
1189/1/A/2 hrsz.-ú iskola megnevezésű ingatlan ingyenes használatba 
adására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Kisné Fehér Éva, a Városvédők Újtelepért Egyesület elnöke 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 43. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Városvédők Újtelepért 
Egyesület részére, a dunaújvárosi 1189/1/A/2 helyrajzi számú iskola 
megnevezésű ingatlan ingyenes használatba adására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
határozati javaslatot, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy az ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot. Kérem, 
a döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdés, hozzászólás, javaslat 
megtételére most van lehetőség, Tóth Kálmán képviselő úr meg is teszi 
ezt. Parancsoljon! 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Egy olyan egyesületről 
beszélünk most, akik 10 éve a városért, a városrészért, Újtelepért 
dolgoznak társadalmi munkában nagyon sok egyéb dolgot tesznek. Én 
szeretnék egy módosító indítvánnyal élni. Szeretném kérni, hogy a 
határozati javaslatban a dátumot, ami úgy szól, hogy 2022. december 1. 
napjától 2030. december 31. napjáig módosítjuk, módosítsuk, abból 
kifolyólag, hogy hosszú távon erre az egyesületre akár Újtelep, akár a 
városvezetés bármikor számíthatott rá. Azt gondolom, hogy olyan munkát 
végeznek, ami példaértékű az egész városban, és azt szeretném, hogyha 
biztonságban éreznék magukat, hogy ez a helyiséget tudják használni a 
városért, Újtelepért és a lakókért. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Így van, egyébként az is mutatja a jó 
szándékunkat az egyesület felé és támogatásunkat az ő munkájuk felé, 
hogy egy olyan egyesület sincs még a városban, aki ilyen hosszútávra 
egyébként ingyenes használatba kapja, én azt gondolom ingatlant, és 
ezzel is szeretnénk az ő munkájukat segíteni a jövőben annak ellenére is, 
hogy az egyik vezetőjük minket szokott, velünk kapcsolatban 
megnyilvánulni, de segítjük a munkájukat, bízunk benne, hogy jó 
egészségben tudják azt folytatni a következő időszakban is. Kérdezem, 
hogy további kérdés, hozzászólás van-e a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Jelentkező nincsen.  
 
A döntési javaslat ismertetése előtt a módosító indítványt teszem fel 
szavazásra. 
 
Aki támogatja Tóth Kálmán képviselő úr módosító indítványát, az kérem, 
igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Tóth Kálmán képviselő módosító javaslatáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 1 fő (Gombos István), 
távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

537/2022. (XI.17.) határozata  
Tóth Kálmán képviselő módosító javaslatáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatta Tóth Kálmán 
képviselő azon módosító javaslatát, mely szerint a határozat 1. pontjában a 
haszonkölcsön szerződés időtartama 2022. december 1. napjától 2030. december 31. 
napjáig tartson. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
És most a döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonát 
képező, természetben Dunaújváros, Jókai utca 19. szám alatt található 
109 m2 nagyságú, iskola megnevezésű ingatlant ingyenes használatba 
adja versenyeztetés mellőzésével a Városvédők Újtelepért Egyesület 
részére, 2022. december 1. napjától 2030. december 31. napjáig, 
kulturális, ifjúsági, sport szolgáltatási, valamint társadalmi és közösségi 
tevékenység végzése céljából. Az ingatlan fenntartásának rezsi költségeit 
az önkormányzat átvállalja az egyesület és közvetlenül megfizeti a 
szolgáltató részére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Városvédők Újtelepért Egyesület részére, a 

dunaújvárosi 1189/1/A/2 hrsz.-ú iskola megnevezésű ingatlan ingyenes használatba 
adásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő 
(Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

538/2022. (XI.17.) határozata  
 a Városvédők Újtelepért Egyesület részére, a dunaújvárosi 1189/1/A/2 hrsz.-ú 

iskola megnevezésű ingatlan ingyenes használatba adásáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban: Önkormányzat) 
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kizárólagos tulajdonát képező dunaújvárosi 1189/1/A/2 hrsz.-ú, természetben 
2400 Dunaújvárosi, Jókai u. 19. szám alatt található, 109 m2 nagyságú, iskola 

megnevezésű ingatlant ingyenes használatba adja - a nemzeti vagyonról szóló 
2011. évi. CXCVI. tv. 11.§ (16)-(17) bekezdéseire figyelemmel -  versenyeztetés 
mellőzésével a Városvédők Újtelepért Egyesület (2400 Dunaújváros, Nyírfa köz 
10.) részére, 2022. december 1. napjától 2030. december 31. napjáig, kulturális, 
ifjúsági, sport szolgáltatási, valamint társadalmi és közösségi tevékenység 
végzés céljából. Az ingatlan fenntartásának rezsi költségeit az Önkormányzat 
átvállalja az Egyesülettől és közvetlenül megfizeti a szolgáltatók részére. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy a bérleti díj összege, azaz 1.957.640,- Ft/év és a rezsi költségek 
összege, azaz 146.000,- Ft/év támogatásnak minősülnek, és ezen tényt a 
támogatás összegszerűségével egyetemben Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata zárszámadásában és illetékes szervei útján közzé köteles tenni 
a szerződés törvény által meghatározott tartalmával egyetemben. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a DVG 

Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatóját a Városvédők Újtelepért 
Egyesülettel 2020. április 7. napján, jelen határozat 1. pontjában hivatkozott 
ingatlan vonatkozásában megkötött haszonkölcsön szerződés megszüntetésére, 
2022. november 30. napjával. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert a jelen határozat 1. számú mellékletét képező haszonkölcsön 
szerződés aláírására, és felkéri jelen határozat közlésére.  

 
Felelős:    - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
         a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatója 

Határidő:  - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
                - a haszonkölcsön szerződés és megszüntető szerződés aláírására:  
                           a határozat érintettekkel való közlését követő 30 napon belül 

 
44.  Javaslat a Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány által 

kezdeményezett bérleti szerződés módosításra 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Ladi Éva, a Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány 
 képviselője 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk 44. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Göllner Mária Waldorf 
Pedagógia Alapítvány által kezdeményezett bérleti szerződés 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, és szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági 
és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-
e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
határozati javaslatot, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés megismerte a Göllner Mária 
Waldorf Pedagógia Alapítvány a Dunaújváros, Jókai u. 19. szám alatt 
található ingatlanra kötött bérleti szerződés módosítására vonatkozó 
kérelmét, mely szerint a bérleti szerződés 4. pontjában meghatározott, az 
épület egyes helyiségeit alkalmanként használó szervezet 
gázfogyasztását a gázról leolvasását követően a használó szervezet vagy 
az önkormányzat fizesse meg. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány által 
kezdeményezett bérleti szerződés módosításáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, 
Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
539/2022. (XI.17.)  határozata  

a Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány által kezdeményezett bérleti 
szerződés módosításról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte a 

Göllner Mária Waldorf Pedagógiai Alapítvány (továbbiakban: Alapítvány) a 2400 
Dunaújváros Jókai M. u. 19. szám alatt található, 1189/1/A/1 hrsz.-ú, iskola 
megnevezésű ingatlanra kötött bérleti szerződés módosítására vonatkozó 
kérelmét - mely szerint a bérleti szerződés 4. pontjában meghatározott, az épület 
egyes helyiségeit alkalmanként használó szervezetek gázfogyasztását a gázóra 
leolvasását követően a használó szervezetek vagy az önkormányzat fizesse 
meg. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

jelen határozat 1. pontjában hivatkozott kérelmet nem  támogatja, egyúttal felkéri 
a polgármestert a határozat közlésére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
                a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
Határidő: a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                megküldését követő 8 napon belül 

 
45.  Javaslat a Waldorf Gimnáziumnak és a Városvédők Újtelepért 

Egyesületnek hely adó, Jókai u. 19. szám alatti épület-együttes áram 
ellátásának megosztására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 45. napirendi pontunka, Javaslat a Waldorf Gimnáziumnak és a 
Városvédők Újtelepért Egyesületnek helyt adó, Jókai utca 19. alatti épület-
együttes áram ellátásnak megosztására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és  6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
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Pintér Tamás polgármester: 

 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 
tárgyalta a bizottság, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés támogatja Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonát képező dunaújvárosi 
1189/1 helyrajzi számú természetben, Dunaújváros, Jókai utca 19. szám 
alatt található épület-együttes áram fogyasztásának elkülönített mérését 
biztosító almérő kialakítását. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Waldorf Gimnáziumnak és a Városvédők 

Újtelepért Egyesületnek hely adó, Jókai u. 19. szám alatti épület-együttes áram 
ellátásának megosztásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta 
Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi 
Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

540/2022. (XI.17.)  határozata  
a Waldorf Gimnáziumnak és a Városvédők Újtelepért Egyesületnek hely adó, 

Jókai u. 19. szám alatti épület-együttes áram ellátásának megosztásáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonát képező dunaújvárosi 
1189/1 hrsz.-ú, természetben 2400 Dunaújváros, Jókai u. 19. szám alatt található 
épület-együttes áramfogyasztásának elkülönített mérését biztosító almérő 
kialakítását. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 1. 

pontjában meghatározott munkával az Elektro-Szalay Bt.-t (2421 Nagyvenyim, 
Rákóczi u. 11.) bízza meg a határozat mellékletét képező árajánlatban 
meghatározott 197.250,- Ft+áfa, azaz bruttó 250.508,- Ft vállalkozási díjért, 
melyre forrást biztosít Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
költségvetéséről és a végrehajtásának szabályairól szóló önkormányzati 
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rendelete 9. melléklet 24. felhalmozási tartalék 24/3. képviselői körzetek tartalék 
sorról 7. melléklet 14. vagyongazdálkodás feladatok 3. dologi kiadások sorra 
történő átcsoportosítással. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert jelen határozat 2. sz. mellékletét képező vállalkozási szerződés 
aláírására, és felkéri a határozat közlésére. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                  a jegyző 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
                  a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                  megküldését követő 8 napon belül 

        - a vállalkozási szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                          közlését követő 30 napon belül 
 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a kötelezettségvállalást a 2. pontban foglaltaknak megfelelően a 2022. évi 
költségvetési rendelet következő módosításakor vegye figyelembe. 

 
 Felelős: - a kötelezettségvállalás teljesítéséért: 

                         a polgármester  
                       - a kötelezettségvállalásban történő közreműködésért: 
                         a Vagyonkezelési Osztály vezetője  
                  - a költségvetés módosításáért: 

                  a jegyző 
                - a költségvetés módosításában való közreműködésért: 
               a Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály vezetője 

Határidő: a 2022. évi önkormányzati költségvetés módosításának időpontja 
 
46.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat 

nyertesének kiválasztására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
46. napirendi pontunknál 1 fővel kevesebben lettünk, 10 főre csökkent a 
képviselők száma a teremben 12 óra 6 perckor, de határozatképesek 
vagyunk.  
 
Tehát a 46. napirendi pont, Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására 
vonatkozó pályázat nyertesének kiválasztására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot a 
bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés köztemetési szolgáltatást 
nyújtására a legalacsonyabb összegű ajánlatot adó vállalkozót, a 
BOROSTYÁN Tóth Temetkezési Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt 
Felelősségű Társaságot kéri fel. 
 
A beszerzés nettó becsült értéke 11.000.000,- Ft. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó 
pályázat nyertesének kiválasztásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

541/2022. (XI.17.) határozata 
köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 

kiválasztásáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése köztemetési 

szolgáltatás nyújtására az alábbi, legalacsonyabb összegű ajánlatot adó 
vállalkozót kéri fel:  
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Vállalkozó neve:  BOROSTYÁN Tóth Temetkezési Szolgáltató és Kereskedelmi 
Korlátolt Felelősségű Társaság 

Székhely: Dunaújváros, Rákóczi Ferenc utca 45. 
 
2. A beszerzés nettó becsült értéke: 11.000.000 Ft, melynek fedezete DMJV 

Önkormányzatának 2023. évi költségvetésében a köztemetés kiadásai 
előirányzat soron betervezésre kerül.  
 
Felelős:  - a költségvetés tervezéséért 

jegyző 
- a költségvetés tervezésében való közreműködésért 

Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály vezetője 
Határidő:  2023. évi költségvetés tervezése 
 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a szolgáltatási szerződés megkötésére. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért 

polgármester 
 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért  

Hatósági Főosztály Közigazgatási Osztály vezetője 
Határidő:  2022. december 15. 

 
47.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálatnak önkormányzati tulajdonú 

szakemberlakás bérlőkijelölési jog biztosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A 47. napirendi pontra áttérünk, amely Javaslat az Útkeresés Segítő 
Szolgálatnak önkormányzati tulajdonú szakemberlakás bérlőkijelölési jog 
biztosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottsági elnökhelyettesét, Motyovszki Mátyást, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a bérlőkijelölési jogról megállapodást kössön az 
Útkeresés Segítő Szolgálat képviselőjével a Dunaújváros, Dunasor 29. 
2/3. szám alatt található önkormányzati ingatlanra, határozott, 5 éves 
időtartamra. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Útkeresés Segítő Szolgálatnak önkormányzati 
tulajdonú szakember lakás bérlőkijelölés jog biztosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, 
Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

542/2022. (XI.17.) határozata 
az Útkeresés Segítő Szolgálatnak önkormányzati tulajdonú szakember lakás 

bérlőkijelölés jog biztosításáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a bérlőkijelölési jogról megállapodást kössön az Útkeresés 
Segítő Szolgálat képviselőjével a 220/2/A/12 helyrajzi számon nyilvántartott, 
természetben a Dunaújváros, Dunasor 29. 2. 3. szám alatt található 
önkormányzati ingatlanra, határozott, 5 éves időtartamra. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a határozat 1. számú mellékletét képező megállapodást 
aláírja és megküldje az Útkeresés Segítő Szolgálat részére.  
 
Felelős:  – a határozat végrehajtásáért: 

     polgármester 
  – a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

     a Hatósági Főosztály Közigazgatási Osztály vezetője 
Határidő:  a megállapodás aláírására: 2022. december 15. 
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48.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítására 
Előadó:  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
 a közbeszerzési és bíráló bizottság  

Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 
 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 48. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervének 2. számú 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot a 
bizottság véleményezte, és 6 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felkérem a jegyző urat, hogy ismertesse a 
közbeszerzési és bíráló bizottság véleményét. 
 

Dr. Molnár Attila jegyző: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! A tegnapi napon délután 5 órától a VII. 
emeleti tárgyalóban a közbeszerzési és bíráló bizottság tárgyalta a 
tárgybeli napirendet, és egyhangúan támogatta. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, jegyző úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítással  egységes szerkezetbe 
foglalt közbeszerzési tervét a határozat melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 10 fő (Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Barta 
Endre), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi 
Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 
(A szavazás után Barta Endre alpolgármester jelezte, hogy igennel kívánt szavazni, 
így kialakult a szavazás eredményeként: 11 igen szavazat, távol lévő 4 fő.) 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
543/2022. (XI.17.) határozata 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési 
tervének 2. számú módosításáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
közbeszerzési tervét a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elrendeli 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
közbeszerzési tervének a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 
(Kbt.) 43. § (2) bekezdés a) pontja szerinti, valamint az elektronikus 
közbeszerzés részletes szabályairól szóló 424/2017. (XII.19.) Korm. rendelet 
7.§ (5) bekezdése szerinti közzétételét. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                  polgármester 
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                  jegyző 
Határidő: - a közzétételre: 2022. november 30. 

  - a közzététel időtartama a 2023. évre vonatkozó közbeszerzési terv 
    honlapon történő közzétételének időpontjáig tart. 

 
49.  Javaslat a „Dunaújváros közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, 

karbantartás” tárgyú közbeszerzési eljárás dokumentumainak 
elfogadására, az eljárás megindítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 a közbeszerzési és bíráló bizottság  
Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 
 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 

  
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 49. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújváros 
közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, karbantartás tárgyú 
közbeszerzési eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás 
megindítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 
megtárgyalta a bizottság, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Felkérem jegyző urat, hogy ismertesse a 
közbeszerzési és bíráló bizottság véleményét. 
 

Dr. Molnár Attila jegyző: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Ismételten elnök úr 
távollétében ismertetem a közbeszerzési és bíráló bizottság döntését, ez a 
pedig a 21/2022. KBB határozat volt, mely szerint az önkormányzat 
közbeszerzési és bíráló bizottsága 7 igen szavazattal, egyhangúlag, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
minősítette a tárgybeli napirendi pontot, és támogatta a határozati 
javaslattervezetet. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, jegyző úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a "Dunaújváros közvilágítás 
aktív és passzív elemek javítás, karbantartás" tárgyú közbeszerzési 
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eljárásra a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. § (1) 
bekezdés b) pontja szerinti nyílt, hirdetménnyel induló közbeszerzési 
eljárás lefolytatását határozza el, a határozat mellékletét képező 
ajánlattételi felhívásban foglalt tartalommal. 
 
Aki a határozati javaslatot, a  közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 
törvény szerint név szerinti szavazást kell alkalmazni. Az SZMSZ 32. § (2) 
bekezdése szerint a név szerinti szavazás során az ülést vezető 
felolvassa a képviselők nevét és a jelenlévő képviselők a nevük 
felolvasásakor felállva igennel vagy nemmel szavaznak, vagy 
tartózkodnak a szavazástól. A szavazás eredményét a jegyző írásban 
felvezeti a névsorra a képviselő neve mellett. 
 
Kérem tisztelt képviselő-társaimat, hogy a nevük felolvasása után tehát 
álljanak fel, és hangosan mondják be szavazatukat. 
 
Barta Endre - igen 
Gombos István - igen 
Lőrinczi Konrád - igen 
Mészáros László - igen 
Mezei Zsolt - igen 
Motyovszki Mátyás - igen 
Orosz Csaba - igen 
Raduka Zsuzsanna - igen 
Szabó Zsolt - igen 
Tóth Kálmán - igen 
És az én szavazatom - igen 

 
A név szerinti szavazást követően Pintér Tamás polgármester megállapította, hogy a 
közgyűlés a „Dunaújváros közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, karbantartás” 
tárgyú közbeszerzési eljárás dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás 
megindításáról című határozati javaslatot 11 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül (távol lévő 4 fő) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

544/2022. (XI.17.) határozata 
a „Dunaújváros közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, 

karbantartás” tárgyú közbeszerzési eljárás dokumentumainak 
elfogadásáról, az eljárás megindításáról 

 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a „Dunaújváros 

közvilágítás aktív és passzív elemek javítás, karbantartás” tárgyú közbeszerzési 
eljárásra a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. § (1) 
bekezdése b) pontja szerinti nyílt (hirdetménnyel induló) közbeszerzési eljárás 
lefolytatását határozza el, a jelen határozat mellékletét képező ajánlattételi 
felhívásban foglalt tartalommal. 

 
2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elhatározza, hogy 

1. pontban szereplő kötelezettségvállalás 2023.-2025. évben megvalósuló 
szolgáltatás megrendelés fedezetét Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023.-2025. évi költségvetésében figyelembe veszi, és jelen 
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határozattal kötelezettséget vállal arra, hogy a szolgáltatás igénybevételéhez 
szükséges fedezetet biztosítja. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

a jegyző 
    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

a gazdasági főosztály, főosztályvezető 
Határidő:  a mindenkori költségvetés tervezése 
 

3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy gondoskodjon az elektronikus közbeszerzési rendszer 
használatával az eljárás megindításáról. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

a polgármester 
    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

az aljegyző 
Határidő: az ajánlattételi felhívás megküldésére: 2022. december 5. 

 
50.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

446/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 a közbeszerzési és bíráló bizottság  
Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 
 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk az 50. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 446/2022. határozatának 
visszavonására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Megkérem jegyző urat, hogy ismertesse a 
közbeszerzési és bíráló bizottság véleményét. 
 

Dr. Molnár Attila jegyző: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A közbeszerzési és 
bíráló bizottság a tegnapi napon szintén tárgyalta a tárgybeli napirendet 2. 
napirendként, és meghozta 19/2022. KBB határozatát, mely úgy szól, 
hogy az önkormányzat közbeszerzési és bíráló bizottsága 7 igen 
szavazattal, egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül közgyűlési 
tárgyalásra alkalmasnak minősítette a napirendi pont tárgyát képező 
előterjesztést, és a határozati javaslat tervezetét elfogadtatása javasolja a 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, jegyző úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
"Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban" tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról szóló 
446/2022. határozatát visszavonja. 
 
Aki határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 446/2022. (IX.22.) határozatának visszavonásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, 
Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

545/2022. (XI.17.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

446/2022. (IX.22.) határozatának visszavonásáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 
„Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról szóló 446/2022. (XI.22.) 
határozatát visszavonja. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
a polgármester 

 Határidő: azonnal 
 

51.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
447/2022. (IX.22.) határozatának visszavonására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 a közbeszerzési és bíráló bizottság  
Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 

 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
51. napirendi pontunk, Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése 447/2022. határozatának visszavonására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Felkérem jegyző urat, hogy ismertesse a 
közbeszerzési és bíráló bizottság véleményét. 
 

Dr. Molnár Attila jegyző: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A tegnapi napon szintén 
tárgyalta a közbeszerzési bíráló bizottság a tárgybeli napirendet 3. 
napirendi pontként, és meghozta 20/2022. KBB határozatát, mely szerint 
az önkormányzat közbeszerzési és bíráló bizottsága 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül közgyűlési tárgyalásra 
alkalmasnak minősítette a napirendi pont tárgyát képező előterjesztést, és 
a határozati javaslat tervezetet elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, jegyző úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
"Dunaújváros villamos energia ellátás" tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról szóló 
447/2022. határozatát visszavonja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 447/2022. (IX.22.) határozatának visszavonásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, 
Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

546/2022. (XI.17.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

447/2022. (IX.22.) határozatának visszavonásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 
„Dunaújváros villamos energia ellátás” tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról szóló 447/2022. (XI.22.) 
határozatát visszavonja. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
a polgármester 

 Határidő: azonnal 
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52. Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2023. évi éves belső ellenőrzési 
tervének jóváhagyására 
Előadó:  Dr. Molnár Attila jegyző 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
52. napirendi pontunk, Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2023. évi 
belső ellenőrzési tervének jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. És a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési 
bizottság vajon véleményezte-e az előterjesztést? 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a polgármesteri hivatal, az 
önkormányzat, valamint a nemzetiségi önkormányzatok 2023. évi belső 
ellenőrzési tervét, az önkormányzat irányítása alatt lévő intézmények 
2023. évi belső ellenőrzési tervét, valamint az intézményvezetők által 
jóváhagyott intézményi belső ellenőrzési tervet tudomásul veszi. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Belső Ellenőrzési Osztály 2023. évi éves belső 
ellenőrzési tervének jóváhagyásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
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11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

547/2022. (XI.17.) határozata 
a Belső Ellenőrzési Osztály 2023. évi éves belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a polgármesteri 
hivatal, az önkormányzat, valamint a nemzetiségi önkormányzatok 2023. évi belső 
ellenőrzési tervét a határozat 1. számú melléklete szerinti tartalommal, az 
önkormányzat irányítása alatt lévő intézmények 2023. évi belső ellenőrzési tervét a 
határozat 2. számú melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az intézményvezetők 
által jóváhagyott intézményi belső ellenőrzési tervet (a határozat 3. számú 
melléklete) tudomásul veszi. 
 
           Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
                           a jegyző 
       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
         a belső ellenőrzési osztály vezetője 
           Határidő: 2023. december 31. 

 
53. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. (V.22.) 
önkormányzati rendelete módosítására 
Előadó:  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk 53. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. önkormányzati rendelete 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. És a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési 
bizottság vajon véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
rendelettervezetet, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az 
ülésünk elején kézhez kapták az előterjesztést. Kérem, a döntéshozatalnál 
ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a javaslat 1. §-a a legfeljebb nettó 
1.500.000,- Ft összegű beszerzések tekintetében a döntést átruházott 
hatáskörben a polgármester hatáskörébe utalja. Ebben az esetben nem 
kell külön eljárást lefolytatni, így árajánlatok bekérése nem szükséges. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon!  
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán), tartózkodott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), 
távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
megalkotta az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 35/2022. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről 
szóló 15/2015. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 35/2022. 
önkormányzati rendeletet. 
 

54. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének a 
helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. (XI.18.) önkormányzati rendelete 
módosításáról 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 54. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének a helyi iparűzési adóról szóló 
30/2016. önkormányzati rendelete módosításáról. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és  5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A rendelettervezetet a 
bizottság tárgyalta, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a javaslat az 1. §-ában hatályon kívül 
helyezi a helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. önkormányzati rendelet 3. § 
(1) bekezdésében foglalt adómentességi rendelkezést. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Gombos 
István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka 
Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), tartózkodott 2 fő (Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi 
Attila) – megalkotta a helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 36/2022. önkormányzati rendeletet.   
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a helyi iparűzési adóról szóló 30/2016. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 36/2022. önkormányzati 
rendeletet.   
 

55. Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. 

(XI.10.) sz. igazgatósági határozatának jóváhagyására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 55. napirendi pontunkra, amely Javaslat a DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. számú igazgatósági 
határozatának jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés rögzíti, hogy sem a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2001. évi CLXXXIX. törvény, 
sem a távhőszolgáltatásról szóló 2005. évi XVIII. törvény nem tartalmaz 
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olyan rendelkezést, mely szerint a távhő termelése vagy a távhő 
termeléséhez kapcsolódó bármilyen hatósági ügy Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata feladat lenne, az ilyen ügyekben kizárólag 
mint a kijelölt távhőtermelő DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. alapítója 
az egyedüli részvényese dönthet. A Közgyűlés a Polgári Törvénykönyvről 
szóló 2013. évi 5. törvény 3:109. § (4) bekezdése alapján a DVG 
Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. számú 
igazgatósági határozatát jóváhagyja. 
 
Aki határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 

igazgatósága 94/2022. (XI.10.) sz. igazgatósági határozatának jóváhagyásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán), tartózkodott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), távol 
lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

548/2022. (XI.17.) határozata  

 a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. (XI.10.) sz. 
igazgatósági határozatának jóváhagyásáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése rögzíti, hogy sem 

a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény, 
sem a távhőszolgáltatásról szóló 2005. évi XVIII. törvény nem tartalmaz olyan 
rendelkezést, amely szerint a távhő termelése vagy a távhő termeléséhez 
kapcsolódó bármilyen hatósági ügy Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata feladata lenne, az ilyen ügyekben kizárólag mint a kijelölt 
távhőtermelő DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. alapítója  és egyedüli 
részvényese dönthet. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Polgári 

Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:109. § (4) bekezdése alapján a 
DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. igazgatósága 94/2022. (XI.10.) sz. 
igazgatósági határozatát jóváhagyja. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a  határozat közlésére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármestert 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                az aljegyző 

Határidő: 2022. november 25. 
 

56. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 
igazgatási szünet elrendelésére 

Előadó:  a polgármester 
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Véleményező bizottságok:  
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk az 56. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet elrendelésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet elrendeléséről szóló 
464/2022. határozatát hatályon kívül helyezi. 
 
A Közgyűlés úgy határoz, hogy a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatala 2022. évi munkarendjében 2022. december 22. 
napjától 2023. január 8. napjáig 11 munkanap igazgatási szünetet rendel 
el. Az igazgatási szünet időtartama alatt a polgármesteri hivatal 
ügyfélfogadást nem tart. 
 
A Közgyűlés felkéri a jegyzőt, hogy az igazgatási szünet időtartamára a 
polgármesteri hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők, közszolgálati 
ügykezelők, a munkavállalók részére a rendes szabadságot a kormányzati 
igazgatási szünet elrendeléséről és a kormányzati igazgatási szünetre 
alkalmazandó veszélyhelyzeti szabályokról szóló 369/2022. 
kormányrendelet 2. § (1) bekezdésének bekezdésének 
figyelembevételével adja ki. A  Polgármesteri Hivatalban a zavartalan 
ügymenet és feladatellátás érdekében az ügyelet rendjét határozza meg, 
a határozatot a helyben szokásos módon tegye közzé. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatalában igazgatási szünet elrendeléséről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
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Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, 
Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely 
Károly, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

549/2022. (XI.17.)  határozata 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 

igazgatási szünet elrendeléséről 
 

1.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet elrendeléséről 
szóló 464/2022. (X.20.) határozatát hatályon kívül helyezi. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2022. évi 
munkarendjében 2022. december 22. napjától 2023. január 8. napjáig 11 
munkanap igazgatási szünetet rendel el. Az igazgatási szünet időtartama alatt a 
polgármesteri hivatal ügyfélfogadást nem tart. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy 

-  az igazgatási szünet időtartamára a polgármesteri hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők, közszolgálati ügykezelők, munkavállalók részére a rendes 
szabadságot a kormányzati igazgatási szünet elrendeléséről és a 
kormányzati igazgatási szünetre alkalmazandó veszélyhelyzeti szabályokról 
szóló 369/2022. (IX. 29.) Korm. rendelet 2. § (1) bekezdésének 
figyelembevételével adja ki, 

-  a polgármesteri hivatalban a zavartalan ügymenet és feladatellátás 
érdekében az ügyelet rendjét határozza meg, 

-  a határozatot a helyben szokásos módon tegye közzé. 
 

Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
       a jegyző 

               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
        a személyügyi osztály vezetője 

        a kabinet- és sajtóiroda vezetője 
 

Határidő: - a szabadság kiadására: 2022. december 21. 
               - a határozat közzétételére: 2022. november 30 

 
57. Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására a PATRONUS-

MEDICAL Kft.-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. számú módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 57. napirendi pontunkra, amely Javaslat  a 9. számú felnőtt 
háziorvosi körzet ellátására a PATRONUS-MEDICAL Kft.-vel kötött 
feladat-ellátási szerződés 2. számú módosítására. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság támogatta az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökhelyettesét Motyovszki Mátyást, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés jóváhagyja a határozat 
melléklete szerinti feladat-ellátási szerződés 2. számú módosítását a 
PATRONUS-MEDICAL Egészségügyi, Szolgáltató és Kereskedelmi 
Korlátolt Felelősségű Társasággal a Dunaújváros, Vasmű út 10. szám 
alatti telephelyű, 9. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozóan. 
 
Aki határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására a 
PATRONUS-MEDICAL Kft-vel kötött feladat-ellátási szerződés 2. számú 
módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán), távol 
lévő 4 fő (Cserna Gábor, Szántó Péter, Dr. Székely Károly, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

550/2022. (XI.17.) határozata 
9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására a PATRONUS-MEDICAL Kft-vel 

kötött feladat-ellátási szerződés 2. számú módosításáról 
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1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jóváhagyja a 
határozat melléklete szerinti feladat-ellátási szerződés 2. számú módosítását a 
PATRONUS-MEDICAL Egészségügyi, Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt 
Felelősségű Társasággal a 2400 Dunaújváros Vasmű út 10. szám alatti 
telephelyű, 9. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozóan. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy az 1. pont szerinti döntés alapján a határozat melléklete 
szerinti feladat-ellátási szerződés módosítást jóváhagyólag írja alá. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
         a polgármester 
              - a végrehajtásban való közreműködésért: 
                humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2022. november 30. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a szerződéskötés előkészítésére és a határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
         a polgármester 
              - a végrehajtásban való közreműködésért: 
                humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2022. november 30. 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Napirendi pontjaink végére érve tájékoztatom a tisztelt közgyűlést, hogy 
az SZMSZ 39. § értelmében az írásbeli interpellációt az ülés napját 
megelőző legkésőbb 8 nappal, a szóbeli interpellációt pedig az ülés napját 
megelőző 2. nap 9,00 óráig kell a polgármesternél írásban bejelenteni. 
Ilyen bejelentés nem érkezett, ezért interpellációra nincs lehetőség, 
interpellációnak nem minősülő kérdés azonban lehetséges. Kérdezem, 
hogy ilyen kérdés van-e.  És mielőtt megadnám Lőrinczi képviselő úrnak a 
szót, átadom az ülés vezetését Mezei Zsolt alpolgármester úrnak. 
 

Mezei Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. A vezetést átvettem akkor, polgármester úr helyett 
vagyok. Képviselő úr, öné a szó. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Alpolgármester Úr!  Köszönöm a szót. A mai 
napon is fogadóórát tartok szokás szerint minden hónap első és második 
csütörtökén 17 órától a IX. emeleti 915. irodában a Polgármesteri 
Hivatalban. Viszont ezzel kapcsolatban lenne egy problémám. Az elmúlt 
gyakorlatilag két hónapban nem jelent meg a Dunaújváros című lapban a 
fogadóórámnak az időpontja, és ezt a magam részéről kifogásolnám. 
Egyrészt azért, mert mint önkormányzati képviselő közfeladatot látok el, a 
fogadóóra, amelyet megtartok a lakosság részére, ugyancsak közfeladatot 
jelentő szolgáltatás, és az újság, amelyikben egyébként kifogásolom, hogy 
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nem jelenik, nem jelent meg az információ arról, hogy fogadóórát tartok, 
az ugyancsak közfeladatot lát el közpénzből. Én azt gondolom, hogy 
indokolt kérés az, hogy a fogadóóra előtti kiadványban megjelenjen a 
fogadóórának az időpontja, helye, és nyilván a nevem is. Úgyhogy 
tisztelettel arra kérném, hogy továbbiakban az újságban ismételten 
jelenjen meg a fogadóórának az időpontja, helye. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Medgyesi Miklósnak megadom a szót. Parancsoljon!Medgyesi 
Miklós:Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Tisztelt Képviselő Úr! Erre a felvetésére e-mailben válaszoltam képviselő 
úrnak. Sajnos nem kaptam rá választ, de akkor talán most tudjuk tisztázni. 
Képviselő úr éppen ennek az újságnak a szükségességét vonta kétségbe 
itt a korábbi közgyűléseken. Én ezt úgy értelmeztem, hogy akkor ha egy 
felesleges lapról beszél, akkor ebben a felesleges lapban ő nem kíván 
megjelenni, de akkor tisztázzuk, hogy mi itt a helyzet ezzel kapcsolatban. 
Most, hogy azt is megtudhattuk az elmúlt hetekben, hogy csak Soros 
plakátokra 29 milliárd Ft-ot tapsolt el a kormányzat, mi akkor itt az 
álláspont, és akkor természetesen eszerint járunk el, csak akkor mondjuk 
ki ezt képviselő úr, én azt kérném. Köszönöm a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Nyilván meggondolta magát, most már szükségesnek tartja képviselő úr. 
Tóth Kálmán képviselő úrnak átadom a szót. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
Köszönöm a szót. Polgármestert Úr! Egy dologgal szeretnék fordulni a 
városüzemeltetés felé, a Baracsi úton a gyalogúton, ahogy megyünk 
fölfelé a Spar felé, elég sok kitörődés van, azt ki kéne javítani, hogyha 
lehetséges, lenne még tél előtt, sajnos egy hölgy elesett, még nem  adta 
be a kártérítési igényét, de jó lenne kijavítani ezt a járdaszakaszt. A másik, 
amit szeretnék tájékoztatni az, hogy 21-én 17,00 órakor a Campus 
étteremben egy rezsistoppal kapcsolatos tájékoztatót tartunk, mindenkit 
nagy szeretettel várunk. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Lőrinczi Konrád képviselő úrnak újra 
megadom a szót. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én azt 
gondolom, hogy az a szolgáltatás, amit az ember ellát képviselőként, az 
közfeladat. Az újság az közfeladatot lát el. A pénz, amit ráköltenek, 
hozzáteszem, hogy irreálisan sok pénzből valósul meg, ezzel továbbra 
sem értek egyet, gyakorlatilag a média fenntartására az önkormányzat 5 
év alatt közel egymilliárd Ft-ot kíván elkölteni, attól függetlenül, hogy ezzel 
nem értek egyet, attól még van egy megjelenő közpénzből megvalósuló 
újság, és ebben tisztelettel arra kérném az önkormányzatot, hogy jelenjen 
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meg annak a fogadóórának az időpontja, amelyet egyébként 
rendszeresen kéthetente megtartok. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a nagy ívű hozzászólását. Nyilván 
egyébként ugye hogyha ön ezt komolyan gondolta volna, hogy sokba 
kerül ön szerint ennek a fenntartása, akkor már abban az időben 
tiltakozott volna, amikor még önök vezeték itt a várost, és ugyanennyibe 
került jó pár évvel ezelőtt, amikor még nem voltak ilyen magasak ez 
energiaárak, nem került ennyibe a papír, nem volt semmilyen ilyen 
költség, ilyen magas mint mostanra, és egyébként képviselő úr, hirdesse 
magát a Facebookon, kb. annyian olvassák el, és annyian jönnek, mint a 
fogadóórájára. Parancsoljon Barta Endre képviselő úr. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Azért én 
emlékszem egy 2016 és '19 közötti Lőrinczi Konrád  képviselő úrra is, nem 
abban a székben ült, hanem abban a székben ült. Ahányszor én szót 
emeltem azért, mert nem a fogadóóra nem jelent meg nekünk ellenzéki 
képviselőknek, Pintér Tamás megválasztott országgyűlési képviselő 
meghirdetett sajtótájékoztatójára nem jöttek el rendszeresen. Az akkori 
főnök jelezte, hogy az itteniek kérésére, nem jöttek el az én 
sajtótájékoztatóimra, kiröhögtek itt, ön is röhögött, emlékszem rá képviselő 
úr, amikor én szóba hoztam, majd most felhozza azt, hogy egy-egy 
fogadóórájának a hirdetése nem jelenik meg. Az önök közpénz, amikor 
önök voltak vezetők, az akkori közpénzen üzemeltetett újsággal olyanokat 
írtak, hogy mi kutyahússal fogjuk etetni a városlakókat, hányszor emelte 
föl a szavát ezért képviselő úr, hányszor szólt, hányszor nyomott gombot 
itt a közgyűlésben, hogy ugyan már ezt nem kéne. Most meg kérdez egy 
ilyet, elnézést képviselő úr, lehetett volna lehetősége korábban a 
városvezetés tagjaként ez ellen felszólalni. Én most megkérem Medgyesi 
Miklóst és megkérek mindenkit, hogy legyenek bent az ön fogadóórái az 
újságban, de megkérem önt is, hogy emlékezzen vissza arra az időszakra, 
amikor ezt a gusztustalanságokat elkövették, és egy szava nem volt 
ellene. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Zárjuk le a vitát. Nem adom meg a szót a következő felszólalóknak. 
Szeretném akkor, hol is tartottunk, lezárom, az ülést 12 óra 35 perckor.  
 
Köszönöm szépen, hogy elfogadták a meghívásunkat. A demokrácia 
képviselő úr, úristen, és tényleg amikor itt vetítették ki ezeket a mocskos 
aljas lejárató videókat akkor demokráciáról papolt? Akkor, amikor nem 
jelentünk meg akkor papolt? Amikor engem nem engedtek odaülni az 
asztalhoz, akkor szót emelt? Amikor hazugságokat emelnek ki a 
plakátjaikon, akkor egyáltalán valami eszébe jut a demokráciáról? Hát 
komolyan. Ez a hozzáállás, képviselő úr, amit egy ilyen mocskos, aljas 
rendszerben lévő képviselőnek a tulajdonságai közé nem hiszem, hogy illő 
lenne. Én szeretném megkérni, hogy a demokráciáról ön aztán végképp 
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ne papoljon itt nekünk. Nem is fogom. Így van. Lezártam  az ülést 12 óra 
30 perckor. Köszönöm szépen, hogy elfogadták a mai ülésre 
meghívásunkat.  
 
Zárt üléssel fogjuk majd folytatni. Felhívom a tisztelt képviselő-társaim 
figyelmét, hogy a zárt ülésen Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 
46. § (3) bekezdése értelmében a zárt ülésen a képviselő-testület tagjai, a 
nem képviselő-testület tagjai közül megválasztott alpolgármester és a 
jegyző, aljegyző, aljegyzők, továbbá meghívása esetén a polgármesteri 
hivatal, vagy a közös önkormányzati hivatal ügyintézője, az érintett és a 
szakértő vesz részt. A nemzetiségi önkormányzat elnöke kizárólag az 
általa képviselt nemzetiséget érintő ügy napirendi tárgyalásakor vehet 
részt a zárt ülésen törvény vagy önkormányzati rendelet előírhatja, mely 
esetben kötelező az érintett meghívása.  
 
Egyéb észrevétel és hozzászólás hiányában a nyílt ülést 12 óra 37 
perckor berekesztem, és 5 perc szünetet rendelek el, és majd kérem a 
hivatal munkatársait, hogy a következő alkalomra gyűjtsék nekem össze 
azokat az alkalmakat, amikor nekem nem adtak szót ezen a közgyűlési 
teremben az elmúlt években az előző ciklusokban. Köszönöm szépen. 

 
 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
    Pintér Tamás s.k.                 dr. Molnár Attila s.k. 

     polgármester                                                           jegyző 


